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PLE CORPORATIU ESBORRANY ACTA NÚM. 2

Vila d’Argentona, comarca del Maresme, 26 de febrer de 2024, es reuneixen al Saló de 
Sessions de l’edifici noble de les Cases Consistorials per tal de celebrar sessió ordinària, 
en primera convocatòria, del Ple Corporatiu els següents membres del mateix, assistits 
per la secretària de l’Ajuntament que certifica:

Alcaldessa-Presidenta.- Montserrat Capdevila Cañadas 

Regidors assistents.- Xavier Collet I Diví, Joan Garachana Martín, Maria Mercè Juan 
Loshuertos, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, Juan Francisco 
Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor Travesa Gómez, Montserrat Cervantes 
Codina, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea López Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo 
Català i Mariona Pasqual Villahoz

Secretària.- Míriam Tenas i Camps

Així mateix assisteix.- M. Gràcia Serra Ribot

Absències justificades.- Joaquim Capdevila Colominas

Quan són les 18:35 hores i existint el quòrum de constitució que estableix l’article 90.1) 
del Reglament d’Organització, funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, d’ordre 
de la Presidència comença la sessió sota el següent ordre del dia:

Sra. alcaldessa.- Hola, bona tarda. Donarem començament en el ple del mes de febrer. 
Donaré pas primer, a la Mariona Pasqual, la regidora d’igualtat, perquè com uns mesos 
també n’hem fet, hem de fer el minut de silenci per víctimes que hi ha hagut i ella donarà 
ara la lectura. 

Sra. Mariona Pasqual.- Gràcies, alcaldessa. El diumenge 28 de gener de 2024 es va 
produir un nou feminicidi d’una veïna a Torroella de Montgrí. Aquest passat dijous 22 de 
febrer, la Laila, de 37 anys, veïna d’Olot, ha estat assassinada per la seva parella. L’home, 
de 57 anys, es va suïcidar després de cometre el crim. Amb elles ja són 5 les víctimes per 
violència masclista el 2024 a Catalunya. Des del consistori oferim el més sentit condol i a 
l’entorn de les dones presumptament assassinades per violència masclista i als veïns i 
veïnes de la localitat. I expressem de forma pública la nostra condemna a totes les 
formes i expressions de les violències masclistes. 

A continuació es fa un minut de silenci.

Sra. alcaldessa.- Gràcies, aprofitem també aquest minut per fer arribar tal com s’ha dit a 
junta de portaveus, el nostre escalfa a les víctimes que hi ha hagut a València amb 
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l’incendi. Abans de començar amb l’ordre del Ple, i canviant una mica el que anem a 
celebrar, doncs ens agradaria avui que coincideix amb dia del Ple, felicitar en el regidor 
Toni Segarra, que avui és el seu aniversari. També no esperar al final, perquè al final a 
vegades no sabem com anirà si serem més feliços o no. Doncs aprofitem. Exacte. 
Barallar-nos no, comentar diferents versions dels temes. Doncs per molts anys. 

1. Acta anterior (núm. 1 de data 29 de gener de 2024)

L’acta anterior núm. 1 de data 29 de gener de 2024, s’aprova per unanimitat.

2. Part de control i fiscalització dels òrgans de govern 

2.1. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia signats del dia 12 de gener al dia 7 de 
febrer de 2024)
 
Van quedar-ne assabentats.

2.2. Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local (núm. 1 de data 8 de 
gener de 2024 i núm.2 de 22 de gener de 2024)

Van quedar-ne assabentats.

2.3. Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho 
requereixen, del 12 de gener al 7 de febrer de 2024

“”De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, dec donar compte al Ple Corporatiu 
dels següents Decrets d’Alcaldia:

- Decret núm. 103/2024 de data 12 de gener de 2024, relatiu al nomenament de MRM 
com a funcionària interina, grup de classificació C1, administrativa, des del dia 17 de 
gener de 2024 i fins a la cobertura definitiva de la plaça o com a màxim tres anys 
estipulats per la normativa vigent.

- Decret núm. 111/2024 de data 12 de gener de 2024, relatiu al nomenament de dos 
funcionaris interins per raó de màxima urgència com a agents de policia local, des de 
data 16 de gener de 2024 i per un termini màxim de 3 mesos.

- Decret núm. 168/2024 de data 22 de gener de 2024, relatiu a l’acord de col·laboració 
per a la formació pràctica en centres de treball per a la realització de les pràctiques d’un 
alumne de l’ESCOLA PIA SANTA ANNA DE MATARÓ.

- Decret núm. 169/2024 de data 22 de gener de 2024, relatiu a l’acord de col·laboració 
per a la formació pràctica en centres de treball per a la realització de les pràctiques d’una 
alumna del CEIP ARCO ARAGÓ de Barcelona.
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- Decret núm. 175/2024 de data 22 de gener de 2024, relatiu al nomenament com a 
funcionari de carrera a XCJ, com a Arquitecte Tècnics, grup de classificació A2, de la 
plantilla de personal funcionari de l’Ajuntament, des del dia 1 de febrer de 2024.

- Decret núm. 180/2024 de data 22 de gener de 2024, relatiu al nomenament com a 
funcionària interina per raó de màxima urgència una agent de policia local, des de data 
23 de gener de 2024 i per un termini màxim de 3 mesos

- Decret núm. 184/2024 de data 23 de gener de 2024, relatiu al recurs contenció-
administratiu interposat contra el Departament d’Educació de la Generalitat de 
Catalunya, contra l’incompliment de fer efectiu el pagament en concepte de finançament 
dels centres docents municipals d’educació infantil de primer cicle, d’acord amb les 
obligacions que li corresponen en funció de la Llei 12/2009, de 10 de juliol, d’Educació de 
Catalunya.

- Decret núm. 191/2024 de data 24 de gener de 2024, relatiu al nomenament del Sr. 
Xavier Collet Diví, 1r tinent d’alcalde, com alcalde accidental els dies 18 i 19 de febrer de 
2024.

- Decret núm. 244/2024 de data 31 de gener de 2024, relatiu a la prorroga de 
l’adscripció en comissió de serveis en aquest ajuntament d’un agent de la Policia Local, 
des del 1 de febrer de 2024 i pel termini d’un any improrrogable.””

Van quedar-ne assabentats.

2.4. Donar compte dels informes de Tresoreria sobre compliment dels terminis de 
pagament 4rt trimestre de 2023

“”De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, s'ha de donar compte al Ple 
Corporatiu dels informes de tresoreria-intervenció referit al compliment de la Llei 
15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual 
s'estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials i del 
període mig de pagaments en els terminis previstos en la normativa del RD 635/2014, 
modificat pel RD 1040/2017:

D’acord amb els informes de Tresoreria de data 5 de febrer de 2024: 

“INFORME DE TRESORERIA 

Expedient :2023/1393

Assumpte: Compliment de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, 
de 29 de desembre, per la qual s'estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
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operacions comercials i del període mig de pagaments en els terminis previstos en la 
normativa del RD 635/2014, modificat pel RD 1040/2017 T )
Període : 4rt. Trimestre de 2023

I. Antecedents

La Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la 
qual s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials, 
estableix, entre altres preceptes, que:

Article 3r. Es modifica la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, de contractes del sector públic en 
el sentit de:

1. Abonar el preu dins dels trenta dies següents a la data de l’expedició de les 
certificacions d’obres o dels documents corresponents que acreditin la realització 
total o parcial del contracte.

2. S’afegeix una nova disposició transitòria vuitena on les administracions tenen 
l’obligació d’abonar el preu de les obligacions a què es refereix l’apartat 4 de 
l’article 200 dins del termini de trenta dies següents a la data de l’expedició de les 
certificacions d’obra o dels corresponents documents que acreditin la realització 
total o parcial del contracte, a partir del 1 de gener de 2013.

Article 4t. Els tresorers o, si no, els interventors de les corporacions locals han d’elaborar 
trimestralment un informe sobre el compliment dels terminis que preveu aquesta llei (...). 
Aquest informe s’ha de debatre en el ple de la corporació local, i s’ha de remetre, en tot 
cas als òrgans competents del Ministeri d’Economia i Hisenda i, en el seu respectiu àmbit 
territorial, als de les comunitats autònomes que, d’acord amb els seus estatuts 
d’autonomia respectius, tinguin atribuïda la tutela financera de les entitats locals.

 “Artículo cuarto. Morosidad de las Administraciones Públicas
…………..
3. Los Tesoreros o, en su defecto, Interventores de las Corporaciones locales elaborarán 
trimestralmente un informe sobre el cumplimiento de los plazos previstos en esta Ley para el 
pago de las obligaciones de cada Entidad local, que incluirá necesariamente el número y 
cuantía global de las obligaciones pendientes en las que se esté incumpliendo el plazo.
4. Sin perjuicio de su posible presentación y debate en el Pleno de la Corporación local, dicho 
informe deberá remitirse, en todo caso, a los órganos competentes del Ministerio de Economía y 
Hacienda y, en su respectivo ámbito territorial, a los de las Comunidades Autónomas que, con 
arreglo a sus respectivos Estatutos de Autonomía, tengan atribuida la tutela financiera de las 
Entidades locales. Tales órganos podrán igualmente requerir la remisión de los citados 
informes.
5. La información así obtenida podrá ser utilizada por las Administraciones receptoras para la 
elaboración de un informe periódico y de carácter público sobre el cumplimiento de los plazos 
para el pago por parte de las Administraciones Públicas”.
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Així mateix, la Llei 15/2010 en el seu article cinquè indica:

 “Artículo quinto. Registro de facturas en las Administraciones Públicas
……………………..
4. La Intervención u órgano de la Entidad local que tenga atribuida la función de contabilidad 
incorporará al informe trimestral al Pleno regulado en el artículo anterior, una relación de las 
facturas o documentos justificativos con respecto a los cuales hayan transcurrido más de tres 
meses desde su anotación en el citado registro y no se hayan tramitado los correspondientes 
expedientes de reconocimiento de la obligación o se haya justificado por el órgano gestor la 
ausencia de tramitación de los mismos…”

L’informe trimestral contemplarà la següent informació:

1. Pagaments realitzats en el trimestre
2. Interessos de demora pagats en el trimestre
3. Factures o documents justificatius pendents de pagament al final del trimestre.
4. Detall del període mitjà de pagament global a proveïdors.

La Llei 3/2004, de 29 de desembre, estableix, entre altres preceptes, que l’interès de 
demora que haurà de pagar el deutor serà el que resulti del contracte, i en el seu defecte 
el tipus legal d’interès de demora. La Resolució de 28 de desembre de 2022 de la 
Secretaria General del Tresor i Política Financera va fixar aquest tipus en el 10,50% pel 
primer semestre del 2023.

Metodologia

El 25 de març de 2015 el Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques va emetre una 
nova “Guia per l’elaboració dels Informes Trimestrals de Morositat,” en la qual es 
modificava el format dels informes a presentar i del fitxer XML que es lliura a la 
plataforma de l’oficina virtual, a partir de l’exercici 2015.

El Servei d’Assistència a la Gestió Econòmica Local de Diputació de Barcelona al mes 
d’abril va elaborar una Guia amb les principals novetats per l’elaboració dels Informes 
Trimestrals de Morositat de l’exercici 2015 del MEH i l’adaptació del programa Sicalwin. 

El programa Sicalwin realitza un canvi en el càlcul de la data de venciment de les factures, 
la nova fórmula serà: Data d’entrada en el registre administratiu de factures o plataforma 
de facturació + Nº de dies per conformar factures ( termini legal 30 dies) + Nº de dies per 
pagar la factura des de la data conformitat ( termini legal 30 dies), és a dir, data d’entrada 
en el registre administratiu de factures o plataforma facturació + 60 dies.

Per determinar si les factures s’han pagat dintre o fora del període legal de pagament es 
pren com a referència que si la Data de pagament – Data d’entrada registre administratiu 
és superior a 60 dies, es considera que la factura s’ha pagat fora de termini. I per altra 
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banda si la Data de pagament – Data d’Entrada en el Registre administratiu és inferior a 
60 dies, es considera que la factura s’ha pagat dintre del termini legal.

INFORMO 

PRIMER. Les dades obtingudes del sistema comptable Sicalwin es detallen de forma 
resumida a continuació:

A) AJUNTAMENT D’ ARGENTONA 

 Pagaments realitzats en el trimestre:


 Interessos de demora pagats en el període:

 Factures o documents justificatius pendents de pagament al final del 
trimestre:
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B) SOCIETAT MUNICIPAL COMPANYIA D’ AIGÜES D’ ARGENTONA SA

Nombre de pagaments Import total Nombre de pagaments Import total 
Aigues d'Argentona, S.A. Empresarial 24,66 85 212.436,76 53 105.636,21

Importe Total Intereses Nombre d' operacions Impor total Nombre d' operacions Import total 
0 36,16 77 105.125,82 51 63.360,15

Factures o  documents justificatius  pendents de pagament al final del periode 
Periode mig de 

pagament
Dins del periode legal Fora del periode legal 

ENTITAT
TIPUS DE 

COMPTABILITAT

PAGAMENTS REALITZATS EN EL PERIODE 
Periode mig de 

pagament (dies)
Pagaments dins del periode Pagaments fora del periode 

 
SEGON. Cal donar trasllat d’ aquest informe a efectes de la seva incorporació en l’ordre 
del dia de la propera sessió plenària que es celebri i també caldrà comunicar al MINHAP a 
traves de la plataforma AUTORIZA les dades corresponents al trimestre analitzat i 
publicar-ho en el portal web en els termes establerts a la disposició addicional primera 
de la Llei Orgànica 9/2013 de Control del deute comercial. “

“INFORME DE TRESORERIA 

Assumpte .Compliment de les determinacions establertes en el REAL DECRET 635/2014, 
de 25 de juliol, sobre el càlcul del Període Mitjà de pagament a proveïdors de les 
administracions publiques corresponent a l’Ajuntament d’ Argentona 

Període: Quart Trimestre 2023
Expedient: 2023/1393

Antecedents

La Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera, introdueix el concepte de període mitjà de pagament (PMP) com a expressió 
del temps de pagament o retard en el pagament del deute comercial. 

Totes les administracions púbiques han de fer públic i han de calcular d’acord a la 
metodologia comuna que concreta el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel que es 
desenvolupa la metodologia de càlcul del període mig de pagament a proveïdors de les 
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administracions públiques, i les condicions i el procediment de retenció de recursos dels 
règims de finançament, previstos en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat Financera, modificat pel Reial Decret 1040/2017, de 22 de 
desembre.

El període mitjà de pagament definit en el Real Decret 1040/2017, de 22 de desembre, pel 
que es modifica el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, mesura l’endarreriment en el 
pagament del deute comercial en termes econòmics, com indicador diferent respecte del 
període legal de pagament en la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la que s’estableixen 
mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials.

Atès la Guia publicada pel MEH per la complementació de l’aplicació i el càlcul del període 
mitjà de pagament de les EELL Reial Decret 1040/2017, de 22 de desembre, pel que es 
modifica el Reial Decret 635/2014, de 25 de Juliol

Atès la Guia publicada per Diputació de Barcelona de Metodologia de càlcul del PMP 
d’acord amb el RD 635/2014 modificat pel RD 1040/2017.

Metodologia

“Article 3.-Operacions seleccionades per al càlcul del període mig de pagament a proveïdors

 Per al càlcul econòmic del període mitjà de pagament a proveïdors, tant global com de 
cada entitat, s’han de tenir en compte les factures expedides des de l’ 1 de gener de 
2014 que constin al registre comptable de factures o sistema equivalent i les 
certificacions mensuals d’obra aprovades a partir de la mateixa data.

 Quedant excloses les obligacions de pagament contretes entre entitats que tinguin la 
consideració d’administracions publiques en l’àmbit de la comptabilitat nacional i les 
obligacions pagades a càrrec del Fons per al finançament dels pagaments a 
proveïdors. Així mateix, queden excloses les propostes de pagament que hagin estat 
objecte de retenció como a conseqüència d’embargaments, manaments d’execució, 
procediments administratius de compensació o actes anàlegs dictats per òrgans 
judicials o administratius.”

Article 4. Càlcul del període mig de pagament global a proveïdors

L’Administració central, les comunitats autònomes, les corporacions locals i les 
administracions de la Seguretat social han de calcular el període mig de pagament global a 
proveïdors, a què fa referencia la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, que ha de comprendre el 
de totes les seves entitats incloses a l’article 2, d’acord amb la fórmula següent:
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S’entén per import de les operacions de l’entitat l’import total de pagaments efectuats i de 
pagaments pendents en els termes indicats en el articles següents.

Article 5. Càlcul del període mig de pagament de cada entitat

 Als efectes del càlcul de període mitjà de pagament global a què es refereix l’article 
anterior el període mig de pagament de cada entitat s’ha de calcular d’acord amb 
la fórmula següent:

 Per als pagaments efectuats en el mes, s’ha de calcular la ràtio de les operacions 
pagades d’acord amb la fórmula següent:

Data d’inici de còmput del càlcul

El RD 635/2014 establia que la data d’inici de còmput del càlcul del PMP, fos el dia 
següent als 30 dies posteriors a la data d’anotació de la factura en el registre 
administratiu, segons consti en el registre comptable de factures o sistema equivalent, o 
des de la data d’aprovació de la certificació mensual d’obra, segons correspongui, fins a 
l’últim dia del període a què es refereixin les dades publicades. 

El RD 1040/2017 modifica la data d’inici del còmput que serà:
3. Per les certificacions d’obra, la data d’aprovació de la mateixa per l’entitat.
4. Pels béns o serveis pels que resulti d’aplicació un procediment d’acceptació o 

comprovació, la data d’aprovació dels documents que acreditin aquesta.
5. La data d’entrada de la factura al registre administratiu, quan no resulti d’aplicació 

un procediment d’acceptació o comprovació dels béns o serveis, o la factura es 
rebi amb posterioritat a l’aprovació d’aquesta conformitat.
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L’Ajuntament d’Argentona utilitza el programa comptable Sicalwin, subministrat per 
Diputació de Barcelona, i el procediment d’acceptació o comprovació per defecte 
correspon el moment del reconeixement de l’obligació, i per tant, la situació 
comptabilitzada serà l’associada al moment d’aprovació dels documents que acreditin la 
conformitat amb els béns lliurats o els serveis prestats.

INFORMO
D’acord amb els criteris exposats sobre el càlcul del PMP, el període mig de 

pagament global a proveïdors és el que consta en el quadre següent :

1.AJUNTAMENT D’ ARGENTONA 

 2.SOCIETAT MUNICIPAL COMPANYIA D’ AIGÜES D’ ARGENTONA SA

DATA  INICIAL DATA FINAL 
DATA 
GENERACIÓ PMP /DIES 

PAGAMENTS 
REALITZATS 

1/10/2023 31/12/2023 23/1/2024 15,49 128

CONCLUSIONS

1.El Període mig de pagament tant de l’Ajuntament com de la Societat depenent 
corresponent al 4rt trimestre de l’ any 2023 es troba dins els terminis previstos en la 
normativa del RD 635/2014, modificat pel RD 1040/2017. 

Del present informe caldrà donar-ne compte al Ple de la Corporació en la propera sessió 
que se celebri i també caldrà comunicar al Ministeri d’ Economia i hisenda a traves de l’ 
aplicació de l’ Oficina Virtual per a la Coordinació financera de les Entitats Locals( 
plataforma AUTORIZA) les dades corresponents al trimestre analitzat i publicar-ho en el 
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portal web en els termes establerts a la disposició addicional primera de la Llei Orgànica 
9/2013 de Control del Deute Comercial.””

Sra. alcaldessa.- Els punts següents sí que pertanyen a tema de serveis econòmics i d’un 
pas a la regidora, a la Mercè, perquè pugui donar compte dels diversos punts.

Sra. M. Mercè Juan.- Gràcies, alcaldessa. El primer punt és donar compte dels informes 
de tresoreria sobre el compliment dels terminis de pagament del quart trimestre. Aquest 
quart trimestre, el període mitjà de pagament ha estat de 23,40 dies. I aquí volia fer 
esment de l’evolució que hem tingut al llarg de tots els trimestres i agrair la feina de 
serveis econòmics. Com bé veure, el primer trimestre, el període mig de pagament, era 
33,68, el segon, 37,52, el tercer, 42,35, i aquest, 4, i darrer trimestre, 23,40. 
Van quedar-ne assabentats.

2.5. Donar compte al Ple sobre l’execució pressupostària corresponent al quart 
trimestre de l’exercici 2023

“”D’acord amb allò establert a l’article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, la Intervenció de l’entitat local ha 
de trametre al Ple la informació de l’execució dels pressupostos i dels moviments i 
situació de la tresoreria.

Segons el que disposa la regla 53.2 de la Instrucció del model normal de comptabilitat 
local, aprovada mitjançant l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre, la Intervenció o 
òrgan de l’entitat local que tingui atribuïda la funció de comptabilitat determinarà 
l’estructura dels estats que s’han d’informar, d’acord amb l’establert pel Ple de la 
Corporació. 

Mitjançant la base 34 d’execució del pressupost de l’Ajuntament de l’exercici 2023, la 
informació que s’elevarà al Ple serà la següent: 

a) Execució del pressupost d’ingressos de l’exercici corrent i de tancats
b) Execució del pressupost de despeses de l’exercici corrent i de tancats
c) Moviments i situació de la tresoreria

Així mateix, per donar compliment a allò establert en l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 
d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació 
previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera (LOEPSF), s’ha de donar compte al Ple sobre l’informe d’avaluació 
dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera.

Atesos els anteriors antecedents, i vist l’informe de la Intervenció, proposo elevar al Ple 
Corporatiu la informació següent:
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Únic.- Donar compte de l’informe emès per la interventora en data 8 de febrer de 2024 
sobre l’execució del pressupost i l’actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera corresponents al quart trimestre de l’exercici 2023, el qual es 
transcriu literalment a continuació:

“2024/515/SERVEIS ECONÒMICS

1. LEGISLACIÓ APLICABLE

- Article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes Locals.

- Regles 9f), 53 i 54 de la Instrucció del model normal de comptabilitat local, aprovada 
per l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre.

- Article 16 de l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les 
obligacions de subministrament d’informació previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 
27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera (LOEPSF).

- Article 11.1a) de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de transparència, accés a la 
informació i bon govern.

- Article 34 de les Bases d’execució del pressupost per a l’exercici 2023.

2. CONTINGUT

Per donar compliment a allò previst a l’article 207 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, i als objectius de l’Ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament 
d’informació previstes en la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 
Sostenibilitat Financera (LOEPSF), es dóna compte al Ple Corporatiu de l’informe sobre 
l’execució pressupostària i l’avaluació dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat 
financera corresponents al quart trimestre de l’exercici 2023.

Les entitats amb pressupost limitatiu, com és el cas de l’Ajuntament d’Argentona, han de 
presentar: 

- Actualització del pressupost en execució per a l’exercici 2023, o en el seu cas, del 
prorrogat fins a l’aprovació del pressupost, i detall de l’execució al final del trimestre 
vençut.

- Situació del romanent de tresoreria
- Calendari i pressupost de tresoreria
- Dades d’execució de dotació de plantilles i efectius (informació requerida per aplicació 

del que es disposa a l’article 16.9 de l’Ordre)

INFORME PER DONAR COMPTE AL PLE SOBRE L’EXECUCIÓ PRESSUPOSTÀRIA 
CORRESPONENT AL QUART TRIMESTRE DE L’EXERCICI 2023
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- Informació que permeti relacionar el saldo resultant d’ingressos / despeses amb la 
capacitat o necessitat de finançament, d’acord amb el Sistema Europeu de Comptes 
(ajustaments SEC).

La informació referent a l’execució del pressupost del quart trimestre de 2023 s’ha presentat 
via telemàtica, amb els formularis habilitats pel Ministeri d’Hisenda, per part de la Intervenció 
municipal en data 31 de gener de 2024, dins el període legalment establert. 

El contingut informatiu que a continuació es detalla correspon a l’Ajuntament d’Argentona, 
d’acord amb el que s’estableix a les Regles 53 i 54 de la Instrucció del model normal de 
comptabilitat local, aprovada per l’Ordre HAP/1781/2013 de 20 de setembre, i a l’article 34 de 
les Bases d’execució del pressupost:

a) Execució del pressupost d’ingressos corrents i tancats. Es posarà de manifest per a cada 
aplicació pressupostària les previsions inicials, modificacions, previsions definitives, drets 
reconeguts nets, recaptació bruta, devolucions d’ingressos i recaptació neta, i pendents de 
cobrament.
Constaran també els percentatges que representen els drets reconeguts nets i la recaptació 
respecte a les previsions definitives.

b) Execució del pressupost de despeses corrents i tancats. Es posarà de manifest per a cada 
aplicació pressupostària els crèdits inicials, modificacions, crèdits definitius, retencions de 
crèdit, despeses autoritzades, despeses compromeses, obligacions reconegudes netes, 
pagaments realitzats i pendent de pagament.
Constaran també els percentatges que representen les despeses compromeses respecte als 
crèdits definitius, les obligacions reconegudes netes respecte als crèdits definitius i els 
pagaments realitzats respecte a les obligacions reconegudes netes.

c) Moviments i situació de la tresoreria. Conté els cobraments i pagaments realitzats, així 
com les existències en la tresoreria a principi i al final del trimestre. 

No obstant això, per a major detall, s’adjunten a l’expedient tots els llistats corresponents a 
l’execució del pressupost durant el quart trimestre de l’exercici, tant de l’exercici corrent com 
d’exercicis tancats, així com els formularis amb totes les dades trameses al Ministeri d’Hisenda. 
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2.1 Pressupost exercici corrent

Ingressos per capítols Previsions inicials Modificacions Previsions totals
Drets reconeguts 

nets
Ingressos 
realitzats

Devolucions 
d'ingressos

Recaptació 
líquida

Pendent 
cobrament

% DRN/Prev. 
Def.

% Recaptació/ 
DRN

1. Impostos directes 7.106.807,00 € 7.106.807,00 € 7.336.111,00 € 6.977.407,30 € 65.927,73 € 6.911.479,57 € 424.631,43 € 103,23% 94,21%
2. Impostos indirectes 400.000,00 € 400.000,00 € 570.695,14 € 185.191,25 € 9.936,05 € 175.255,20 € 395.439,94 € 142,67% 30,71%
3. Taxes i preus públics 6.054.941,28 € 326.603,59 € 6.381.544,87 € 1.960.754,85 € 1.707.512,88 € 11.717,19 € 1.695.795,69 € 264.959,16 € 30,73% 86,49%
4. Transferències corrents 4.992.414,11 € 155.972,42 € 5.148.386,53 € 4.367.015,39 € 4.223.880,45 € 4.223.880,45 € 143.134,94 € 84,82% 96,72%
5. Ingressos patrimonials 20.000,00 € 20.000,00 € 7.396,25 € 7.323,92 € 7.323,92 € 72,33 € 36,98% 99,02%
6. Alienació d'inversions reals 0,00 € 0,00 € 0,00% 0,00%
7. Transferències de capital 300.825,59 € 407.825,82 € 708.651,41 € 91.476,30 € 91.476,30 € 91.476,30 € 0,00 € 12,91% 100,00%
8. Actius financers 6.593.454,64 € 6.593.454,64 € 0,00 € 0,00% 0,00%
9. Passius financers 3.229.365,84 € -966.181,60 € 2.263.184,24 € 0,00 € 0,00% 0,00%
Total 22.104.353,82 € 6.517.674,87 € 28.622.028,69 € 14.333.448,93 € 13.192.792,10 € 87.580,97 € 13.105.211,13 € 1.228.237,80 € 50,08% 91,43%

Despeses per capítols Crèdits inicials Modificacions Crèdits totals

Retencions de 
crèdit pendent 

d'ús
Depesa 

autoritzada
Despesa 

compromesa

Obligacions 
reconegudes 

netes
Pagaments 
realitzats

Reintegrament 
de pagaments

Pagaments 
líquids

Pendent 
pagament

% 
AD/crèdits 

totals

% 
ORN/crèdits 

totals

% 
Pagaments/

ORN
1. Despeses de personal 6.879.904,92 € 296.191,45 € 7.176.096,37 € 711.772,49 € 5.905.887,57 € 5.905.887,57 € 5.814.865,81 € 5.848.912,45 € 52.205,35 € 5.796.707,10 € 18.158,71 € 82,30% 81,03% 99,69%
2. Despeses corrents en béns i serveis 6.587.881,89 € 1.818.674,27 € 8.406.556,16 € 277.955,30 € 7.513.558,54 € 7.479.025,53 € 7.205.080,49 € 6.270.821,95 € 511,92 € 6.270.310,03 € 934.770,46 € 88,97% 85,71% 87,03%
3. Despeses financeres 59.000,00 € 70.000,00 € 129.000,00 € 1,00 € 61.506,18 € 61.506,18 € 61.506,18 € 61.506,18 € 61.506,18 € 0,00 € 47,68% 47,68% 100,00%
4. Transferències corrents 625.283,54 € 10.860,00 € 636.143,54 € 6.478,63 € 506.712,84 € 444.106,69 € 379.395,31 € 275.428,97 € 2.333,88 € 273.095,09 € 106.300,22 € 69,81% 59,64% 71,98%
5. Fons de contingència 32.962,36 € -32.962,36 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00% 0,00% 0,00%
6. Inversions reals 7.339.321,11 € 3.865.990,07 € 11.205.311,18 € 239.420,88 € 1.996.259,59 € 1.954.527,34 € 1.342.457,93 € 934.253,21 € 934.253,21 € 408.204,72 € 17,44% 11,98% 69,59%
7. Transferències de capital 20.000,00 € 20.000,00 € 20.000,00 € 20.000,00 € 20.000,00 € 20.000,00 € 20.000,00 € 0,00 € 100,00% 100,00% 100,00%
8. Actius financers 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00% 0,00% 0,00%
9. Passius financers 560.000,00 € 488.921,44 € 1.048.921,44 € 702.343,23 € 702.343,23 € 702.343,23 € 702.343,23 € 702.343,23 € 0,00 € 66,96% 66,96% 100,00%

22.104.353,82 € 6.517.674,87 € 28.622.028,69 € 1.235.628,30 € 16.706.267,95 € 16.567.396,54 € 15.525.648,95 € 14.113.265,99 € 55.051,15 € 14.058.214,84 € 1.467.434,11 € 57,88% 54,24% 90,55%
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2.2 Pressupost exercicis tancats

Ingressos per capítols Drets inicials
Modificacions 

saldo inicial Drets definitius Drets anul.lats
Drets 

cancel.lats

% Drets 
anul.lats / 
drets def

% Drets 
cancel.lats / 

drets def

Drets 
reconeguts 

nets Recaptació

% 
Recaptació / 

Drets nets
Pendent de 
cobrament

1. Impostos directes 2.080.094,65 € -19.285,94 € 2.060.808,71 € 16.907,64 € 120.223,06 € 0,82% 5,83% 1.923.678,01 € 283.785,01 € 14,75% 1.639.893,00 €
2. Impostos indirectes 106.857,46 € 106.857,46 € 15.900,78 € 80,00 € 14,88% 0,07% 90.876,68 € 9.130,53 € 10,05% 81.746,15 €
3. Taxes i preus públics 1.435.417,40 € -1.509,97 € 1.433.907,43 € 52.635,61 € 146.095,93 € 3,67% 10,19% 1.235.175,89 € 217.444,70 € 17,60% 1.017.731,19 €
4. Transferències corrents 924.132,41 € 924.132,41 € 0,00% 0,00% 924.132,41 € 280.631,89 € 30,37% 643.500,52 €
5. Ingressos patrimonials 4.882,60 € 4.882,60 € 0,00% 0,00% 4.882,60 € 216,99 € 4,44% 4.665,61 €
7. Transferències de capital 992,77 € 992,77 € 0,00% 0,00% 992,77 € 0,00 € 0,00% 992,77 €
Total 4.552.377,29 € -20.795,91 € 4.531.581,38 € 85.444,03 € 266.398,99 € 1,89% 5,88% 4.179.738,36 € 791.209,12 € 18,93% 3.388.529,24 €

Despeses per capítols
Obligacions 

inicials
Modificacions 

saldo inicial
Total 

Obligacions Prescripcions Obligacions
Pagaments 
realitzats

% Pagaments 
/ Obligacions

Pendent de 
pagament

1. Despeses de personal 150.314,08 € 150.314,08 € 150.314,08 € 148.704,15 € 98,93% 1.609,93 €
2. Despeses corrents en béns i serveis 866.460,38 € 866.460,38 € 866.460,38 € 790.123,72 € 91,19% 76.336,66 €
3. Despeses financeres 1,76 € 1,76 € 1,76 € 0,00 € 0,00% 1,76 €
4. Transferències corrents 208.174,26 € 208.174,26 € 208.174,26 € 195.020,00 € 93,68% 13.154,26 €
6. Inversions reals 165.194,50 € 165.194,50 € 165.194,50 € 165.194,50 € 100,00% 0,00 €
7. Transferències de capital 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00% 0,00 €
9. Passius financers 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00% 0,00 €

1.390.144,98 € 0,00 € 1.390.144,98 € 0,00 € 1.390.144,98 € 1.299.042,37 € 93,45% 91.102,61 €
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2.3 Moviments i situació de la tresoreria

Tresoreria
Fons líquids 01/01/2023 7.533.294,20 €

Pressupostaris 13.896.564,39 €
No pressupostaris 16.016.548,79 €
Pendents d'aplicació definitiva 142.751,69 €
Total 30.055.864,87 €
Pressupostaris 15.357.257,21 €
No pressupostaris 15.793.227,61 €
Pendents d'aplicació definitiva 840.301,64 €
Total 31.990.786,46 €

Fons líquids 31/12/2023 5.589.406,15 €

Cobraments

Pagaments

Romanent de Tresoreria
Situació 

31/12/2023
1.(+) FONS LÍQUID 5.589.406,15
2.(+) TOTAL DRETS PENDENTS DE COBRAMENT 4.764.336,74
(+) Del Pressupost corrent 1.228.237,80
(+) De Pressupostos tancats 3.388.529,24
(+) D'altres operacions no pressupostàries 147.569,70
3.(-) TOTAL OBLIGACIONS PENDENTS DE PAGAMENT 2.456.746,48
(+) Del Pressupost corrent 1.467.434,11
(+) De Pressupostos tancats 91.102,61
(+) D'altres operacions no pressupostàries 898.209,76
4.(+) PARTIDES PENDENTS D'APLICACIÓ 697.549,95
(-) Cobraments realitzats pendents d'aplicació definitiva 142.751,69
(+) Pagaments realitzats pendents d'aplicació definitiva 840.301,64
I. ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL (1+2-3+4) 8.594.546,36
II. Saldos de dubtós cobrament 2.446.242,04
III. Excés de finançament afectat 2.183.005,97
IV. ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS (I-II-III) 3.965.298,35
V. Saldo d' obligacions pendents d'aplicar en el pressupost al final del període 3.447,29
VI. Saldo de creditors per devolució d'ingressos a final del període 4.135,15
VII. ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS AJUSTAT(IV-V-VI) 3.957.715,91

Operacions de Tresoreria Import
Operacions de tresoreria concertades 0,00 €
Operacions de tresoreria disposades 0,00 €
Volum disposat / volum concertat 0,00%
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3. CONCLUSIÓ

Complimentada tota la informació requerida corresponent a l’actualització de l’informe de la 
Intervenció Local de compliment dels objectius que contempla la Llei orgànica 2/2012, per al 
quart trimestre de 2023, s’informa que aquest Ajuntament:

- NO compleix l’objectiu d’Estabilitat Pressupostària, i
- Compleix l’objectiu de Deute públic

L’ informe sobre el compliment d’aquests dos objectius és només a efectes informatius en 
mantenir-se suspesos durant l'exercici 2023 els objectius d'estabilitat i de deute, així 
com la regla de la despesa, de conformitat amb allò previst en l’acord del Consell de 
Ministres de data 26 de juliol de 2022 i ratificat pel Congrés dels Diputats el 22 de setembre de 
2022, segons el qual es considera que a Espanya es mantenen les condicions d'excepcionalitat 
que justifiquen mantenir suspeses les regles fiscals en 2023. 

No obstant això, cal advertir de que l’incompliment dels controls de la Llei orgànica 2/2012 en 
una situació d’aplicació dels mateixos, comportaria l’obligació d’aprovar un Pla Econòmic i 
Financer de conformitat amb allò establert a l’article 21.1) d’aquesta Llei.””

Sra. alcaldessa.- El següent punt, també afegirà després que la regidora Mercè expliqui, 
el regidor Collet, també afegirà unes dades. 

Sra. M. Mercè Juan.- Aquí donem compte sobre l’execució pressupostària corresponent 
el 4t trimestre de l’exercici 2023. Sobre ingressos per capitals, destaquem la previsió total 
era de 28.622.028,69 €. Els drets reconeguts 14.333.448,93 €. I sobre els drets 
reconeguts, la previsió, l’execució, hem estat en un 50%. En qüestió de despeses, la 
previsió de despesa era de 28.620.028,69 €. La despesa gastada 15.525.648,95 €, I el tant 
per cent de 54,24%.

Sr. Xavier Collet.- Sí. Gràcies. Jo també volia afegir una dada que en la Comissió 
Informativa ja es va comentar sobre aquesta execució del pressupost de l’any passat. En 
el pressupost d’ingressos, el capítol 2, que són impostos indirectes, bàsicament hi ha 
l’ICIO, faig un recorregut dels quatre trimestres amb els drets reconeguts que hi havia a 
cada un dels trimestres. En el primer trimestre, de drets reconeguts, repeteixo, en el 
pressupost d’ingressos, bàsicament d’ICIO, estava al 9,8%, primer trimestre. El segon 
trimestre va estar del 13,9%, el segon trimestre. El tercer trimestre va passar al 46,8%. I 
en el quart trimestre, vam arribar al 142,7%. Com es pot comprovar, és un salt important. 
I m'agrada comentar-ho perquè va ser partit del segon trimestre, els mesos de juliol, 
agost i setembre, que vam prendre la decisió d’ordenar el treball i ordenar els horaris en 
els serveis territorials, de manera que poguéssim treballar amb molta acumulació de 
llicències que hi havia. El resultat d’aquesta ordenació, jo penso que és evident, i era 
necessari fer-ho, i en algun moment això va comportar segur que algun desajust, algun 
ciutadà que no el podíem atendre amb el que necessitava en aquell moment, però és 
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evident que s’havia de fer un esforç en aquest sentit i el vam fer i els serveis territorials 
en el seu conjunt també el van fer i els resultats són evidents. Algun grup també va 
manifestar que no li semblava correcte fer aquell ordenament i tancament durant 
algunes hores de l’atenció al ciutadà, però penso que era necessari fer-ho. Hem arribat, 
per tant, al quart trimestre amb un compliment del 142%. És a dir, que vam reconèixer 
més drets dels que hi havia en el pressupost. En el pressupost hi havia inicialment 
400.000 € i es va acabar reconeixent 570.000 euros. Doncs era això, gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sr. Boba. 

Sr. Joan Boba.- Sí, gràcies, senyora alcaldessa. Jo li reconec el treball que vostè fa en el 
departament, naturalment, però tinguem en compte que hi ha hagut una llicència 
d’obres que ens han desmesurat les xifres. Jo li reconec el treball, li repeteixo, però clar, 
hi ha hagut un ingrés extraordinari, molt extraordinari, que una mica desvirtua els 
números. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, sí, té raó, això va passar en el quart trimestre. Era una llicència que 
feia molt de temps que s’esperava i que s’havia de treballar i que ho vam aconseguir 
tirar-ho endavant en el quart trimestre. Però per això he fet referència també al tercer 
trimestre, perquè en el primer va arribar el 9,8, el segon el 13,9, però, en canvi, el tercer 
trimestre el 46,8. En un trimestre vam passar del 13,9 al 46,8. L’extraordinari va arribar 
després al quart trimestre que ens va fer saltar el 142%, això és veritat. I bàsicament la 
feina és de l’equip dels serveis territorials, gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí? Sí, continuem amb el punt següent, Mercè. 

Van quedar-ne assabentats.

2.6. Donar compte de l’informe 25/2023 de la Sindicatura de Comptes de Catalunya, 
relatiu a la tramesa de la informació de l’exercici de control intern de les 
Corporacions Locals, exercicis 2019-2021.

“”En data 18 de gener de 2024 la Sindicatura de Comptes de Catalunya tramet a 
l’Ajuntament, mitjançant el registre número GENTR-2024-766, el seu informe 25/2023 
relatiu a la tramesa de la informació de l’exercici de control intern de les Corporacions 
Locals dels exercicis 2019-2021. 

D’acord amb la disposició addicional sisena de la Llei 26/2009, de 23 de desembre, de 
mesures fiscals, financeres i administratives, aquest informe s’ha de sotmetre al 
coneixement dels òrgans de govern de la Corporació i se n’ha de fer publicitat a la seu 
electrònica corporativa. 

L’informe s’ha publicat també en la pàgina web de la Sindicatura (www.sindicatura.cat), i 
s’hi pot accedir directament amb l’enllaç següent:
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25/2023 Tramesa de la informació relativa a l'exercici del control intern de les 
corporacions locals. Exercicis 2019-2021 - Sindicatura de Comptes

Per tot això exposat, al Ple Corporatiu, proposo els següents acords:

Primer.- Donar compte de l’Informe 25/2023 emès per la Sindicatura de Comptes de 
Catalunya, relatiu a la tramesa de la informació de l’exercici de control intern de les 
Corporacions Locals, exercicis 2019-2021, i del qual s’acompanya una còpia amb la 
present proposta. 

Segon.- Donar publicitat de l’esmentat informe en la seu electrònica municipal. 

Tercer.- Notificar els presents acords a la Sindicatura de Comptes de Catalunya.””

Sra. M. Mercè Juan.- Aquí, de la nota resum que ha fet la sindicatura, llegeixo un 
paràgraf que crec que va la pena destacar, diu "L’evolució del compliment en la tramesa 
d’informació del control intern per part de l’Òrgan Interventor ha tingut una tendència 
positiva entre els anys 2019 i 2021. Per a la informació de l’any 2021 es va assolir el 
71,62% de compliment dels ens obligats a enviar-la. El compliment acumulat dels 3 
exercicis a 31 de desembre del 2022 se situa gairebé al 90% i posa de manifest que la 
majoria dels ens que no havien lliurat la informació amb el temps han complert 
l’obligació”.

Sra. alcaldessa.- Si hi ha alguna pregunta referent, no? Passaríem a l’altre punt de donar 
compte final. 

Van quedar-ne assabentats.

2.7. Donar compte de l’informe 29/2023 de la Sindicatura de Comptes de Catalunya, 
relatiu al compte General de les Corporacions Locals, exercici 2021.

“”En data 18 de gener de 2024 la Sindicatura de Comptes de Catalunya tramet a 
l’Ajuntament, mitjançant el registre número GENTR-2024-787, el seu informe 29/2023 
relatiu al Compte General de les Corporacions Locals, exercici 2021. 

D’acord amb la disposició addicional sisena de la Llei 26/2009, de 23 de desembre, de 
mesures fiscals, financeres i administratives, aquest informe s’ha de sotmetre al 
coneixement dels òrgans de govern de la Corporació i se n’ha de fer publicitat a la seu 
electrònica corporativa. 

L’informe s’ha publicat també en la pàgina web de la Sindicatura (www.sindicatura.cat), i 
s’hi pot accedir directament amb l’enllaç següent:
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29/2023 Compte general de les corporacions locals. Exercici 2021 - Sindicatura de 
Comptes

Per tot això exposat, al Ple Corporatiu, proposo els següents acords:

Primer.- Donar compte de l’Informe 29/2023 emès per la Sindicatura de Comptes de 
Catalunya, relatiu al Compte General de les Corporacions Locals, exercici 2021, i del qual 
s’acompanya una còpia amb la present proposta. 

Segon.- Donar publicitat de l’esmentat informe en la seu electrònica municipal. 

Tercer.- Notificar els presents acords a la Sindicatura de Comptes de Catalunya.””

Sra. M. Mercè Juan.- Donem compte de l’informe 29/2023 de la sindicatura de Comptes 
de Catalunya relatiu al compte general de les corporacions locals, exercici 2021. Aquí 
també voldria fer esment a la nota resum que fa la sindicatura de les recomanacions que 
realitza. Diu "entre elles destaquen dos recomanacions als òrgans reguladors que insten 
a reduir els terminis per a la formació i l’examen i aprovació del compte general. Ateses 
les facilitats tecnològiques existents i a regular la possibilitat d’imposar moltes coercitives 
els responsables d’incomplir reiteradament amb l’obligació de presentar el compte 
general de cada exercici a la sindicatura". 

Sra. alcaldessa.-Si hi ha alguna pregunta o qüestió sobre aquest punt. 

Van quedar-ne assabentats. 

3. Informes sobre dictàmens, mocions i proposicions que hagi d’aprovar el Ple:

RECURSOS ECONÒMICS

3.1. Aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit d’obligacions – Ple Febrer 
2024

“”Antecedents

Vista la Resolució de data 12 de febrer de 2024, en la qual es resol continuar amb el 
procediment de reconeixement de les obligacions mitjançant l’aprovació d’un 
reconeixement extrajudicial de crèdit (REC), així com els informes existents a l’esmentat 
expedient, procedeix iniciar la tramitació del reconeixement extrajudicial de crèdit 
d’aquestes obligacions.

L’aprovació del REC en cap cas esmena els defectes de l’expedient. La seva finalitat és 
únicament la imputació en el pressupost corrent de les obligacions derivades de 
despeses compromeses indegudament, sense perjudici de que s’hagin d’exigir les 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

27
81

80
08

18
a9

4e
2a

ad
73

aa
f7

74
44

61
e2

00
1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

02/04/2024 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

02/04/2024 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

69

responsabilitats corresponents per haver-se realitzat despeses sense consignació 
pressupostària i/o sense cobertura contractual.

Fonaments de dret

1. Base 21 de les Bases d’execució del pressupost de l’exercici 2024

D’acord amb els antecedents i fonaments de dret indicats, la regidoria de Serveis 
Econòmics proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent:

ACORD

Únic.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents obligacions:

NÚM EXPEDIENT NÚM RELACIÓ IMPORT

2024/776-1 F/2024/1 8.374,45 €
“”

Sra. alcaldessa.- En aquest cas passaré també la paraula en la regidora Mercè. El primer 
punt és el reconeixement extrajudicial de crèdit, com es va portant a terme des que vam 
poder entrar a govern. 

Sra. M. Mercè Juan.- Gràcies, alcaldessa. Primer de tot vull fer esment que són factures 
prescindim total i absolutament del procediment establert d’absència de contracte licitat 
quan es va produir de la despesa, quan el contracte és perceptiu d’acord amb l’establert 
en la llei 9/2017 del 8 de novembre de contractes del sector públic. Aportem aprovació, 
una relació de factures per import de 8.370,45 €. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Si hi ha alguna pregunta? Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- Nosaltres votarem a favor, però sembla que aquest tipus de 
factures es van repetint. I una cosa era de l’anterior mandat, del començament d’aquest 
mandat, però sembla ser que encara van venir factures d’aquest tipus i continuaran 
venint. Per tant, penso que ha arribat el moment que haurien de posar fre i d’evitar que 
això continués passant, perquè sinó que aquí dos anys encara estarem fent servir aquest 
procediment. 

Sra. alcaldessa.- Sí, hi ha algunes factures que encara venen perquè hi havia molts 
contractes i moltes licitacions per fer. N’hem fet moltes i així ho vaig dir jo en l’últim Ple i 
cada vegada anirem portant més licitacions aquí grans que el que facin és que les 
factures arribin amb el procediment que ha de ser, però si volem mantenir alguns serveis 
encara, s’han de fer amb aquest procediment, sinó, hauríem de tancar serveis. I com a 
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govern creiem que ens anem posant el dia, i així és el compromís d’aquest govern i es 
veurà, perquè en els pròxims Plens s’anirà portant més contractacions i licitacions, però 
encara n’hi ha que per posar-nos el dia igual necessitem algun temps més. Si no hi ha res 
més, passaríem a la votació.

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. 
Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. 
Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez 
Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

3.2. Expedient de modificació de crèdits núm. 1/2024 del pressupost municipal de 
l’exercici 2024

“”Vistes les propostes del regidor d’Urbanisme, Obra Pública, Serveis i Habitatge, i la 
d’aquesta mateixa Alcaldia, ambdues de data 12 de febrer de 2024 i en les quals 
s’argumenta la necessitat de tramitar un procediment per a la modificació dels crèdits del 
pressupost en vigor, en les modalitats de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit, 
davant l’existència de despeses que s’han de tramitar i que no es poden ajornar fins a 
l’exercici següent, i per a les quals no existeix crèdit o bé el que hi ha no és suficient. 

Vist l’informe favorable de la interventora municipal, l’informe emès també per la 
interventora municipal amb efectes informatius sobre el càlcul de l’estabilitat 
pressupostària i la sostenibilitat financera, i l’informe de control permanent no 
planificable emès en data 14 de febrer de 2024 amb el resultat de conformitat. 

I d’acord amb allò previst als articles 177 i següents del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, i als articles del 6 al 9 de 
les Bases d’execució del vigent pressupost municipal, al Ple Corporatiu proposo l’adopció 
del següent acord:

Primer.- Aprovar inicialment i, en el supòsit de que en el tràmit d’informació pública no 
es presentin reclamacions, definitivament, l’expedient de modificació de crèdits núm. 
1/2024 del pressupost de l’Ajuntament d'Argentona, exercici 2024, per un import total de 
652.489,81€ i sota la modalitat de crèdits extraordinaris i de suplements de crèdit, segons 
el detall següent:
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PRESSUPOST DE DESPESES 
CRÈDITS EXTRAORDINARIS
Partida Concepte Import
Alcaldia
UTG Recursos Humans
0110-920-64100 Aplicació informàtica gestió de nòmines i fitxatge personal 45.000,00
Seguretat
0130-130-623300 Instal.lació de càmeres de vigilància Escola Bernat de Riudemeia 9.637,08
Àrea de Serveis Territorials
UTG Serveis Territorials
0400-151-62700 POUM - Modificació puntual "la Velcro" 17.000,00
Urbanisme i Obres
0411-151-61902 Projecte obres urbanització Torrent de la Salut 34.024,68
Serveis i Espai Públic
0430-171-60900 Espai de lleure per a gosso El Cros 50.000,00
0430-1532-61904 Obres plaça Pau Picasso 56.448,54
Total crèdits extraordinaris 212.110,30

SUPLEMENT DE CRÈDITS
Partida Concepte Import
Àrea de Serveis Personals
Edifici Velcro
0305-920-63200 Avantprojecte, projecte i primera fase obres de rehabilitació edifici antic Velcro 55.762,60
Biblioteca municipal
0308-3321-62200 Projecte Biblioteca Municipal 120.000,00
Camp de futbol Cros

0335-342-62200 Projecte i obra camp de futbol del Cros (redacció projecte i estudi de seguretat i salut) 30.000,00
Àrea de Serveis Territorials
Urbanisme i Obres
0411-151-61900 Projecte i obres urbanització i reparcel.lació Can Raimí 25.000,00
Serveis i Espai Públic
0430-1532-61901 Actualització projecte Madà i obres rotonda d'accés 59.049,62
0430-171-61902 Obres talús Sant Sebastià i Can Barrau 97.201,25
0430-1532-61900 Obres renovació de carrers 53.366,04
Total suplements de crèdit 440.379,51

TOTAL MODIFICACIÓ 652.489,81

Segon.- El finançament de la modificació, per un import total de 652.489,81€, anirà a 
càrrec de les següents partides:
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Tercer.- Una vegada efectuada la modificació de crèdit, el resum per capítols del 
pressupost és el següent:

CAPÍTOL 1 8.025.000,00 CAPÍTOL 1 7.313.520,14
CAPÍTOL 2 600.000,00 CAPÍTOL 2 7.661.060,08
CAPÍTOL 3 5.979.407,99 CAPÍTOL 3 159.000,00
CAPÍTOL 4 5.479.111,83 CAPÍTOL 4 633.977,24
CAPÍTOL 5 9.000,00 CAPÍTOL 5 32.962,36
Total ingressos corrents 20.092.519,82 Total despeses corrents 15.800.519,82

CAPÍTOL 6 0,00 CAPÍTOL 6 9.716.198,95
CAPÍTOL 7 0,00 CAPÍTOL 7 22.000,00
Total ingressos de capital 0,00 Total despeses de capital 9.738.198,95
Total ingressos no financers 20.092.519,82 Total despeses no financeres 25.538.718,77

CAPÍTOL 8 652.489,81 CAPÍTOL 8 0,00
CAPÍTOL 9 5.319.709,14 CAPÍTOL 9 526.000,00
Total ingressos financers 5.972.198,95 Total despeses financeres 526.000,00
TOTAL 26.064.718,77 26.064.718,77

INGRESSOS CORRENTS DESPESES CORRENTS 

INGRESSOS DE CAPITAL DESPESES DE CAPITAL

INGRESSOS FINANCERS DESPESES FINANCERES

Cinquè.- L’expedient de modificació de crèdit núm. 1/2024 aprovat en els punts anteriors 
s’haurà de sotmetre al tràmit d’informació pública durant el termini de quinze dies hàbils, 
mitjançant edicte publicat en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i en el Tauler 
electrònic d’anuncis municipal, i, en considerar-se aprovat definitivament, es publicarà la 
modificació d’esment en el Butlletí Oficial de la Província i en el tauler electrònic d’anuncis 
de la Corporació, als efectes de la seva entrada en vigor.”” 

Sra. alcaldessa.- El següent punt del dia és la primera modificació de crèdit que portem 
aquí en el Ple, del pressupost del 2024. Farà l’exposició d’aquest punt la M. Mercè, perquè 
és la seva regidoria i després en Xavier Collet. Collet com a regidor que afecta partides en 
la seva àrea. 

Sra. M. Mercè Juan.- Gràcies, alcaldessa. Bé, com bé ha dit l’alcaldessa, és la modificació 
de crèdit U24. Són partides que ja estaven contemplades a l’annex d’inversions, el qual va 
ser provat aquí en Ple. I són partides que les hem dotat de diner, de diner que ja teníem 
per a poder avançar en els projectes i no aturar-los, d’acord? S’han fet a través de crèdit 
extraordinari, o per suplement de crèdit. Crèdit extraordinari és que no hi havia partides, 
s’ha dotat de partida i suplement de crèdit sí que hi havia partida, però faltava dotació 
econòmica. L’import total són 652.000 €, en 489.88,81. I llavors el detall l’explicarà el 
regidor Collet. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Bé, doncs, com deia la regidora Juan, són partides 
d’inversions en els que necessitem començar a posar fil a l’agulla. Són partides que 
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estaven en inversions i, per tant, el seu finançament s’havia previst amb crèdit, la gestió 
del crèdit, com que depèn de moltes altres coses abans, s’endarrerirà uns mesos i, amb 
algunes partides, necessitàvem començar a poder-hi treballar. Per això que aquestes 
partides les hem afegit en aquesta modificació de crèdit, que senzillament el que fem és 
posar un diner que ja disposem, que no hem d’esperar a tenir crèdit per començar-hi 
treballar. No hi ha cap modificació respecte del pressupost aprovat inicialment, no hi ha 
cap modificació en la línia de treball, no hi ha cap modificació en els plantejaments que 
fem polítics, senzillament és una modificació de crèdit pràctica, que el que ens permetrà 
és començar a treballar. I a més a més, també ens permetrà espaiar el temps el treball 
amb les inversions perquè si haguéssim d’esperar a fer-les totes de cop quan tinguéssim 
el crèdit la veritat és que seria molt difícil. En canvi, ara podrem començar a treballar amb 
algunes i quan vingui el crèdit doncs continuarem amb les següents. Explico quines són 
aquestes partides. Bueno, la quantitat de diners no em sembla, no cal que ho digui, però 
el que prevèiem fer, començar a treballar amb aquestes partides és l’actualització del 
projecte d’organització del Torrent de la Salut, actualització del projecte, l’espai de lleure 
per a gossos en el Cros, l’avantprojecte, projecte i primera fase de l’edifici de la Velcro, el 
projecte del camp de futbol del Cros, l’actualització també del projecte dels carrers de 
Madà, una part de les obres i del projecte bàsicament de Can Raïmí, en aquest cas seria 
el projecte de reparcel·lació, encarregar la seva actualització, fer una modificació, perdó 
demanar, encarregar la redacció del document per modificar el POUM a la Velcro, unes 
obres per als talussos de Sant Sebastià, el projecte de la biblioteca municipal, el projecte 
executiu de la biblioteca, les obres de renovació de carrers, són obres que, bé, que ja 
n’hem parlat, doncs en diversos Plens i que aquests diners complementen les partides 
que hi ha per renovar carrers i les obres de la plaça Pau Picasso també del Cros. Com dic, 
és una modificació de crèdit. No hi ha cap canvi en el plantejament i amb res que no 
estigués escrit ja en el pressupost que es va aprovar. I, a més a més, no és res que sigui 
efectiu de forma immediata, ja m'agradaria que demà poguéssim començar-hi a 
treballar, però tampoc serà així, això és una modificació de crèdits, s’ha de publicar, han 
de passar els dies d’exposició pública, etc. Per tant, a partir d’aquí, doncs és quan podrem 
tenir les eines per a començar a treballar, perquè de moment, eines per a treballar-hi en 
tenim poc si no fem aquesta modificació. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, Sr. Segarra. 

Sr. Antoni Segarra.- Sí, nosaltres en aquest expedient votarem en contra, i votarem en 
contra, malgrat que estem totalment d’acord amb les xifres que se’ns presenten. Però 
votem en contra pel procediment en que s’ha portat a terme aquest expedient. No és 
una qüestió de quina quantitat destinem a això, això no té cap importància, sinó el fet 
que es proposen fer unes actuacions que, a la nostra manera, són prou importants com 
per haver-ne parlat abans de portar l’expedient al Ple. Per exemple, no ens posem quan 
parla del tema de les obres que s’han de fer al talús de Sant Sebastià, Can Barrau, o el 
Torrent de la Salut, o l’espai de lleure per gossos, el cros, tot això, ens sembla bé que s’hi 
posi i tal, però hi ha uns punts, concretament, per exemple, hi ha el punt de la Velcro, en 
el qual hi ha una partida destinada a fer un estudi per a modificar el POUM, el pla 
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d’ordenació urbana. Aquest és un tema molt important. Una modificació del POUM 
tindria que venir justificada per què es demana aquesta modificació i què es vol fer en 
aquesta modificació. Nosaltres, després, amb converses que hem tingut amb el regidor 
d’urbanisme, se’ns ha explicat, però, és clar, se’ns ha explicat després de que ha passat 
per la Comissió Informativa, no abans que passés per la informació ni ho hem pogut 
discutir. Possiblement, una vegada sabent què es vol fer, possiblement ens hauríem 
posat d’acord. I, a la millor, hauríem introduït alguna modificació, alguna petita esmena, 
però possiblement, molt possiblement ens hauríem posat d’acord. Però això no s’ha fet. 
Llavors la protesta una mica és precisament per aquest fet, perquè entenem que hi van 
haver-hi uns temes que ja van sortir durant la campanya electoral i que nosaltres des del 
primer moment vam defensar que eren temes prou importants per al poble, com per ser 
consensuats per tots els grups municipals, en la mesura lo possible. Si en lloc de tots els 
grups són tots menys un o tots menys dos, doncs val, però mai ser una cosa que només 
faci l’equip de govern deixant de banda a tots els grups de l’oposició. Això nosaltres no ho 
veiem així, ni ho veurem mai d’aquesta manera. Pensem que aquestes coses s’han de 
poder parlar. Llavors, és clar, en aquí, quan s’encarrega una modificació del POUM, s’ha 
d’encarregar en l’equip redactor del projecte, de l’avantprojecte, s’ha de dir què 
pretenem, què volem modificar i què és el que canviarà. És important. Però això que 
després a posteriori, repeteixo, se’ns ha explicat, abans de portar aquest expedient no 
se’ns havia explicat. I com que no se’ns havia explicat, nosaltres a la comissió informativa 
ens van trobar amb la situació de tenir de votar una cosa que no sabíem de què anava. 
Per tant, nosaltres protestem d’aquesta manera de procedir i en funció d’això tenim la 
seguretat que segurament el govern té prou vots a favor per a poder-ho aprovar, doncs 
nosaltres en aquest cas votarem en contra.

Sra. alcaldessa.- Sí, passo la paraula al regidor Collet.

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Bé, Sr. Segarra, deixem dir-li que jo crec que s’equivoquen 
amb aquesta votació, perquè ens acaba de dir que estan pràcticament, absolutament, 
quasi del tot d’acord amb el que proposem, però votaran en contra perquè no n’hem 
parlat abans de la comissió informativa. Torno a repetir que qui el que proposem és una 
modificació de crèdit, no hi ha res més, no hi ha cap canvi més, no hi ha cap canvi ni en 
l’execució, ni en el plantejament, ni en les idees que podrem discutir entre diferents 
grups polítics sobre com han de ser les obres o l’edifici de la Velcro, no hi ha cap canvi 
sobre això. L’únic que fem és posar-nos eines per poder treballar, per poder començar a 
treballar. I això és el que jo sempre els he ofert, i jo crec que no poden dir que no és cert 
això, que han tingut tota la informació, que han tingut les reunions que han fet falta quan 
les han demanat, que m'he ofert pel que fos i ensenya’ls-hi fer reunions amb tècnics 
quan ha fet falta, hem anat a Barcelona a parlar amb Generalitat quan ha fet falta i m'han 
acompanyat, és a dir, no poden dir que no hi ha cap indici de que nosaltres no vulguem 
diàleg i no vulguem consensuar, encara més en un tema tan important com el de la 
Velcro. No poden dir-ho perquè no tenen cap indici d’això, perquè l’únic que proposem 
aquí és una modificació de crèdit i després ja en parlarem de tot. Miri, hi ha un altre grup 
que aquí proposem una altra modificació de crèdit, que és la de la biblioteca. També és 
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molt important el tema de la biblioteca. L’edifici, el projecte, tot el que hem de fer en el 
centre històric d’Argentona és importantíssim. Doncs hi ha un grup que em va demanar, 
escolta, quan comenceu a parlar amb els tècnics sobre el projecte de la biblioteca, jo hi 
vull participar-hi. I li vaig dir, igual que us dic a vosaltres, evidentment, qui participarem 
tots. Però és que encara no tenim tècnics, encara no tenim tècnics perquè no tenim 
diners per a poder encarregar. Per tant, quan tinguem diners i encarreguem en els 
tècnics el projecte de la biblioteca podrem reunir-los i podrem parlar amb vostès de què 
volem, com ho volem, com ho definim i com arribem amb un consens. Però ara tot això 
és prematur, perquè ara només el que fem és posar diners a dintre de la caixa per a 
poder-los adjudicar i només això. I només per això, sense tenir cap indici e que nosaltres 
no busquem aquest diàleg. Només per això voten en contra? Voten en contra quan hi ha 
altres projectes que hi estan absolutament d’acord i que no hi tenen cap pega en aquests 
projectes? Home, a mi em sembla desmesurat aquest vot en contra. Jo crec que lo 
coherent, jo els demano que facin una abstenció. Una abstenció és un avís, és un avís de 
dir, escolteu, això que ara començareu a treballar, nosaltres també hi volem participar, i 
jo els diré que sí, és clar que sí, els he dit sempre, però un vot en contra de tot, només 
perquè amb un projecte no n’hem parlat dos dies abans, i sí que ho hem fet dos dies 
després, perquè vostè ho ha dit dos dies després, o tres, no sé quants van ser. I què va 
passar quan vam parlar? Jo crec que vostès van veure que no era tan important el que 
portaven aquí, perquè no ho és. Segurament arribaríem, ens posaríem d’acord, Sr. 
Segarra, que en la Comissió Informativa van haver-hi malts entesos, per part seva i per 
part nostra. Per part seva hi havia errors d’interpretació del que proposàvem, que feien 
lògic pensar que una cosa d’aquestes havien de votar-hi en contra, però eren errors 
d’interpretació seus. Després, quan en vam parlar, vam veure que eren errors, ja està. I 
per tant, no és tan important el que anem a fer aquí, no és tan important políticament, és 
important en la gestió, és important pel govern perquè ho hem de gestionar i ho hem de 
gestionar doncs amb la màxima celeritat i confluent aquí el treball de molta gent de 
l’Ajuntament, dels serveis tècnics, dels serveis jurídics, dels serveis econòmics, i les coses 
a vegades van rodades i les hem d’agafar, com a govern, les hem d’agafar quan venen i 
aprofitar-les. I ara és el moment d’aprovar això. Jo crec que se l’haurien de repensar al vot 
i els demano aquesta abstenció per continuar amb la confiança que hem estat treballant 
fins ara, perquè jo penso que ha sigut així. I evidentment li vaig dir el dia que ens vam 
reunir, escolti, ens reunim quan vulguin per parlar-ne. Jo li vaig dir, si vol, ens reunim el 
mateix dia del Ple al vespre. I li vaig dir, i no els convoco perquè no es pensin que és 
perquè hi ha el Ple, que ara els convocaré a reunir-nos. I li vaig dir, però després de 
reunir-nos, quedem amb tots els grups i en parlem amb profunditat i comencem a veure 
què és el que quan tinguem aquests diners que ja he dit que no seran immediats, podem 
començar a discutir, a reunir-nos, a plantejar, a parlar amb els tècnics. Jo penso que amb 
més garanties que això no li puc donar ara. Jo crec que el govern també tenim la potestat 
de demanar-los marge de gestió. Marge de gestió, això no és qüestió política, és gestió. I 
aquesta gestió crec que l’hem de poder fer amb la rapidesa, doncs que els serveis tècnics 
jurídics i econòmics de l’Ajuntament ens brinden i ara que ho tenim sobre la taula, doncs 
ho hem de aprofitar-ho. Gràcies. 
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Sra. alcaldessa.- Per rèplica.

Sr. Antoni Segarra.- No, a veure, a mi em sembla que queda clar que el regidor Collet no 
dona importància en el procediment i només parlar de les xifres, per exemple, en el cas 
que han tret, que és el cas de la modificació del POUM, al final cap estem parlant d’una 
quantitat irrisòria, estem parlant de 17.000 €, dintre del pressupost això no té la més 
mínima importància. I a més a més sabem que això s’aprovarà i, per tant, no posem cap 
dificultat a que això vagi endavant. Però a nosaltres ens sembla que sí que és important 
el procediment. I aquesta és la qüestió política. Una modificació del POUM requereix un 
debat previ. No podem dir, anem a fer, posem una partida per modificar el POUM, com si 
això fos una qüestió de pur tràmit. Nosaltres això no ho entenem així, nosaltres pensem 
que és un tema prou important. Ella ha tret el tema de la biblioteca municipal, però la 
biblioteca municipal l’únic que fa és canviar una partida d’un lloc un altre, perquè hi havia 
120.000 € i continuen havent-hi 120.000 €, i ja sabem que es van dir, abans de les 
eleccions, unes modificacions que es volien introduir i que, de fet, l’equip redactar dirà si 
recull o no recull aquestes modificacions. Però aquí no canvia res. Estem en la mateixa 
situació que estàvem, és en la que estem. Nosaltres hem parlat del tema del POUM, però 
l’altre punt que parla de la Velcro està parlant de primera fase d’obres de rehabilitació. 
Tornem a ser al mateix, és a dir, que s’ha de rehabilitar l’edifici de la Velcro? Ja ho sabem, 
però volem saber què rehabilitaran amb una primera fase. És a dir, això no se'n diu, se’ns 
diu hi haurà unes obres de rehabilitació i no se'n diu què, perquè evidentment no hi ha 
un avantprojecte i no hi ha un projecte, és clar que no hi és, però quan s’encarregui un 
projecte o quan s’encarregui l’avantprojecte, se li dirà a l’arquitecte o a l’equip redactor 
que és el que volem fer, que és el que volem rehabilitar, i això a vostès ho saben, però 
nosaltres no ho sabem, i nosaltres ens queixem precisament d’això. Llavors, 
evidentment, jo entenc que això és una concepció política important. Jo agraeixo que fins 
ara, amb el regidor Collet, hem tingut moltes converses, ell les ha citat no cal repetir-les. 
Però sempre ha sigut, quan nosaltres hem demanat parlar d’una cosa, però el que és coa 
dintre de casa no ho sabem. És a dir, el que s’està preparant aquí dintre, això no se’ns ha 
explicat, se’ns dona resposta a les preguntes que nosaltres hem fet. Però nosaltres des 
de l’oposició, per exemple, nosaltres no teníem ni el més petit coneixement de que 
s’estava plantejant, per exemple, el tema aquest d’una modificació al POUM. Per tant, si a 
nosaltres se’ns hagués dit e, anem a posar una modificació del POUM, d’aquestes 
característiques, possiblement avui no discutiríem això. Però això no se’ns va dir i de lo 
que ens creiem és president d’això. És a dir, la informació no ha de ser només quan 
nosaltres demanem, sinó que tindria a ser, entenem nosaltres, a iniciativa del govern, 
que se’ns informés abans que nosaltres tinguéssim necessitat de demanar-ho. No vull 
entrar en una polèmica, una discussió, perquè no acabaria mai, i els altres grups tenen 
tot el dret a poder participar. Gràcies.

Sr. Xavier Collet.- Sí, senyor Segarra. Parlem de la modificació de crèdit, perdó, de la 
modificació del POUM. Imaginis si és poca cosa el que presentem que no parlem de la 
modificació. És a dir, la modificació del POUM l’hem d’encarregar i quan l’encarreguem 
abans en parlarem i, a més a més, després passarà pel Ple. Allò serà la modificació del 
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POUM. I allò serà un vot polític en el que vostès diran i estem d’acord, perquè ho 
voldríem d’aquesta manera, ho voldríem de l’altra. Ara no, ara és una modificació de 
crèdit i prou per posar els diners i prou. La modificació del POUM, quan la presentem, 
s’aprovarà inicialment en el Ple, passarà un termini d’exposició pública, s’aprovarà 
provisionalment en el Ple una altra vegada i després passarà la Generalitat i s’aprovarà 
definitivament. És a dir, imaginis si tenim temps per parlar de què volem i com ho volem. 
Per exemple, també, quan a vostè ha llegit la partida de la Velcro, que diu avantprojecte, 
projecte i primera fase de les obres, clar, això és el nom de la partida, però ja saben 
vostès que les obres de la Velcro no estan previstes per aquest any. Només està previst 
l'avantprojecte. I, a més a més, en aquest avantprojecte hi haurà un estudi per veure com 
està l’edifici, per exemple, que és que no ho necessitem, aquest estudi, per parlar de què 
hi volem fer-hi a la Velcro? Miri, durant molts anys s’ha parlat de la Velcro. I qui tenia la 
potestat per donar informes de com estava, no va fer-ho. I ara, parlar-ne sense tenir 
aquests informes és parlar com si parléssim en el bar, entenguin-me. Necessitem 
aquests informes, necessitem aquests estudis preliminars per a veure com està la difícil 
de la Velcro, que no ho tenim, repeteixo, no els tenim aquests estudis. Doncs 
precisament per això posem els diners, per a començar a veure com està i poder parlar 
després sí, políticament, de què hi volem fer-hi a partir d’aquests informes. Bueno, ja ho 
hem parlat abans. A mi el que em sap greu, Sr. Segarra, és que, i de debò que em sap 
greu, que digui que només tenen informació del que pregunten. Perquè això no és 
veritat. Jo, quan hem fet reunions, vostès han preguntat i jo també els he explicat. I quan 
hem fet reunions amb tècnics, a vegades és perquè he ofert jo fer aquesta reunió. I que 
vinguessin i que fessin venir un tècnic a parlar amb vostès. I els he donat informació 
d’altres coses que estem fent a l’Ajuntament, que jo considero que són importants. Ara, 
evidentment, vostè no sap tot el que s’hi cou en l’Ajuntament, perquè a l’Ajuntament hi ha 
140 treballadors treballant cada dia. Evidentment, amb prou feines ho sabem nosaltres, 
tot el que s’hi cou a dintre de l’Ajuntament. I vostè no ho sap, no ho sap, però em dol que 
digui que només rep informació d’allò que pregunta, perquè jo crec que no és veritat. 

Sra. alcaldessa.- Hi ha la paraula de la Sra. López.

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Avanço que el PSC també es veu obligat a 
votar en contra d’aquesta modificació de crèdit i vull explicar el perquè, perquè per a 
molta gent serà una mica sorprenent, perquè hi ha projectes que són molt importants, 
dotar-los, perquè i els quals vam donar suport amb el pressupost, aquell pressupost que 
va tenir una discussió molt dura, no pel fons del pressupost, sinó per les formes del 
govern, que no van ser les correctes, i ens tornem a trobar pocs mesos després amb una 
manera de treballar que ens recorda molt la manera que es va portar aquest pressupost. 
Vull dir, també que el Govern va reconèixer en aquell moment que no havia fet de 
manera adequada i que corregiria aquesta manera de treballar per futur. I ens trobem 
que, i nosaltres almenys pensem així, no s’ha corregit aquesta manera de treballar. 
M'explico, ens trobem en una modificació de crèdit on es planteja una modificació del 
POUM, sí que és veritat que quan vam parlar de pressupostos, el grup de TxArgentona, 
que va ser amb qui jo em vaig reunir per parlar dels pressupostos, ens va dir que es 
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contemplava a la Velcro, i en aquell moment vam dir la Velcro no estem totalment 
d’acord, però creiem que ens podem posar d’acord els grups del plenari, no només els 
grups de TxArgentona i el PSC, sinó que crec que podem arribar a un acord els grups del 
plenari i en aquella conversa se’ns va dir, no pateixis, que ens posarem d’acord abans de 
fer qualsevol moviment, parlarem. Llavors ens trobem aquesta modificació de crèdit on 
hi ha un moviment del POUM, que són 17.000 €, una modificació del POUM, que si 
després es fa, passa pel Ple i no té majoria es tombarà i tindrà un cost pel poble de 
17.000 €. Sembla que sigui poca cosa, però per mi són diners. I després hi ha una altra 
partida que diu avantprojecte, projecte i primera fase d’obres de rehabilitació, edifici, 
antiga Velcro. Aquí el senyor regidor, el Sr. Collet, diu que només és un nom, però aquí ja 
diu que hi haurà una primera fase. Per tant, ja es té una idea. Una idea que no s’ha 
compartit, amb nosaltres com a mínim, amb el PSC no. Si se sap que hi ha una primera 
fase, és perquè es té pensat alguna cosa per la Velcro. I aquesta idea no s’ha compartit 
amb nosaltres, però, en canvi, sí que dotem de 55.162 € a aquesta partida de crèdit. En 
total són un 73.000 € de despesa pel poble que si després no té la majoria del Ple, no 
sortirà davant. I seran diners, tirats a la brossa amb un altre projecte més que estarà en 
un calaix. Com tants projectes com n’hi ha en aquest Ajuntament. Tal i com vam dir amb 
el pressupost, podem parlar primer i després portar les coses a votació? El senyor 
regidor, el Sr. Collet, va veure oportú parlar amb nosaltres del tema de la Velcro i de 
seguida ens vam posar d’acord, perquè a més a més la sort és que jo en aquell moment 
tenia disponibilitat. i el dimecres el matí van parlar. Nosaltres no demanàvem no tirar 
demana aquesta modificació del POUM, o aquesta o aquest avantprojecte, sinó que 
demanàvem que es retirés d’aquesta modificació de crèdit aquests dos punts, que ens 
posessin a treballar immediatament en posar-nos d’acord, amb un mínim de consens 
dels 17 regidors, de tots els grups del Plenari per a tirar endavant això en el proper Ple. El 
regidor em va dir que no es podia treure això de la modificació de crèdit i nosaltres van 
dir que no podíem recolzar, perquè la Velcro no és qualsevol projecte. Sense desmerèixer 
qualsevol cosa que hi ha en aquesta modificació de crèdit que són coses totalment 
importants, totes de la primera a la darrera, i que quedi molt clar que el PSC recolza i a 
més a més ha treballat per moltes d’elles. La Velcro és un projecte que pot hipotecar el 
poble per sempre, amb un mega projecte que no podem assumir econòmicament ni de 
manera mediambiental, o pot ser una mega chapuza que també hipotequi al poble per 
perquè tindríem un edifici que no serveix per res, perquè no compleix cap tipus de 
normativa. Amb un edifici que no es pugui treballar de manera eficient i sostenible, cap 
entitat ens donarà cap tipus de subvenció, perquè si no són projectes sostenibles en el 
temps, i sinó, que la Sra. secretària em corregeixi, si no són projectes sostenibles en el 
temps, les altres entitats que no són les municipals no donen subvencions. A l’edifici de la 
Velcro, tal i com està, és molt difícil, molt costós, que sigui sostenible. A banda, si no 
tenim molt clar els usos que farem a la Velcro, ens podem trobar que fem un edifici que 
després no encaixi amb els usos que hem de fer allà. I això que jo sàpiga, no s’ha parlat. 
Per tant, o pot ser un mega projecte que hipotequi al poble encara més, com la sala, una 
sala 2, sempre dic jo, que això ho hem d’evitar, o pot ser una chapuza també mega, que 
també hipoteca el poble, o sigui que una mica de fre i fem les coses una mica bé. Que 
aquesta modificació de crèdit no té rerefons polític? No, sí que té un rerefons polític. I 
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tant que té un rerefons polític, sinó, s’hagués retirat de la modificació de crèdit, això de la 
Velcro. Ho sento, però és això, hi ha un rerefons polític, hi ha un marcar el camí que 
TxArgentona sempre ha volgut parlar per la Velcro, té tot el dret, té l’alcaldia i té la 
majoria d’aquest plenari, per tant, té tot el dret de marcar el paquet per aquí, però aquí hi 
ha el rerefons polític de marcar la línia TxArgentona sempre volgut per la Velcro. I a partir 
d’aquí, qui es vulgui afegir, que s’afegeixi. I aquesta és la línia política que nosaltres, com 
a PSC, veiem. I això no vol dir que no ens podem posar d’acord, eh? I tal com m'ha dit el 
regidor, si només és un cost, un tema de posar diners, doncs i hi ha tants projectes que 
s’han de tirar endavant, i tenim uns serveis tècnics tan limitats, que jo penso que si 
deixem això, aquestes dues coses, per d’aquí a un mes, tampoc la casa s’aturarà i es 
quedarà sense feina els tècnics de serveis territorials. Segur que no. No venia d’un mes. I 
després per fer una petita broma, Sr. Collet, tingui clar que als bars poden tenir 
converses molt enriquidores i es poden pensar projectes molt macos, de la mateixa 
manera que els despatxos es poden pensar projectes que siguin chapuzas i que hi 
hipotequin un poble per molts i molts anys. Era una broma i una petita llicència que em 
volia permetre. Per tant, tornem a reiterar la demanda a l’equip de govern de retirar 
aquests dos punts d’aquesta modificació de crèdit. Llavors, la resta de modificació de 
crèdit tindria el vot favorable del PSC, faltaria més, i tornem a reiterar de cara als nostres 
veïns i veïnes, que estem totalment d’acord i trobem totalment necessaris la resta de 
projectes, que el vot d’en contra del PSC no és un vot en contra dels projectes sinó a la 
demanda que se li ha fet al govern de retirada d’aquests dos punts per a poder parlar 
tranquil·lament, com cal, de la Velcro, durant el temps que calgui i durant les hores que 
calguin, i aquesta demanda no ha estat atesa, i, per tant, per això podem en contra 
d’aquesta modificació de crèdit.

Sra. alcaldessa.- Passo la paraula al regidor Collet. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Bé, per repetir, molt breument una cosa que he dit abans i 
que ja està clara, em sembla. L’únic que fem ara és agafar unes partides d’un calaix on no 
hi ha diners i posar-la en un altre calaix on sí que hi ha diners. Ja està. I no toquem res 
més. Miri, Sra. López, permeti’m que li digui, jo crec que va una mica despistada, perquè 
fent memòria, recorda moments en què les coses no anaven bé i jo penso que va 
despistada amb els anys, o en els mandats, estem en el mandat 23-27 i els altres 
mandats que tenien altres formes de treballar ja han passat a la història. Jo crec que no 
deu ser per nostàlgia que està despistada. No deu ser per nostàlgia, crec, perquè a mi 
m'agradaria que valorés la voluntat de diàleg que hi ha en aquest govern. I que l’hem 
demostrat moltes vegades. Miri, vostè parla de projectes en el calaix. És que precisament 
perquè no volem deixar projectes en el calaix, el volem fer bé. I per això, jo li parlava de 
converses en el bar, que ja m'ha entès el que vull dir. El que estem fent ara i el que vostè 
ha fet, deixem-ho dir, és parlar per parlar, perquè no tenim els informes tècnics que 
avalin això que ha dit vostè. No els tenim. Perquè no hi han sigut, en 20 anys no s’han fet. 
S’han fet informes que no aguanten l’anàlisi de qualsevol tècnic independent, no 
l’aguanten. Llavors per fer aquests informes, per saber d’on partir, per saber com està 
l’edifici, necessitem encarregar-ho. I això és el que farem ara. Precisament per no seguir 
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parlant per parlar. Precisament perquè aquest projecte, quan el fem, serà per executar-
lo, aquest projecte quan el definim, serà per executar-lo l’any que ve. I no deixar-lo en el 
calaix. I per no perdre diners, tampoc. És a dir, això no ho encarreguem demà. Per tant, 
avui no cal que en parlem ara de tot el que ens hem de posar d’acord, perquè no ho 
encarregarem demà, encara no és efectiu això. Aquests 17.000 € que diu que perdríem si 
després no tira davant, aquests 30.000 € que diu que perdríem si no es tira davant, és 
que ara en parlarem, ara que podrem tenir els diners, parlarem de com volem fer-ho. I 
està clar que si no tenim el consens de la majoria tan àmplia com pugui ser, per a tirar 
endavant la modificació del POUM en una cosa tan important com a la Velcro, doncs no 
el tirarem endavant. I està clar que si el projecte que volem tirar endavant tampoc té el 
consens tan majoritari com puguem, del Ple, tampoc el tirarem endavant. Ara posem 
diners i com que espero que ens posarem d’acord amb què volem encarregar, ho 
encarregarem, però cada cosa al seu moment. Perquè si no fem cada cosa al seu 
moment i no ho fem atenent-nos a criteris tècnics no condicionats, independents, doncs 
estarem parlant per parlar i estarem fent projectes que quedaran al calaix. I això és 
d’altres mandats. I és d’altres mandats que no hi havia informació sobre cap a on anaven 
les voluntats. Escolti'm, en aquest projecte, el grup de TxArgentona vam presentar unes 
al·legacions. i al cap d’un any encara no se’ns havien contestat. I no se’ns havien contestat 
perquè sabien que ens havien de donar part de la raó. I no se’ns havien contestat, i això 
ja ha passat. No es despisti, en aquest mandat 2023 2027 això no passarà, no ho farem 
així. I espero que ens puguem posar d’acord en moltes coses. Si no ens hi posem, doncs 
em sabrà greu, però no serà perquè no els hi donem informació, perquè no treballem, 
perquè no els convoquem per parlar-ne. i perquè no fem tots els esforços per fer-ho a la 
Velcro, especialment, i al centre històric d’Argentona, Can d’Oro, biblioteca, especialment 
perquè ens hi va, moltes coses i perquè portem molts anys endarrerits i això ho volem 
canviar-ho. Portem molts anys endarrerits en els que aquests projectes no han avançat 
gens ni tan sols per a tenir informació ni els que estàvem en l’oposició en aquell moment 
i molts els que estàvem en el govern tampoc. No hi havia la informació. Ara posem les 
eines per a començar-la a tenir. Em sembla que ja ho he dit tot. Li demanaria també que 
repensés aquest vot en contra perquè estan d’acord amb la majoria de les propostes, i 
perquè un vot d’abstenció seria un avís que jo el recolliria amb voluntat de posar-nos 
d'acord, però que un vot en contra no l’acabo d’entendre, perquè jo crec que les 
possibilitats d’arribar a acords i de diàleg i de consens que aquest govern els ofereix no hi 
han sigut des de fa molts anys, i jo crec que l’únic és que s’havia d’aprofitar. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Bé, segurament aquest govern té molta voluntat de diàleg, però 
també s’ha trobat una oposició que també té aquesta voluntat de diàleg, algun mèrit 
també tenim l’oposició. No es pengi totes les medalles, Sr. Collet, del diàleg i de la 
voluntat. Per tant, nosaltres, com a PSC, ens posem a disposició del govern, per parlar a 
partir d’avui mateix, demà, quan vulgui, sobre el projecte de la Velcro, no només sobre el 
projecte de la Velcro, sinó sobre qualsevol projecte, i vostè sap també que sempre, des 
del primer dia que vostès van agafar la responsabilitat de govern, ens han tingut per a 
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parlar de qualsevol cosa dintre de les nostres possibilitats, que són només dos vots 
d’aquest plenari. Vostè m'ha dit que fa falta aquest informe per a saber per on hem 
d’anar a la Velcro, que hem de fer, però vostè també està dient que alhora que encarrega 
l’avantprojecte, de la primera fase, encarrega l’informe. O sigui que posem el carro 
davant dels bous, perquè el que fem és encarregar l’avantprojecte, alhora que 
encarreguem l’informe, o sigui que, com a molt, arribaran de la maneta. Per tant, si 
després l’informe diu que això que hem encarregat a l’avantprojecte no és possible o no 
és rendible, eh, pues mira, però ja està fet. Després, vostè diu que no cal córrer, que no 
sé què, no sé quantos, però tampoc cal córrer a fer la modificació, no ve d’un mes. I de tot 
el que ha dit, que ha dit moltíssimes coses, no m'ha contestat per què no ha tingut la 
voluntat de retirar això un mes. Un mes. 30 dies. No m'ho ha contestat. Votem en contra. 
El vot és en contra perquè nosaltres hem fet la nostra feina i sabem que vostès tenen la 
majoria i que la resta de projectes no perillen. Per això és un vot en contra, perquè quan 
les coses no es fan bé, no es fan bé i ja està, i s’ha d’assumir que no s’han fet bé. Ah, la 
meva memòria, no pateixi. La meva memòria encara no està molt malament. No està 
malmesa encara. Penso que tinc memòria i me'n recordo de com va portar aquest 
govern el pressupost i tinc la prova de com s’està portant això. De mandats anteriors, 
segurament, que s’han comès molts errors i que nosaltres hem estat plegats a l’oposició i 
hem patit aquests errors. Hem estat compartint el Plenari vostè i jo, jo el govern, vostè a 
l’oposició, també hi ha hagut molts errors i els meus companys estaven a l’oposició i 
vostès estaven al govern i també hi ha hagut molts errors i malentesos, i de no parlar. Jo 
crec, que anem pel camí de l’entesa. Però no cal que sigui sempre l’oposició que hi posi 
tot de part seva. El govern també, de tant en tant, podria entendre i podria fer algun gest 
com retirar això d’aquesta modificació de crèdit i posar-nos a treballar a partir de demà i 
portar-la a votació d’aquí a un mes. Segurament la portarà de la mateixa manera, perquè 
si no ens posem d’acord, com a mínim podrem dir que hem pogut intentar-ho. I penso 
que no em deixo res més. Gràcies.

Sr. Xavier Collet.- Bé, Sra. López. Per què no ho hem retirat, Miri? Perquè quan es 
presenta una modificació de crèdit a darrere hi ha molta feina. I per respecte a qui ha fet 
tota aquesta feina i perquè en tenim molt encara per fer i perquè les modificacions de 
crèdit vostè diu que és un mes, però tampoc és veritat, perquè hi ha la publicació, i 
després vindrà l’estiu, i l’estiu costa molt de tirar endavant les feines i els projectes. Per 
tant, no, no és una qüestió dels dies, és una qüestió d’arribar-hi, hem d’aprofitar-ho ara. I 
això com que és una qüestió menor, si ho presentem ara o presentem d’aquí a un mes, 
perquè el diàleg hi serà igual, repeteixo el diàleg qui serà igual, doncs com que és una 
qüestió menor, deixi’ns a nosaltres, el govern, marcar el ritme, perquè si el govern no 
podem marcar el ritme, poques coses podrem complir del que hem promès. Miri, això no 
ho he explicat abans i em sembla que anirà bé a tothom, saber que la informació sobre la 
Velcro he dit que s’ha anat parlant molt, durant molts anys, sense tenir gaire dades sobre 
la taula. Per exemple, s’ha parlat de la taula del pàrquing. Quantes vegades hem dit que 
el pàrquing sí, si és possible, si és impossible. Hi ha algun estudi fet sobre això? Hi ha 
alguna proposta? Hi ha algun informe tècnic basat en criteris tècnics per avaluar si és 
possible el pàrquing o no? No, n’hi ha cap. Això és el que farem aquí, en aquest encàrrec 
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que anem a fer ara. I no vindrà junt, aquests estudis preliminars tècnics de 
l’avantprojecte, no vindrà junt, no pot venir junt. Perquè l’avantprojecte, evidentment, es 
basarà en els criteris tècnics que abans s’hagin pogut discernir. És a dir, com està aquest 
edifici? Podem fer aparcament a baix o no el podem fer? L’estructura és prou sòlida per a 
aixecar una planta més, per exemple, o per fer l’aparcament? Tot això ho necessitem 
saber-ho per després encarregar el projecte. Per tant, no, no vindran els dos de la mà el 
mateix dia. Serà un encàrrec que la primera part serà aquest informe tècnic, aquest 
estudi preliminar, i a partir d’aquest estudi encarregarem l’avantprojecte. Això no pot ser 
d’una altra manera, no perquè jo li hagi dit ara, és que no pot ser d’una altra manera, sinó 
que no faria falta. I això ja serien, és a dir, en aquest mandat no ho farem, encarregar un 
projecte sense abans saber si aquest projecte és viable, si aquell projecte el podem tirar 
endavant, si tècnicament està avalat aquest projecte, no ho farem, això, no ho faríem. Per 
tant, té tot el sentit que ara posem els diners i que a partir de que tindrem els diners 
d’aquí a un mes, doncs ara comencem a treballar-hi i a pensar si... Escolta, aparcament a 
sota de la Velcro, el volem, no el volem, si tots estem d’acord amb no voler-lo, no cal que 
demanem aquest estudi sobre l’aparcament. Si tots estem d’acord amb voler-lo, tampoc 
cal que el demanem. Si algú el voldria i altres no el voldrien, doncs demanem aquest 
estudi i veure què ens diu. És a dir, és que ja ho he dit abans, necessitem tenir els diners 
per a començar a parlar de tot això. I que hi votin en contra no és un bon senyal 
d’aquesta predisposició. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí, Sra. López.

Sra. Susana López.- No pateixi, ens posarem d’acord i parlarem. El vot en contra no és 
cap senyal de que no hi hagi predisposició. Jo vull fer una pregunta. En una partida que 
diu encàrrec avantprojecte, projecte i primera fase d’obres de rehabilitació de l’edifici de 
l’antiga Velcro, aquí entra un informe? A nivell econòmic, intervenció, Sra. interventora?

Sr. Xavier Collet.- Són els estudis tècnics previs a fer un avantprojecte. Si per fer un 
avantprojecte necessitem uns estudis tècnics. 

Sra. Susana López.- Entra un informe en un grup 6 d’inversió?

Sra. interventora.- Després anirà a carregar el projecte. 

Sra. Susana López.- Dins d’aquesta partida, aquí es pot encarregar, amb aquests diners 
un informe d’usos, viabilitat, sostenibilitat de l’edifici Velcro? 

Sra. interventora.- -Sí, després hi ha una inversió al darrere, sí que es pot. Sí, després va 
associat a una inversió que després posteriorment sí que es fa. Si és, per exemple, un 
estudi d’una cosa que no se sap què passarà, després ho posem en grup 2, el 2709, 
treball i estudis tècnics. Però si hi ha una inversió...

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

27
81

80
08

18
a9

4e
2a

ad
73

aa
f7

74
44

61
e2

00
1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

02/04/2024 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

02/04/2024 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

83

Sra. Susana López.- Però clar, per fer l’informe ha d’haver-hi l’encàrrec de què volem a la 
Velcro, perquè després hi hagi una inversió. Vull dir, per encarregar aquest informe hem 
de tenir molt clar primer què volem a la Velcro. 

Sr. Xavier Collet.- -Què vol dir que volem a la Velcro? No l’entenc. Què volem? 

Sra. Susana López.- Vull dir. Per encarregar l’informe de viabilitat hem de saber quin 
model de la Velcro, quin ús, quin model, quin tipus d’edifici volem a la Velcro. Per tant, 
per encarregar l’informe primer hem de posar d’acord què entre tots, no? 

Sr. Xavier Collet.- No, potser no m'he explicat bé. Això són estudis tècnics preliminars a 
fer un avantprojecte. Per fer un avantprojecte que sí que defineix els usos, que sí que 
defineix què hi volem fer i què necessitem, quina superfície, si a l’edifici el volem tirar a 
terra, no estem parlant de tot això. Per fer aquest avantprojecte necessitem uns informes 
tècnics que ens digui com està l’edifici. I això entren a la partida, és clar, perquè formarà 
a part d’aquest estudi per eliminar els tècnics, del projecte, l’avantprojecte, perquè 
després hi haurà una inversió amb això. Però necessitem aquesta informació abans. 
Aquests estudis preliminars...

Sra. Susana López.- Sí, ja dic que no. Sr. Collet, jo t’estic...

Sr. Xavier Collet.- Però aquesta informació no depèn del que...

Sra. Susana López.- No, jo no estic dient que a nivell pressupostari, aquesta partida no et 
serveix per ser capítol 2. És el que estic dient, no estic dient res. No estic dient que no 
s’hagi de fer aquest estudi tècnic primer. 

Sr. Xavier Collet.- Si estan lligats a la inversió, no

Sra. Susana López.- Clar, però la inversió ha d’estar definida. 

Sr. Xavier Collet.- No, escolti'm, la inversió. Vostè m'està dient que ha d’estar definit 
l’edifici. L’edifici no està definit. La inversió està definida.

Sra. Susana López.- No ho sé, és un tema molt tècnic.

Sr. Xavier Collet.- Deixi'm acabar. Aquest avantprojecte, i projecte i primera fase i 
projecte executiu estan en partides d’inversió perquè hi ha una inversió darrere. I si per 
fer aquest avantprojecte necessitem uns estudis tècnics previs per veure la solidesa de 
l’edifici, doncs això també pot estar inclòs en aquesta...

Sra. Susana López.- Jo crec que no, que s’haurà de fer una modificació de crèdit, capítol 
2, però com que no soc interventora tampoc ho sé. Però bé, igual m'equivoco. 
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Sra. alcaldessa.-Parla la interventora que avui no li hem donat la benvinguda i ja està 
aquí.

Sra. interventora.- Només vull emfatitzar, només, l’origen dels fons aquests, els orígens 
del fons d’aquests ve de totes aquelles partides d’inversió d’un préstec previ que s’havia 
fet anterior, en els anteriors mandats, i es va fer un préstec per a unes finalitats que 
després o van sobrar diners d’aquests préstecs o no es va executar l’obra i llavors són 
diners finalistes d’inversió, de préstecs i aquests per exemple, en podeu dir, d’on prové? 
Per exemple, hi ha les obres de Josep Soler, que es van pressupostar, no ho sé, 100, i 
s’han gastat 80, llavors, sobra aquest romanent de 20, i s’han anat afegint aquests diners 
d’inversió, s’han anat afegint de sobrants d’altres inversions, que el qual, tot això, parlo de 
l’origen, no el destí, sinó que són totes els diners sobrants d’inversió, que s’han de 
destinar a inversió, perquè tenen un ingrés afectat de bon inici. I per això tenien que anar 
a grups 6 d’inversió. I després el relacionem, aquest tema del grup 2 i del grup 6 per 
projectes tècnics, avui ha sigut, aquest matí, no amb aquest en concret, sinó amb els 
altres projectes, perquè sinó que hi ha una inversió associada, no la podem posar en un 
grup 6.

Sra. alcaldessa.--Bé, passaré la paraula Bernat Calvo. 

Sr. Bernat Calvo-Bona tarda, moltes gràcies. Volem argumentar el nostre vot d’Ara 
Argentona a favor d’aquesta modificació de crèdit. Els motius, crec que molts els ha dit el 
mateix Xavier Collet, però crec que sí que és important recalcar-ho. Perquè, per 
començar, naturalment, hi ha un govern liderat per TxArgentona, que tenia unes 
propostes de programa, que en el seu moment ja va ser posada en els pressupostos 
quan ho vam votar. Jo crec que ara són coherents amb aquestes propostes i em refereixo 
inclús concretament al tema de la Velcro, que és potser el que sigui una proposta, una 
aposta més del govern, però crec que tots els altres punts de la modificació més són 
gairebé propostes de poble, perquè són des del correcan del Cros, ja venia parlant de la 
legislatura passada, estaríem parlant del tema projecte urbanització Can Raïmi, el tema 
biblioteca municipal, la plaça Pau Picasso del Cros, la reurbanització d’obres dels carrers 
que necessiten un reasfaltat o millorar la canalització d’aigua, crec que me’n deixo molts 
altres, de Can Barrau, però són moltes propostes que jo crec que són més de pobles, i 
inclús diria cada vegada. Per tant, crec que s’hi han de donar suport i, a més, el que dic és 
que es ve sent coherent amb el que es va aprovar al seu moment el pressupost. Per altra 
banda, també és veritat que els tempos, també ho ha recalcat el regidor Xavier Collet. Ara 
estem aprovant o votant l’aprovació inicial d’una modificació de crèdit que portarà a 
aconseguir definitiva a que, per exemple, posem el cas de la Velcro, que es pugui iniciar 
per contractar la modificació de la puntual del Pla General i també fer el tema de 
l’avantprojecte. Tot això, a més, implicarà tot una sèrie de tràmits d’aprovació inicial, 
provisional, amb totes les esmenes que pugui posar la Generalitat. Són tempos que 
duren mesos i inclús anys. És que, si no, què passa? Que arribar final d’any i ens queixem 
que no s’ha executat res o arribar a final de legislatura i ens queixem que no s’ha fet res. 
Crec que és necessari donar agilitat, perquè ja els temps administratius ja són 
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suficientment feixucs i llargs en el temps com perquè hi hagi temps a parlar. I l’altre 
argument també l’ha dit el mateix regidor Collet, que és que el tema de Velcro 
concretament, és un tema que exigeix un debat tècnic més enllà inclús del polític i això 
només ens ho donarà informació tècnica i probablement això exigeixi començar a fer 
aquests tràmits de l’avantprojecte per a tenir tota aquesta informació que en moltes 
bases ens hem estat plantejant. Nosaltres, el nostre grup, per exemple, és partidari de 
posar una zona una àmplia d’aparcament subterrani a la zona de l’equipament de la 
Velcro. Però, clar, tampoc sabem exactament la viabilitat econòmica d’aquesta proposta, 
com de tantes altres que s’han de fer a la Velcro. Això fins que no tinguem informació 
tècnica, no podrem discernir la posició definitiva a nivell polític, almenys el nostre grup 
no defensava a ulls clucs cap proposta, sempre anava condicionat a la viabilitat tècnica i 
econòmica de poder dur a terme, per exemple, l’aparcament subterrani o el que s’hi 
pugui fer en el seu cas a sobre i alguna cosa tan important com si s’havia de mantenir 
l’equipament històric de la Velcro o si s’havia de fer un equipament, un edifici nou. Fins 
que no hi hagi uns informes tècnics, no ho sabrem del cert. Per tant, jo crec que és 
important que es doni confiança al govern per tirar endavant aquesta proposta i 
començar a que el temps comença a comptar. I a partir d’aquí, en tot aquest temps que 
són mesos i anys, m'atreviria a dir, tenim molt de temps per parlar d’aquesta qüestió que 
és sensible, naturalment, és un equipament cèntric molt gran, un lloc molt estratègic, 
però crec que s’ha de fer confiança. Insisteixo, és que aquesta modificació de crèdit va 
molt més enllà de tot això. Són projectes de poble, són projectes transversals, són 
projectes molt demanats a nivell social i per molts dels grups polítics municipals. Per tant, 
crec que coherents i votarem a favor. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies i gràcies també per la confiança i entendre el que sí que portem 
a aprovació avui. Hi ha la paraula demanada del regidor Fran Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Sí, gracias, Sra. alcaldesa. Para no alargar más el punto, que ya 
llevamos ya bastante rato, sumarme a las dos palabras que ha dicho el Sr. Toni Segarra y 
la Sra. Susana López. Estamos al cien por cien con las palabras que han dicho. Y lo que no 
quiero que se vea, porque ya por lo que voy escuchando, es que los grupos de la 
oposición estamos en contra del pipi-can dels gossos del Cros, el proyecto de Can Raimí, 
el proyecto de Can Barrau, no. Le estamos pidiendo, ahora que me toca mi turno, al 
equipo del gobierno, igual que ellos no hacen a nosotros, oye, quitar este punto lo 
hablamos y para el siguiente Pleno, y nosotros aceptamos y lo hacemos. Le estamos 
pidiendo lo mismo, que si se pudieran retirar esos dos puntos, que nos informen en lo 
que nos tienen que informar y seguramente que tiraremos para adelante, pero no 
tenemos información de alguna. O sea, nosotros es verdad que yo no tengo queja de 
ustedes. Yo con la Sra. Mercè, cada vez que hemos tenido reuniones, incluso me ha 
llamado muchas veces con el Sr. Garachana, muchísimas veces con usted, Sr. Xavi Collet, 
la verdad, le hemos nosotros pedido las reuniones, como ha dicho Toni Segarra. Usted 
no nos ha dado para informarnos, mira de este punto cómo está. No lo ha hecho, al 
menos con nosotros. Es verdad que nosotros, cuando le hemos pedido información, nos 
ha reunido y tenemos la información. Pero, bueno, yo lo único que les pido, igual que nos 
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pide a nosotros, si es posible, que yo tampoco lo sé, si es posible, que se pueda retirar 
esos dos puntos y se deja para el Pleno siguiente, no lo sé. Y nosotros se lo votaríamos a 
favor, incluso que yo creo que mis compañeros de la oposición. No le estamos pidiendo 
nada de lo que ustedes piden. Muchas gracias. 

Sra. alcaldessa-. Bé, jo crec que nosaltres hem donat els arguments com a govern i, bé, 
sí que si falten algunes reunions a fer, que a vegades sí que pot ser, que amb la feina que 
tenim, no es convoquin a la gent si no es fa la petició, que és quelcom que també hi ha 
comissions creades i els dilluns per fer-ho i comentar-ho, doncs sí que una mica agafem 
aquest guant que ens tiren, però nosaltres no tirarem enrere la modificació perquè és 
necessari, perquè tardarem molt de temps a veure algunes de les inversions d’aquí, fetes, 
un cop estigui aprovat això. I creiem que s’ha de portar aprovació avui, perquè els 
tempos estiguin, sobretot abans de l’estiu, per a poder portar les coses al dia. Diguem 
Sra. López.

Sra. Susana López.- És una pregunta. Si, com que això sortirà endavant, perquè té el vot 
de qualitat de l’alcaldia, reflexionem, aprovar una cosa com aquesta amb un vot de 
qualitat, però bé, si s’encarrega la modificació del POUM, i després la Generalitat no en 
accepta aquesta modificació del POUM, i encarreguem un avantprojecte pensant que ens 
acceptaran la modificació del POUM o primer esperem a l’acceptació d’aquesta 
modificació, aprovació pel Ple i després l’avantprojecte? Pregunto. 

Sr. Xavier Collet.-Ho treballarem en paral·lel intentant tenir les màximes garanties que la 
modificació del POUM tirarà endavant perquè no hi haurà cap element que ens faci 
pensar que no es pugui tirar endavant. 

Sra. Susana López.- M'explico, perquè si no tinc mal entès, és que a mi m'agrada, 
aquestes coses, si podem posar en coneixement de gent millor. Jo tinc entès que la 
proposta de modificació del POUM és no crear aquell carrer i aquella placeta sinó deixar 
tot l’edifici dret. Això ens ho poden acceptar o no, perquè no sabem què pensa 
urbanisme de la Generalitat. I la primera fase, precisament actua sobre la part que en cas 
de que no ens ho acceptin, ha d’anar a terra, no? Entenc, tinc entès això, igual 
m'equivoco, eh? 

Sr. Xavier Collet.-No és que la primera part no tindria sentit ni la segona i la tercera, sinó 
que ens acceptessin en la modificació de crèdit. 

Sra. Susana López.- Però vostè diu que ho encarregarà... 

Sr. Xavier Collet.- La modificació del POUM, perdó

Sra. Susana López.- Però vostè diu que ho encarregarà paral·lelament.
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Sr. Xavier Collet.- Sí, però una modificació del POUM que compleixi amb les garanties 
legals no hi ha cap dubte de que tirarà endavant.

Sra. Susana López.- Jo no ho dic tan clar, però bé.

Sr. Xavier Collet.- Si haguéssim de modificar alguna cosa de la proposta que faríem, 
modificaríem, ja està. 

Sra. Susana López.- Bueno, res, no... 

Sr. Xavier Collet.- Ja que diu això, aprofito per, clar, això ja és entrar en discussió sí 
política del que serà aquesta modificació i penso que l’interès de tots és que aquesta 
modificació del POUM sigui possible, sigui sostenible, sigui viable i el que anem, 
precisament hem de fer aquesta modificació del POUM per fer la proposta sostenible i 
perquè la puguem realitzar, perquè suposo que tothom en el Ple està d’acord amb que si 
hem d’indemnitzar els veïns d’allà, buscar-los i reallotjament i posar-nos d’acord amb la 
indemnització, això no serà possible, igual que amb altres mandats no va ser possible, i 
ara ho volem fer possible. Per tant, aquesta modificació del POUM és per fer-ho possible, 
per fer possible el que ens treballarem per arribar en aquest consens. 

Sra. Susana López.- A mi em fa por que no estigui d’acord la Generalitat, que nosaltres 
ens posem d’acord, penso sí que sí. 

Sr. Xavier Collet.- Ho farem amb garanties. 

Sra. Susana López.- Per anar per feina, com vostè diu que hi ha pressa, per anar per 
feina, el PSC abans de seure’ns a parlar, voldria tenir aquests informes de viabilitat de la 
Velcro, sí que s’hi poden posar i encarregar-los, per nosaltres perfecte i votarem a favor 
qualsevol modificació de cedit que vagi en aquest sentit, per a posar-lo a capítol 2, si és 
que és necessari. 

Sra. alcaldessa. Bé, doncs passarem a la votació. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta obté empat en primera i segona votació: 8 vots a 
favor (Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. 
Mercè Juan Loshuertos, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Bernat 
Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) i 8 vots en contra (Antoni Segarra Torres, Isabel 
Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, 
Hèctor C. Travesa Gómez, Susana López Rico i Mar Rodríguez Mena). Resta aprovat pel 
vot de qualitat de l’Alcaldessa. 

En aquest moment abandona la sessió la Sra. M. Gràcia Serra

EDUCACIÓ
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3.3. Aprovació del reglament de règim intern de les escoles bressol municipals 
d’Argentona

“”En sessió plenària de data 2 de novembre de 2023 es va aprovar el Pla Normatiu de 
l’Ajuntament d’Argentona per l’exercici 2024. Dins aquest pla hi consta la necessitat de 
modificar el reglament de Règim Intern de les escoles bressol municipals d’Argentona.

En data 5 de febrer de 2024 es celebra la sessió de la comissió d’estudi, constant l’acta en 
l’expedient.

Atès que l’article 178.c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, disposa que les ordenances i 
reglaments s’entendran aprovats definitivament amb caràcter automàtic si no s’hi 
presenta cap reclamació ni al·legació durant la informació pública i l’audiència als 
interessats subsegüent a l’aprovació inicial.

Vist l’informe favorable de secretaria de data 13 de febrer de 2024.

En virtut del que precedeix, es proposa al Ple l’adopció dels següents acords,

PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació del REGLAMENT DE RÈGIM INTERN DE LES 
ESCOLES BRESSOL MUNICIPALS D’ARGENTONA segons el document que s’adjunta com 
annex.

SEGON.- Exposar al públic, per termini de trenta dies hàbils, el text del REGLAMENT DE 
RÈGIM INTERN DE LES ESCOLES BRESSOL MUNICIPALS D’ARGENTONA inserint anuncis al 
BOPB, al DOGC, al tauler d’anuncis del web municipal i a un diari de gran difusió. 
L’expedient administratiu durant aquest període podrà ser examinat i presentar les 
al·legacions, suggeriments i reclamacions que es considerin convenients. El termini 
d’informació pública començarà a comptar des de l’endemà de la darrera de les 
publicacions oficials esmentades. En el cas que no es presentin reclamacions durant el 
període d’exposició pública, el present acord s’elevarà a definitiu sense necessitat de 
resolució expressa. 

Així mateix, caldrà donar audiència als interessats, per un termini mínim de 30 dies, per 
la presentació de reclamacions i suggeriments. 

TERCER.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el termini 
d’informació pública, el reglament quedarà aprovat definitivament sense necessitat de 
cap tràmit ulterior, i es procedirà directament a la publicació.

QUART.- L’aprovació definitiva del reglament s’anunciarà al Tauler d’anuncis del web de 
l’Ajuntament, al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, i al Diari Oficial de la 
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Generalitat de Catalunya la referència del Butlletí Oficial de la Província on s’hagi publicat 
íntegrament el text de l’ordenança, el qual entrarà en vigor quan s’hagi publicat 
completament el text de l’ordenança i hagi transcorregut el termini de quinze dies hàbils 
previst a l’article 65.2 de la Llei reguladora de les bases del règim local. Tanmateix, en 
compliment de l’article 10.1.a) de la Llei 19/2014, es publicarà al Portal de Transparència.

CINQUÈ.- Donar trasllat a Secretaria del text del reglament i al Departament de 
transparència.””

Sra. alcaldessa.- Aquí també ha estat treballada. Ara passo la paraula en el regidor 
d’educació, el Sr. Joan Garachana. I crec que els hi han enviat avui un petit detall que 
s’havien deixat de posar dins el reglament amb els dies festius, que també correspon 
amb el que es porta a la licitació. Sr. Garachana.

Sr. Joan Garachana.- Doncs sí, el primer que hauríem, bé, haurem de passar a aprovació 
és aquesta petita modificació, perquè quan se’ls hi va passar el reglament, avui justament 
treballàvem, perquè tenim la comissió de seguiment, estàvem valorant tot el tema dels 
dies de festivitat i així, i ens hem adonat que en el reglament no apareixia l’apartat o el 
que seria els punts de vacances. Llavors els hi hem enviat aquesta tarda mateix, els hi ha 
enviat la secretària, on veien en vermell aquest petit paràgraf que marcava els dies de 
vacances. Això s’hauria de passar aprovació, aquesta modificació? O hi ha directament 
s’aprova?

Sra. secretària.- Si volen debatre el punt i, al final, votem amb l’esmena que pertoqui?

Sr. Joan Garachana.-Perfecte. I res, simplement es va treballar el reglament amb algunes 
modificacions, tots els grups polítics van tenir cabuda en una comissió d’experts on van 
poder venir a fer les preguntes o aportacions que creien pertinents i en principi tot està 
treballat amb normalitat. Per tant, si sembla anem a votació i ens hem allargat prou, no 
allargarem més. 

Sra. alcaldessa.- Sí, senyora Sunyer. 

Sra. Isabel Sunyer.- Sí, des d’Unitat votarem en contra i ara ho exposarem. En aquest 
reglament tot anava bé, però hem passat “Es proposa recomanar una estada de màxima 
de 8 hores, incloent-hi tots els serveis complementaris de què faci ús aquell alumne”. Els 
serveis complementaris serien que la jornada d’un nen d’escola Bressol podria començar 
a les 7.45 del matí i podria acabar, amb permanències a les 5.30 de la tarda. Això suma 9 
hores 45 minuts. Això vol dir que abans, amb la norma que hi havia implementada, 
d’escola bressol, només es podia romandre 8 hores. Cada alumna només podia 
romandre 8 hores, vol dir que si alguna alumna doncs passava d’aquestes hores els 
professors, els mestres, perdó, havien de parlar amb els pares i recordar la norma i 
intentar trobar el perquè, el com i que no es repetís, d’acord? Bé, amb aquesta 
modificació estem parlant de nens que poden tenir entre 16 setmanes de vida que és 
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quan comença l’escola bressol i 3 anys. Pot romandre gairebé 10 hores a l’escola perquè 
el reglament així ho permet, d’acord? Una escola bressol, suposo que ha de ballar per la 
seguretat. l’estat emocional, les necessitats de descans dels infants, com no pot ser d’una 
altra manera, quan estem parlant d’alumnes d’aquestes edats, que portaran tot un dia 
laborable al centre de 10 hores, si se’ls hi permet, com mana aquí aquest reglament que 
anem a aprovar. És veritat que el regidor d’educació ens va convocar a la reunió de la 
Comissió d’estudi que hi ha una acta, sobre aquesta reunió, va ser el 5 de febrer. Ens va 
parlar del canvi en la prescripció dels horaris per la permanència al centre, com una 
manera de conciliar l’horari laboral dels tutors de les famílies, dels alumnes, amb l’horari 
de l’escola bressol. El grup municipal d’unitat no podem estar d’acord amb un reglament 
d’escola bressol que pensem que no respecta prou la necessitat de maternatge dels 
infants en quan permet que puguin estar aquestes 10 hores seguides al centre. Creiem 
que no s’ha tingut en compte l’infant i això ens fa pensar que sembla més un criteri d’una 
guarderia infantil que no pas d’una escola bressol. I per tot això el grup municipal d’unitat 
votaríem en contra del nou reglament. Gràcies.

Sr. Joan Garachana.- Suposo que és el tipus de política perquè el que em sorprèn i 
constantment em sorprèn amb vostè és que quan se la cita per a treballar, treballa d’una 
forma en els despatxos o treballa d’una forma quan estem intentant treballar 
conjuntament aquestes propostes que diuen de treball conjunt, i després un altre és 
l’argument que aplica quan arribem al Ple. Quan es va proposar aquest tema, a més a 
més, no era cap pregunta, si no era un tema que jo mateix vaig treure i els vaig comentar, 
vostè va fer al·lusió al temps que hi dedicaven, al temps que hi estarien, se’ls va dir que, 
evidentment, segurament els pares no volien haver de deixar-los, però també se’ls va 
comentar l’ús que se n’hi dona actualment i en els darrers anys de les estades de 
permanències al matí i a la tarda. Enteníem que actualment no hi ha cap nen que arribi 
aquesta disponibilitat i amb vostès vam arribar a un acord, amb vostè mateixa i els altres 
membres que hi van assistir, de fer un seguiment al llarg d’aquests anys i sinó, si 
m'equivoco, els altres que hi van assistir i els altres membres que em corregeixin, però 
vam arribar a un acord on faríem un seguiment, faríem una valoració i es veuria realment 
si sobrepassava de molt aquest horari. I això venia també per a moltes famílies que 
s’havien apropat a l’Ajuntament per dir que aquesta limitació de 8 hores els generava que 
l’havien de treure molt abans per no confondre, per no anar malament, o per no fer anar 
malament la tasca dels docents que feien amb els seus fills. Ja que de 3 a 4 i mitja no se’ls 
podia recollir. L’acord que es va prendre en la comissió d’experts va ser aquesta, de fer 
un seguiment dels propers 4 anys, i així és com es va quedar amb tots els integrants que 
es va fer partir sap. Em sorprèn que ara ho portin a ple d’aquesta forma, però bé, cap 
problema. Jo accepto el seu vot i endavant. 

Sra. alcaldessa.- Sí, Sra. Sunyer.

Sra. Isabel Sunyer.- Miri, vostè en cap moment va fer cap apunt per canviar el criteri. 
Vostè deia que havia fet algunes durant els últims 6 anys, si no m'equivoco, va dir que 
havia anat preguntant algunes famílies, 15 o 20 famílies, i li havia dit que no estaven 
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d’acord. 15 o 20 famílies no és tots els alumnes de les escoles bressol d’Argentona. I 
després, si vostè em diu que ara ho portarà a reglament i que d’aquí 4 anys ja en 
parlarem, perquè ara ja no ho pot canviar, perquè estarà 4 anys, jo què vol que li 
contesti? Jo ja li he dit que no estava d’acord. Després vostè diu, és que vostè m'està dient 
això, m'està dient d’aquí 4 anys i farem un estudi, mentrestant. Jo li estic dient que no és 
correcte. I vostè diu, no, fins avui no s’ha fet ús d’aquests horaris. Clar, perquè no se’ls hi 
permetia. Només podien estar 8 hores. El nen només podia romandre 8 hores, però a 
partir d’ara se li permet i em pot fer ús tranquil·lament perquè només se li recomana. I és 
molt diferent recomanar que demanar que només es podrà romandre 8 hores cada 
infant a l’escola bressol. Si vostè em contesta que d’aquí 4 anys en parlarem i que ara 
això ja no podem tirar enrere, doncs jo no puc dir res més. Potser em sap greu que vostè 
entengués que jo ja estava d’acord. Jo li vaig anar augmentant el perquè i que, en el 
moment en què s’obria la porta, donava vist i plau per fer ús de tots els serveis. Malgrat 
vostè seguia reiterant, i és veritat, que no s’havia fet ús, però hi havia una norma i els 
mestres, quan algun alumne traspassava l’horari de permanència al centre, s’encarregava 
de recordar-ho. No ho sé, em sap greu si no ho va entendre, la meva argumentació. 

Sr. Joan Garachana.- Sí, sí que la vaig entendre perfectament, però com constantment 
barreja coses, aquí. El que li estàvem dient i que se’ls va dir era que el servei que no 
s’havia fet servir aquests darrers anys era les permanències de matí i de tarda. Aquest 
era el servei, i com pot comprovar, hi ha altres persones que estaven assistents, que 
estan afirmant el que se’ls va dir en allà, que no s’havia dut a terme, al llarg d’aquests 
anys, el servei de matí, més l’escolaritat i el servei de tarda, d’acollida, i això és el que se’ls 
va dir. Per altra banda, també dir-li que en cap cas, i això també que he dit clar, se li va dir 
que no es podia canviar el reglament, per això es fa la comissió d’experts, per si calia 
canviar-lo. Això es podia canviar. Altres de les aportacions que vostè va portar, o 
comentaris, aquests sí que no podien, perquè contradeien el plec que estava ja en 
licitació, i això és el que no pot ser. Però en aquesta pregunta no és que no es pogués 
canviar, és que es valoraven les diverses opcions. Una cosa és la part dels infants, l’altra 
és la conciliació, l’altra és el servei a les famílies i no dèiem de 15 o 20 famílies, vam dir 
que hi havia unes famílies que s’havien adreçat a l’Ajuntament perquè necessitaven un 
servei diferent. Amb aquesta necessitat que se’ns havia comentat, comentàvem de mirar 
d’ampliar i nosaltres veiem bé aquesta intenció, cosa que també s’havia comentat 
directament a les llars d’infants. En conjunt, vam seguir tirant endavant. Quan es va 
proposar fer aquest estudi d’aquests 4 anys amb aquest nou reglament, es va quedar així 
i en cap cas vostè va demanant ni que es votés ni que fos algú ferm, per tant, com li dic, 
com a comissió d’experts no es va modificar i es va seguir endavant. Però, que problema, 
insisteixo. 

Sra. alcaldessa.- No sé si hi ha alguna altra qüestió sobre el reglament de les escoles de 
bressol? Doncs passaríem a la seva votació amb l’esmena que aquest matí s’ha enviat de 
les vacances. 
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Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per 13 vots a favor (Montserrat Capdevila 
Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan Loshuertos, J. 
Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. 
Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez 
Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) i 3 vots en contra (Antoni Segarra 
Torres, Isabel Sunyer Marfà i Joan Boba Duran) 

5. Propostes Urgents

5.1. Augment tarifes dels serveis urbans d’autotaxis d’Argentona per a l’exercici 
2024

“”L’expedient número 2024/617 es tramita en relació a la sol·licitud d’aprovació de 
l’increment de tarifes del servei de taxi a Argentona per part de la Federació Catalana del 
Taxi per al 2024.

Pel ple municipal en sessió ordinària de data 31 de juliol de 2018 va informar 
favorablement l’aprovació de les noves tarifes del servei d’autotaxis a Argentona.

D’acord amb el Decret 149/1988, de 28 d'abril, sobre el règim procedimental dels preus 
autoritzats i comunicats, correspon a la Comissió de Preus de Catalunya acordar 
l’actualització de l’increment de les tarifes dels serveis de transport col•lectiu urbà de 
viatgers i d’autotaxis.

Vist l’informe favorable de l’enginyera tècnica d’urbanisme i obres de data 15 de febrer de 
2024, que literalment diu:

“INFORME TÈCNIC 
Referent a l’augment mitjà de tarifes del taxi segons la Comissió de Preus de Catalunya 
per a l’any 2024.

ANTECEDENTS

En data 24/11/2023 la Comissió de Preus de Catalunya va aprovar un augment mitjà de 
tarifes del taxi del 2,6% per a l’any 2024, amb l’objectiu d’actualitzar les tarifes dels serveis 
d’auto-taxi.

En data 22/01/2024 el Sr. Luis Berbel Salcedo, en representació del Sindicat de 
Treballadors Autònoms del Taxi i els taxistes del municipi d’Argentona sol·licita l’aplicació 
d’un augment mitjà de tarifes urbanes del taxi del 2,57% per a l’any 2024. 
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LEGISLACIÓ APLICABLE

 LLEI 19/2003, de 4 de juliol, del taxi.

 DECRET 314/2016, de 8 de novembre, pel qual es determinen les condicions 
específiques de contractació i comercialització de serveis de taxi i el règim jurídic 
de l'activitat de mediació. 

 DECRET 149/1988, de 28 d’abril, sobre el règim procedimental dels preus 
autoritzats i comunicats.

 DECRET 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s’estableix un sistema simplificat 
per a l’actualització dels preus i les tarifes. 

CONSIDERACIONS 

Referent a les tarifes del servei d’auto-taxi, la Comissió de Preus de Catalunya d’acord 
amb les competències que té atorgades, aprova les tarifes dels serveis sotmesos al règim 
d’autorització autonòmica, com el del servei d’auto-taxi.

L’article 31.2 de la Llei 19/2003, de 4 de juliol, del Taxi, estableix que la determinació de 
les tarifes d’aplicació als serveis urbans del taxi han d’ajustar-se a la normativa vigent en 
matèria de preus i hauran de garantir en tot moment la cobertura del cost del servei i 
assegurar un benefici empresarial raonable.

L’article 32.1 de la Llei 19/2003, de 4 de juliol, del taxi, determina que pels municipis de 
més de 5.000 habitants els vehicles han d’anar equipats d’un taxímetre degudament 
comprovat, precintat i homologat, i que el seu funcionament serà correcte, d’acords amb 
les normes establertes per l’òrgan competent en matèria de metrologia, amb la finalitat 
de determinar el preu de cada servei.
 
El Decret 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s’estableix un sistema simplificat per a 
l’actualització dels preus i les tarifes regulats al Decret 149/1988, de 28 d’abril, sobre 
règim procedimental dels preus autoritzats i comunicats, en virtut del qual, determina 
que si es respecta el percentatge màxim d’increment de preus que fixa la Comissió de 
Preus, les tarifes de taxi aprovades per l’Ajuntament no requereixen aprovació posterior 
de la Comissió de Preus de Catalunya, sinó exclusivament la comunicació de l’acord 
plenari per donar-ne compte.

El servei d’auto-taxi és competència municipal i en conseqüència l’augment de les tarifes 
s’ha d’aprovar per l’ens local corresponent.
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Consultada la documentació aportada es comprova que la proposta d’augment de les 
tarifes és inferior a l’augment mitjà del 2,6% aprovat per la Comissió de Preus de 
Catalunya.

Consultat l’estudi econòmic és constata que es justifiquen les variables de l’augment 
segons determina el DECRET 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s'estableix un 
sistema simplificat per a l'actualització dels preus i les tarifes regulats al Decret 149/1988, 
de 28 d'abril, sobre el règim procedimental dels preus autoritzats i comunicats. 

CONCLUSIONS

D’acord a les consideracions exposades S’INFORMA FAVORABLEMENT la proposta 
d’augmentar les tarifes del servei d’auto-taxi per a l’any 2024, segons les tarifes següents:

Tarifa 1
Feiners de 8.00 a 20.00 hores Preus actuals

Preus 
actualitzats

Baixada de bandera 4,20 4,30
Preu per quilòmetre recorregut 1,07 1,10
Per hora d'espera 19,76 20,27
Tarifa 2
Feiners de 20.00 a 8.00 hores.
Dissabtes, diumenges i festius Preus actuals

Preus 
actualitzats

Baixada de bandera 4,55 4,65
Preu per quilòmetre recorregut 1,12 1,14
Per hora d'espera 19,76 20,27

Suplements Preus actuals
Preus 

actualitzats
Ràdio taxi 1,30 1,35
Urbanitzacions 1,30 1,35
Equipatge 1,30 1,35
Animals domèstics 1,25 1,25

Cal fer esment que durant els anys 2019, 2020 i 2021 les tarifes del servei municipal del 
taxi van estar congelades i que durant l’any 2022 i 2023 es va aplicar augment.

El que comunico als efectes oportuns sens detriment d’altra criteri tècnic basat en Llei.”

Per tot això, es proposa al Ple Corporatiu l’adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar l’augment mitjà de tarifes urbanes del servei d’autotaxis del 2,57% per a 
l’any 2024 d’acord amb el desglossament de tarifes exposades a la part expositiva. 
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Segon.- Notificar els presents acords als interessats i a la Comissió de Preus de la 
Generalitat de Catalunya, als efectes d’allò previst al Decret 339/2001, de 18 de 
desembre.””

Sra. alcaldessa.- Bé, ara seguim. L’últim tema, també, i d’urgència. La regidora Montse 
Cervantes l’explicarà, són les tarifes del taxi per l’any 2024.

Sra. Montserrat Cervantes.- Gràcies, alcaldessa. No hi ha molt a explicar. És només 
donar compte de la instància que ens ha fet arribar el sindicat STAC, els taxistes adherits 
a Argentona, que des del sindicat del taxi ens entra la proposta de preus per aquest 2024 
avalada per la Comissió de Preus de Catalunya del Departament de Territori, amb un 
augment mitjà de tarifes del 2,6 sobre els preus actuals. Esmentar que van estar 3 anys 
les tarifes congelades, que sí que les van pujar al preu o van aplicar l’augment al 22 i al 23 
i per tot això ens demanen aprovar l’augment mitjà de tarifes urbanes de serveis 
autotaxis del 2,57, sempre els d'aquí Argentona ens demanen una mica menys per l’any 
2024, d’acord amb el desglossament de tarifes exposades a la part expositiva. I segon 
notificar els presentes de coses als interessats i a la Comissió de Preus de la Generalitat, 
perquè estiguin assabentats que les hem aprovat. Només això. 

Sra. alcaldessa.- Sí, diguem, senyor Boba. 

Sr. Joan Boba.- No, que era un vot a favor d’aquest de les tarifes i també de respecte 
envers ells, perquè, clar, quan repassa les tarifes, resulta que l’hora d’esperar la cobren al 
mateix preu, quan és una hora normal de 8 a 9 del vespre, com un dia festiu, com un dia 
a partir de les 21 hores, et cobrin 20 € d’hora d’espera, tant a l’horari normal com a 
l’horari nocturn i de festa. Això és un punt al seu favor. 

Sra. alcaldessa.-Gràcies. Sí, Sra. Cervantes. 

Sra. Montserrat Cervantes.- Gràcies, alcaldessa. Només afegir que hi ha l’estudi de 
costos, que ho podeu veure també en l’expedient, que la veritat que és molt ajustada el 
que realment en veig també els hi ha apujat, tots els seus impostos i tot.

Ratificada per unanimitat la urgència de la inclusió del punt en l’ordre del dia, es sotmet a 
votació l’anterior proposta que s’aprova per unanimitat de tots els presents (Montserrat 
Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan 
Loshuertos, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco 
Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. Montserrat 
Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat 
Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) 
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5.2. Aprovació del Compte General de l’exercici 2022

“”Vista la documentació que acompanya al Compte General de l’Ajuntament d’Argentona i 
que comprèn totes les operacions pressupostàries, independents i auxiliars, patrimonials i 
de tresoreria, portades a terme durant l’exercici 2022.

Atès que en data 31 de gener de 2024 l’esmentat compte va ser informat favorablement 
amb caràcter provisional per la Comissió Especial de Comptes, i que, en no haver-se 
presentat reclamacions, observacions ni objeccions durant el termini d’informació pública 
previst a l’article 212.3) del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, aquest es considera informat favorablement amb 
caràcter definitiu.

Per tot això exposat, i de conformitat amb allò establert a l’article 212.4) del RDL 2/2004, de 
5 de març, al Ple Corporatiu proposo l’adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar el Compte General de l'Ajuntament d'Argentona, exercici 2022, integrat 
per:

A. El compte anual de l'Ajuntament d'Argentona.
B. El compte anual de la societat mercantil Aigües d'Argentona SA.

El compte anual de l’Ajuntament està format per:
1. El Balanç 
2. El Compte de resultats econòmic i patrimonial 
3. L’Estat de liquidació del pressupost
4. La Memòria
5. L’Acta d’arqueig de tresoreria a 31/12/2022, acompanyada dels corresponents 

certificats de saldo i de les conciliacions.

El compte de l’Ajuntament conté també els Comptes de gestió i recaptació corresponents 
a l’exercici 2022 presentats per l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de 
Barcelona. 

El compte anual de la societat Aigües d’Argentona SA es composa de:
1. El Balanç de situació
2. El Compte de pèrdues i guanys
3. La Memòria 
4. L’Informe d’auditoria dels comptes anuals

Segon.- Rendir el Compte General de l’exercici 2022 aprovat en l’acord anterior, a la 
Sindicatura de Comptes de Catalunya i al Tribunal de Comptes, de conformitat amb allò 
previst als articles 223 i 212.5) del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.””
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Ratificada per unanimitat la urgència de la inclusió del punt en l’ordre del dia, es sotmet a 
votació l’anterior proposta que s’aprova per 15 vots a favor (Montserrat Capdevila 
Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan Loshuertos, Antoni 
Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, 
Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi 
Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez Mena i Mariona Pasqual Villahoz) i 1 
abstenció (Bernat Calvo Català)

5.3. Aprovació del Compte General de l’exercici 2021

“”Vista la documentació que acompanya al Compte General de l’Ajuntament d’Argentona i 
que comprèn totes les operacions pressupostàries, independents i auxiliars, patrimonials i 
de tresoreria, portades a terme durant l’exercici 2021.

Atès que en data 31 de gener de 2024 l’esmentat compte va ser informat favorablement 
amb caràcter provisional per la Comissió Especial de Comptes, i que, en no haver-se 
presentat reclamacions, observacions ni objeccions durant el termini d’informació pública 
previst a l’article 212.3) del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, aquest es considera informat favorablement amb 
caràcter definitiu.

Per tot això exposat, i de conformitat amb allò establert a l’article 212.4) del RDL 2/2004, de 
5 de març, al Ple Corporatiu proposo l’adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar el Compte General de l'Ajuntament d'Argentona, exercici 2021, integrat 
per:

A. El compte anual de l'Ajuntament d'Argentona.
B. El compte anual del Patronat Municipal del Museu del Càntir.
C. El compte anual de la societat mercantil Aigües d'Argentona SA.

Els comptes anuals de l’Ajuntament i del Patronat Municipal del Museu del Càntir estan 
formats, cada un d’ells, per:

1. El Balanç 
2. El Compte de resultats econòmic i patrimonial 
3. L’Estat de liquidació del pressupost
4. La Memòria
5. L’Acta d’arqueig de tresoreria a 31/12/2021, acompanyada dels corresponents 

certificats de saldo i de les conciliacions.

El compte de l’Ajuntament conté també els Comptes de gestió i recaptació corresponents 
a l’exercici 2021 presentats per l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de 
Barcelona. 

El compte anual de la societat Aigües d’Argentona SA es composa de:
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1. El Balanç de situació
2. El Compte de pèrdues i guanys
3. La Memòria 
4. L’Informe d’auditoria dels comptes anuals

Segon.- Rendir el Compte General de l’exercici 2021 aprovat en l’acord anterior, a la 
Sindicatura de Comptes de Catalunya i al Tribunal de Comptes, de conformitat amb allò 
previst als articles 223 i 212.5) del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.””

Sra. alcaldessa.- Ara passaríem, i així ho he comentat a junta de portaveus, hi ha dos 
temes que es portaven d’urgència, que ja s’havia avisat, un perquè els terminis acabaven 
divendres, d’exposició pública, i així no hi ha hagut res, i ara la regidora ho comentarà, i 
l’altra perquè també era un d’un acord d’una associació que després també es comenta. 
El primer punt que posem i que podrem votar la urgència de les dues o s’ha de votar una 
a una? Pregunto a la secretària. Una a una?

Sra. secretària.- Sí, seria sí. 

Sra. alcaldessa.- Sí, doncs votem una a una, és igual. Hi haurà més paper i després a 
l’acte, però... Doncs el que es posaria ara votació a la seva urgència i es votaria després 
serien els comptes de l’any 21 i 22 que ja es va fer la comissió especial de comptes 
explicant i que el termini va acabar de publicar-se el divendres, i per això es porta aquí. 
Passo la paraula a la regidora Mercè que és de serveis econòmics i després fem les 
votacions.

Sra. M. Mercè Juan.- Gràcies, alcaldessa. Com bé s’ha comentat el termini d’exposició 
pública sense legacions va acabar aquest divendres i avui el presentem per via 
d’urgència. Cal esmentar que són els comptes de l’any 2021 i 2022, que l’obligació de 
presentar comptes és de l’any 2021 fins al 15 d’octubre de l’any següent, 2022, i ens 
havíem trobat que no eren presentats. Per això el seu caràcter urgent, d’acord? Si voleu, 
us explico què és, però jo crec que tots ho sabem, el que és l’Estat General de Comptes, 
per no allargar-se més, si jo crec que podem procedir a la seva votació, si considereu.

Sra. alcaldessa.- Sí, ara votarem la urgència d’incloure aquest punt en l’ordre del dia 
d’avui. Vots a favor de la urgència? Tots els presents. Ara, abans de passar, a l’aprovació 
d’aquest punt, si hi ha paraules, Sra. López? 

Sra. Susana López.- Bé, tant. Aquest és l’aprovació del 2021, no? 2022. És que no em 
quedava clar si eren les dues de cop, ara m'he fet un embolic. Votarem a favor, però 
volem quedar clar per què aquest vot de favor. És un vot de favor d’una feina ben feta, 
des d’intervenció, que volem recolzar amb aquest vot a favor, perquè com bé ha dit la 
regidora anem com dos anys tard. I fins ara no s’havia fet bé aquesta feina, i penso que hi 
ha molt de mèrit tècnic, però també fins ara hi ha hagut molt desmèrit polític. I llavors, 
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per això, a nosaltres, que no haguéssim recolzat aquests comptes, perquè no vam 
recolzar ni els pressupostos ni la manera de fer de l’execució d’aquests pressupostos, 
recolzem amb aquest vot afirmatiu aquesta presentació de comptes, també perquè ens 
obliga la llei i ho hem de fer perquè si no l’Ajuntament no pot tirar endavant i, per tant, no 
volem en aquest sentit posar cap tipus de pals a les rodes, però nosaltres que haguéssim 
votat en contra, canviem el nostre vot i votem a favor per això, pel reconeixement 
d’aquesta feina i de què s’estan fent a nivell d’intervenció, les coses d’una altra manera. 
Espero Sr. Collet que després d’aquesta intervenció meva no estigui, no pensi que no hi 
ha res a fer amb nosaltres. Jo entenc alguna cosa hi ha

Sra. M. Mercè Juan.- Senyor López, jo us vull agrair que poseu en valor la bona tasca que 
s’està fent des d’intervenció i tot el volum de feina que s’està duent a terme. 

Sra. alcaldessa.- Sí, senyor Calvo? 

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies. Bé, el primer que volem fer també ens volem afegir a 
la felicitació a la regidora Maria Mercè Juan a la Gràcia, la interventora i a tot el seu equip, 
per suposat, perquè crec que sí que estan fent una feina de posar tot el dia ple de coses 
que la legislatura passava havien quedat pendents de fer, i aquest cas del Compte 
General del 2021-2022 eren unes queies coses que sé que clamaven al cel. Volia dir per 
això que el que passa és que la legislatura anterior vam estar dient reiteradament en el 
govern anterior o queixant-nos que es feien uns pressupostos que després no 
s’executaven, sobretot en la fase d’inversions. Això, naturalment, sempre ens va suposar 
un neguit i, si es vol dir, una crítica, constructiva, però una crítica i creiem que la gestió 
que es va fer en aquella legislatura anterior mancava aquesta executivitat, que 
probablement el govern actual sí que ho té molt, crec, molt més per la mà, i s’agraeix, 
però sí que és veritat que aquests comptes generals fan referència a una cosa que 
s’hauria d’haver aprovat fa anys, que fa referència a una gestió en què creiem que no 
s’executava les inversions. És veritat que ara ens ha arribat per urgència tot l’expedient 
sencer, no he pogut obrir aquesta última, l’expedient sencer, però sí que vaig estar a la 
comissió especial de comptes i vaig poder mirar una mica com està el tema. Però sí que 
volia recalcar això, que s’ha de felicitar la feinada que s’està fent ara mateix des de la 
intervenció de la regidora de serveis econòmics. Però també a la vegada creiem que s’ha 
de ser crítics constructivament, però crítics amb la gestió de la legislatura anterior de 
l’anterior govern en el que les inversions no s’executaven. És per aquest motiu, perquè 
crec que s’ha, per una banda s’ha posat en valor la feina que es fa, però també, posar una 
mica o intentar ser coherents amb aquesta crítica que fem a la legislatura anterior, al 
govern anterior de la poca execució de les inversions, que farem una abstenció. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, gràcies. No sé si hi ha més paraules. No, només afegir que com a 
govern, també estem d’acord amb les felicitacions que heu fet, que esperem que puguin 
continuar aquestes felicitacions, tot i que sabem que hem de fer una feina ara amb 
recursos humans i posar una mica a l’organització com toca aquests mesos. Passaríem a 
l’aprovació. 
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Ratificada per unanimitat la urgència de la inclusió del punt en l’ordre del dia, es sotmet a 
votació l’anterior proposta que s’aprova per 15 vots a favor (Montserrat Capdevila 
Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan Loshuertos, Antoni 
Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, 
Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi 
Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez Mena i Mariona Pasqual Villahoz) i 1 
abstenció (Bernat Calvo Català) 

4. Mocions i interpel·lacions grups municipals

4.1. Moció conjunta dels grups municipals PSC-CP, Unitat i Ara Argentona, en suport 
al sector primari català

“”D’acord amb el que estableix l’article 13 del Reglament orgànic (ROM), en tant que 
regidora i portaveu del grup municipal socialista PSC-CP, Socialistes d’Argentona, formulo 
per a que sigui debatuda i aprovada, si s’escau, en el Ple Ordinari del mes de febrer de 
2024, la següent:

En els últims dies el sector primari ha sortit a manifestar-se per fer-se sentir davant la 
situació en què es troba immers.

Molts són els factors que han portat el sector a dir prou, i que van des dels preus injustos 
que perceben pels seus productes, a la creixent burocràcia que afecta la seva activitat, o 
a les normatives aprovades en l’àmbit europeu que els obliga a unes pràctiques 
agronòmiques que fan que els costos de producció no siguin competitius, respecte de 
productes provinents de tercers països que no s’han d’acollir a aquestes pràctiques.

Els pagesos i ramaders, el món rural en general, se sent menystingut i en moltes ocasions 
culpabilitzat de problemes que afecten la nostra societat, per exemple el canvi climàtic. 
Aquest menysteniment i culpabilització ve del desconeixement de la realitat del sector 
primari.

Cal, doncs, fer l’esforç per conèixer i per fer conèixer la realitat i la importància del sector 
agrari i agroalimentari a Catalunya. Les dades mostren que és el primer sector de 
l’economia catalana. La feina d’agricultors i ramaders, i també de la indústria que 
transforma els productes agraris, ens dona seguretat alimentària, tranquil·litat de saber 
que no ens falten els aliments a les botigues, als mercats i a les grans superfícies. No han 
faltat ni tan sols en moments tan complicats com el que va suposar la pandèmia. El 
sector agrari tampoc va fallar en aquell moment, mostrant-ne el caràcter estratègic i la 
seva resiliència.

Per tant, cal actuar per revertir la situació en què es troba el sector primari, posant en 
valor la feina fonamental de produir aliments, i posant els mitjans per resoldre els 
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problemes amb què es troba el sector: preus per sota del cost de producció pels seus 
productes, l’afectació de la sequera i el canvi climàtic als cultius, dificultat per tenir relleu 
generacional, excessiva burocratització imposada des de les diferents administracions, 
falta d’acompanyament per part de les administracions, danys causants per la fauna 
cinegètica...

Cal, doncs, la implicació de totes les administracions, de la societat sencera, per recolzar 
el sector primari que ens garanteix no tan sols la producció d’aliments, sinó també la vida 
als pobles, la cura i el manteniment d’un territori viu més enllà de les àrees 
metropolitanes, en definitiva garanteix un país territorialment endreçat i equilibrat.

És per tot això, que el grup municipal del PSC de l’Ajuntament d’Argentona i el grup 
municipal d’Unitat proposen l’adopció al Ple dels següents acords:

PRIMER. Mostrar la solidaritat de l’Ajuntament d’Argentona amb la pagesia, i 
especialment la de la nostra vila.

Promoure la comercialització i venda de productes de proximitat, facilitant les eines al 
nostre abast, com poden ser: l’acompanyament legal en tràmits i gestions

SEGON. Continuar amb la col·laboració i coordinació de totes les administracions: catalana, 
espanyola i europea, que tenen competències en agricultura i ramaderia per tal de trobar 
les solucions als reptes que afronta el sector primari. Escoltant-lo, negociant, i pactant, 
sense prendre mesures i decisions unilaterals.

TERCER. Fer arribar aquests acords al Ministeri d’Agricultura Pesca i Alimentació del 
Govern d’Espanya, al departament d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural del 
Govern de la Generalitat, a l’Oficina del Parlament Europeu a Catalunya i a totes les 
organitzacions agràries amb representació a Catalunya.””

Sra. alcaldessa.- És una moció que defensa el PSC i ens suporta al sector primari català. 
No sé qui la defensarà, la doctora... Ai, la senyora López. 

Sra. Susana López.- És una moció que s’ha presentat en molts Ajuntaments que va en 
suport al sector primari català, que sabem que és un sector que és importantíssim en la 
nostra economia, però també és importantíssim a la vida quotidiana, té molt a veure amb 
com ens desenvolupem i és primordial per la nostra alimentació i, per tant, per la nostra 
salut, i que estan patint com molts d’altres sectors, totes les envestides d’aquestes crisis 
reiterades que estem tenint, una darrere de l’altra, i que, per tant, estan sortint a 
protestar de manera molt pacífica i crec que es mereixen que, políticament, els hi donem 
suport. Jo faré la lectura ràpida de la moció. Cal dir que en les comissions informatives si 
no recordo malament, el grup d’Unitat es va adherir a la moció, per tant, és una moció 
conjunta dels dos grups, i que en teoria, si no avui no hi ha cap sorpresa, els altres grups 
van manifestar el seu acord en aquesta moció. Per això, sense més intervenció faré la 
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lectura ràpida. No m'agrada llegir des de l’ordinador, però m'he proposat estalviar molt 
de paper. 

“”D’acord amb el que estableix l’article 13 del Reglament orgànic (ROM), en tant que regidora i 
portaveu del grup municipal socialista PSC-CP, Socialistes d’Argentona, formulo per a que sigui 
debatuda i aprovada, si s’escau, en el Ple Ordinari del mes de febrer de 2024, la següent:

En els últims dies el sector primari ha sortit a manifestar-se per fer-se sentir davant la situació 
en què es troba immers.

Molts són els factors que han portat el sector a dir prou, i que van des dels preus injustos que 
perceben pels seus productes, a la creixent burocràcia que afecta la seva activitat, o a les 
normatives aprovades en l’àmbit europeu que els obliga a unes pràctiques agronòmiques que 
fan que els costos de producció no siguin competitius, respecte de productes provinents de 
tercers països que no s’han d’acollir a aquestes pràctiques.

Els pagesos i ramaders, el món rural en general, se sent menystingut i en moltes ocasions 
culpabilitzat de problemes que afecten la nostra societat, per exemple el canvi climàtic. Aquest 
menysteniment i culpabilització ve del desconeixement de la realitat del sector primari.

Cal, doncs, fer l’esforç per conèixer i per fer conèixer la realitat i la importància del sector 
agrari i agroalimentari a Catalunya. Les dades mostren que és el primer sector de l’economia 
catalana. La feina d’agricultors i ramaders, i també de la indústria que transforma els 
productes agraris, ens dona seguretat alimentària, tranquil·litat de saber que no ens falten els 
aliments a les botigues, als mercats i a les grans superfícies. No han faltat ni tan sols en 
moments tan complicats com el que va suposar la pandèmia. El sector agrari tampoc va fallar 
en aquell moment, mostrant-ne el caràcter estratègic i la seva resiliència.

Per tant, cal actuar per revertir la situació en què es troba el sector primari, posant en valor la 
feina fonamental de produir aliments, i posant els mitjans per resoldre els problemes amb què 
es troba el sector: preus per sota del cost de producció pels seus productes, l’afectació de la 
sequera i el canvi climàtic als cultius, dificultat per tenir relleu generacional, excessiva 
burocratització imposada des de les diferents administracions, falta d’acompanyament per 
part de les administracions, danys causants per la fauna cinegètica...

Cal, doncs, la implicació de totes les administracions, de la societat sencera, per recolzar el 
sector primari que ens garanteix no tan sols la producció d’aliments, sinó també la vida als 
pobles, la cura i el manteniment d’un territori viu més enllà de les àrees metropolitanes, en 
definitiva garanteix un país territorialment endreçat i equilibrat.

És per tot això, que el grup municipal del PSC de l’Ajuntament d’Argentona i el grup municipal 
d’Unitat proposen l’adopció al Ple dels següents acords:””
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Un incís, Sra. secretària, en aquest segon punt, una vegada que ja l’havia presentat, se’ns 
va proposar per part del govern una petita esmena que, si no li sembla malament, la faig 
de viva veu. En el segon punt posa a demanar la implicació, col·laboració i coordinació de 
totes les administracions i el que proposem ara, com esmena, és continuar amb la 
col·laboració i coordinació de totes les administracions la catalana, espanyola i europea, 
que tenen competències en l’agricultura i ramaderia, per tal de trobar les solucions al 
repte que afronta el sector primari. El resta de punts continua.

“”PRIMER. Mostrar la solidaritat de l’Ajuntament d’Argentona amb la pagesia, i especialment la 
de la nostra vila.

Promoure la comercialització i venda de productes de proximitat, facilitant les eines al nostre 
abast, com poden ser: l’acompanyament legal en tràmits i gestions

SEGON. Continuar amb la col·laboració i coordinació de totes les administracions: catalana, 
espanyola i europea, que tenen competències en agricultura i ramaderia per tal de trobar les 
solucions als reptes que afronta el sector primari. Escoltant-lo, negociant, i pactant, sense 
prendre mesures i decisions unilaterals.

TERCER. Fer arribar aquests acords al Ministeri d’Agricultura Pesca i Alimentació del Govern 
d’Espanya, al departament d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural del Govern de la 
Generalitat, a l’Oficina del Parlament Europeu a Catalunya i a totes les organitzacions agràries 
amb representació a Catalunya.””

Sra. alcaldessa.- Passaré la paraula a la regidora la Mercè Juan, que és la que també en 
aquesta àrea ha estat en contacte amb la part en aquest cas que ens afecta.

Sra. M. Mercè Juan.- Gràcies, alcaldessa. Primer de tot agrair-vos la presentació. Com bé 
us vaig comentar, és una inquietud del govern i una aposta del govern comptar amb tot 
el nostre sector primari. Val a dir que és una de les primeres accions que vaig fer des de 
la regidoria de promoció econòmica, apropar-me a la pagesia de la nostra vila. I les 
portes, com bé vaig dir, estan obertes, els nostres canals de comunicació estan oberts i la 
manera de com hem d’arribar d’una manera fluida i sumatòria també. Actualment estem 
treballant i col·laborant amb el Consell Comarcal perquè així sigui. Això per una banda, 
per l’altra, les inquietuds, queixes i reclamacions que té la pagesia i ramaderia, sobretot 
amb el que és la tramitació amb l’administració, és cert, és molt enrevessada. Jo crec que 
aquí a nivell de la Generalitat i dels ens que pertoqui hauria de treballar-se per una 
simplificació administrativa raonable. I respecte a promoure el comerç de proximitat, la 
nostra regidoria, la partida de comerç és la més considerable, hi estem apostant, hi 
estem treballant. També vol dir que el retorn no és immediat, és una cosa de llarg 
recorregut, però que sí, que aquesta és l’aposta del Govern i us agraeixo que ho feu 
públic. 

Sra. alcaldessa.- Sí, senyora López. 
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Sra. Susana López.- No, només dir, reiterar que, bé, agrair també a la Sra. Juan, la 
regidora, la col·laboració des del primer moment. Hem parlat en vàries ocasions sobre 
aquesta moció i que sé la dificultat de treballar aquest tema en concret i valoro molt 
l’esforç que s’està fent des de la regidoria. I també agraeixo el suport que s’ha donat 
aquesta moció per part del govern i per part de vostè i de la seva regidoria. 

Sra. M. Mercè Juan.- Moltes gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, el regidor Segarra. 

Sr. Antoni Segarra.- Unitat va estar d’acord quan el PSC va presentar aquesta moció i Hi 
havia l’opció simplement de votar a favor. Però nosaltres vam pensar que adherint-se i 
convertint-la en una moció conjunta, ens permetia introduir un element que no s’havia 
contemplat. És el segon paràgraf de l’apartat primer, que és, precisament, el que ara 
citava la regidora d’afers econòmics, que és promoure la comercialització i venda de 
productes de proximitat. Perquè, lo demés, és una declaració de principis. Nosaltres 
estem d’acord, donem solidaritat als Pagesos i estem d’acord que la Generalitat i tothom 
faci les coses per a solucionar aquest tema, però l’Ajuntament d’Argentona no es 
comprometia a res, es comprometia de forma només de declaració de principis, és a dir, 
estem d’acord, però, bueno, però i què fem? Ens semblava que introduint el tema de 
promoure la comercialització i venda de productes proximitat, amb tot l’afegit que hi ha 
darrere, doncs lo que fèiem era que l’Ajuntament d’Argentona agafava ja un compromís 
més tangible. I, per tant, i com que a més a més, sabíem que la regidora Juan ja estava 
treballant en aquest sentit, doncs alguna manera està reblant el clau perquè això fos 
efectiu. Res més.

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Sr. Bernat Calvo. Doncs Sr. Fragoso, és igual.

Sr. Francisco Fragoso.- Es para decir nuestro voto, no solo votarla a favor sino, con el 
permiso del PSC, nos gustaría añadirnos a la moción, ya que le dijimos que teníamos la 
reunión después de las comisiones informativas y no lo podíamos decir al grupo, gracias. 

Sra. alcaldessa.- Ara sí, senyor Bernat Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Gràcies. Sí, una mica també el que ha comentat el Fran. Nosaltres 
també ens vam adonar la moció del PSC a la comissió informativa, cap problema, només 
que ens va semblar correcte la moció i era suficientment correcte perquè pogués ser 
aprovat per unanimitat i inclús, crec que s’adherissin la majoria de grups. Per part nostre 
ens va semblar bé i ens vam demanar l’adhesió. Per tant, també ens sembla bé fer-nos-la 
nostre d’alguna manera. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- El Sr. Boba.
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Sr. Joan Boba.- Perdó Sra. alcaldessa, és que ja ha intervingut el meu company, el senyor 
Segarra, i és el que anava a dir jo, gràcies.

Sra. alcaldessa.- Ah, molt bé. Sí, la regidora Pasqual.

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs bé, des d’ERC votarem a favor, perquè ja li vam comentar 
al PSC, que quan van presentar la primera versió vam demanar fer un canvi a l’apartat 
segon, que era aquest de treballar conjuntament amb organismes superiors, per tant, es 
va fer aquest canvi, així que votarem a favor.

Sra. alcaldessa.- Doncs passem a la votació.

Aprovada per unanimitat la modificació de l’anterior proposta, es sotmet a votació la 
proposta modificada, que passa a ser conjunta dels grups municipals PSC-CP, Unitat i Ara 
Argentona i Partit Popular d’Argentona, s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. 
Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. 
Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez 
Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) 

4.2. Moció conjunta dels grups municipals PSC-CP i Unitat, sobre la sequera i els 
aprofitaments d'aigua

“”Argentona ha estat sempre rica en aigües, com ho demostra la nostra història, la nostra 
tradició i la riquesa de fonts formen part del nostre entorn natural. Fins l’any 1988 i 
encara més ençà, la vila s'abastia de pous propis. Va ser aleshores que els pous van ser 
closos, degut a que les anàlisis de les seves aigües indicaven alts continguts en nitrats. 
Des d’aquell moment el municipi va acordar passar a proveir-se i a dependre 
exclusivament de les aigües del Ter-Llobregat, l’ATLL, i de la planta que l’ens d’abastiment 
d’aigua tenia a Cardedeu. De mica en mica, per tant, es van anar abandonant els 
diferents pous i es va acabar depenent exclusivament o quasi bé de l’ens forani 
d’abastiment.

Durant molts anys s’han anat ajornant el diagnòstic i l’adequat planejament i finançament 
de les inversions necessàries per a l’aprofitament màxim de l’aigua i seva la reutilització i 
aprofitament dels pous i deus del municipi. La persistent sequera que patim arreu del 
país ens ho ha posat de relleu com mai. Sense més demora és l’hora de trobar i aplicar 
les solucions de present i de futur que Argentona necessita.

Solucions que passen indefectiblement per millorar la xarxa de distribució. Durant 
anys, s’ha intentat fer la tasca de mallat o sectorització de la xarxa. De manera que es 
pugui intervenir i fer reparacions quan calgui sense haver d’interrompre el 
subministrament d’aigua a sectors molt grans de la vila. Cal, doncs, fer la sectorització 
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necessària per a un òptim manteniment de canonades, vàlvules i aixetes, que a hores 
d'ara resulta ineficient. Per a això es bàsica la planificació pluriennal i la inversió 
continuada en la infraestructura d’aquest servei prioritari per la població.

Creiem també que a través de la lectura telemàtica dels comptadors és possible 
detectar els consums i poder esbrinar on hi han pèrdues o abusos de consum, ambdues 
coses a reparar o a evitar.

Hem de recuperar l'aigua que tenim al pous i deus del municipi per a poder-la reutilitzar 
per a usos determinats i per això cal fer un Pla local d'emergència per a l’aprofitament 
d’aigua al respecte.

Proposem, per tant, fer un estudi de l'estat actual dels nostres recursos i veure els que es 
poden recuperar per no dependre al cent per cent de l'aigua d’ATLL. Com un primer 
avançament, suggerim, tenir en compte l’existència i possible recuperació de: a) Dos pous 
propis a la Riera; b) Un pou a Sant Miquel del Cros; c) Els pous que hi havia a les 
Ginesteres, a Can Raïmí i a Can Cabot; d) L'aigua de la Font de Sant Domingo; entre altres 
actuacions possibles. En aquest sentit cal explorar la possibilitat d'arribar a acords amb 
propietaris de mines i cabals d'aigua per fer-ne servir els sobrants: recordem que Can 
Comalada molts anys enrere havia cedit aigua a l’Ajuntament o la mina d'aigua que surt 
del Viver un cop ha passat la finca.

Un cop fet l'estudi i degudament pressupostat, l’Ajuntament ha d’establir un pla 
d'inversió pluriennal per poder corregir la situació actual i futura.

Tot això exposat no és contradictori, sinó complementari, amb l’aprofitament de l'aigua 
regenerada de la nova depuradora de Mataró que han construït amb el Consell Comarcal 
del Maresme i l’Agència Catalana de l’Aigua (ACA) o amb altres mesures d’abastiment 
d’aigua procedent de dessaladores o altres recursos.

Per tot això exposat, el grup municipal socialista, proposa al ple l’adopció dels següents 

Acords:

1r) Instar l’alcaldia a elaborar i aprovar un Pla local d’emergència per a l’aprofitament 
d’aigua que contempli la recuperació dels pous i deus del municipi a més de les aigües 
subministrades per l’ens d’abastiment d’Aigua del Ter-Llobregat (ATLL).

2n) Instar l’alcaldia a elaborar i aprovar un Pla local pluriennal d’inversions en la xarxa de 
distribució d’Aigua que permeti posar fi a les pèrdues d’aigua, detectar puntualment els 
abusos de consum i les fuites, mitjançant l’adequada sectorització de la xarxa i la lectura 
telemàtica de comptadors.
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3r) Instar l’alcaldia a promoure l’obligada informació, regulació i transparència en el 
servei d’abastiment d’aigua i la promoció del seu ús responsable per tota la ciutadania.

4rt) Instar l’alcaldia a que l’Ajuntament d’Argentona reclami les inversions necessàries en 
l’àmbit de les infraestructures (dessaladores, reutilització de l’aigua, etc.) a promoure per 
les diferents administracions no municipals i que concorri als ajuts que convoca el 
Departament d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural i l’Agència Catalana de l’Aigua 
(ACA), per a fer més eficient l’abastament municipal en alta i en baixa i front la sequera 
que estem patint o a situacions futures de caràcter similar.””

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Aquesta moció sembla que no, però té 
molta relació amb l’anterior, estem patint una saquera com mai, com nosaltres mai hem 
vist, i no s’ha vist en molts registres. Aquesta sequera ha afectat tot el món, evidentment 
al món agrari i el sector primari de manera exponencial. La intenció d’aquesta moció no 
és ni senyalar a ningú, ni que dir que no s’estan fent les coses, al contrari, és poder 
aportar algunes idees per a poder continuar treballant com està treballant el govern, per 
l'aprofitament de l’aigua. I llavors passo a fer la lectura de la moció. No recordo si algú es 
va adherir a la Comissió Informativa. Jo crec que Unitat, i si algun grup més també es va 
adherir que em perdonin, no, només Unitat, no? Val. És que no m'ho vaig apuntar i 
pensar que estaria apuntat a la documentació del Ple. 

Aquesta moció no vol dir que el govern no estigui fent moltes de les coses que 
contempla, torno a dir. És una moció per a donar suport a les accions que s’estan fent i 
per donar idees per a possibles accions que es puguin fer. I dit això, resto a la disposició 
de la resta.

Sra. alcaldessa.- Gràcies I també agrair-vos que porteu aquesta moció perquè una mica 
ens dona veu a poder explicar tal i com ha comentat la regidora, totes les accions que fa 
molts mesos, de les quals estem treballant. Jo crec que és coneixedor tot el poble, de la 
manca d’inversió per part de tots els governs, des de fa molts anys i de la deficiència que 
tenim amb la xarxa d’aigua. En aquest cas, amb unes pèrdues, i avaries, que són a tot el 
municipi, que no se'n salva ningú. Aquí, juntament, des que vaig agafar la presidència de 
la companyia i després de la delegació amb en Sergi Blanco, que després li passaré la 
paraula, ja vam haver de començar una mica a coordinar com podíem treballar tot 
aquest tema i aquest estat d’emergència que ens venia i que teníem a sobre. Vam tenir fa 
poc, dic "fa poc", perquè crec que fa 15 dies, no sé, els dies passen molt ràpid, una reunió 
amb el director de l’ACA, ja n’havíem tingut una prèvia jo amb el de l’ATLL, amb el que ens 
subministra l’aigua, aquella ja va ser fa bastants mesos, llavors amb el director de l’ACA 
que va ser prèvia la reunió dels alcaldes que va haver-hi en el Consell Comarcal doncs 
aquí sí que una mica van poder parlar amb ell, sobretot perquè ja se sap que hem pagat 
la primera sanció i calia parlar amb ell perquè una mica veiés tot el treball i la complexitat 
que hi és amb la xarxa que tenim en el nostre municipi. Aquí li vam portar un document 
on detallàvem totes les coses que hem estat fent durant tots aquests mesos, no només 
aprovar un pressupost municipal, que es va aprovar aquí, amb una inversió per xarxa 
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d’aigua i també per a un dipòsit, perquè també era d’emergència, lo de la reparació 
d’aquest dipòsit, també s’han entregat projectes i que sabem que amb 15 dies ens 
arriben les subvencions que són per a renovar la canonada de les Ginesteres, la que 
dona aigua a les Ginesteres, per a renovar canonades al carrer Sant Genís i també per 
renovar una part del passeig Marina Julià perquè una part ja es va fer i falta l’altra i això 
són projectes que ja sabem que sí que ens donaran la subvenció en 15 dies. També s’està 
treballant amb el tema de la pressió i les fuites que hi havia al carrer Badalona que això 
s’acabarà crec que dins els primers dies de març, si no m'equivoco i també doncs, s’ha 
aprovat en pressupost i també es farà ferm en pocs dies per la necessitat que hi ha, 
doncs, és la renovació de les canonades d’aigua i clavegueram de Can Raïmi, que és la 
primera fase. A part d’això, recentment ens hem acollit a un recurs de Diputació, per tal 
d’actualitzar el pla director de l’aigua que ja tenim, i ells, doncs ens faran aquest 
acompanyament per tal d’actualitzar-lo. Vam fer també la regulació del reglament que 
teníem de l’aigua, però amb l’ordenança, que també serà efectiva ara i ens ha d’ajudar 
sobretot per a facilitar eines, encara que siguin sancionadores perquè no hi hagi el mal 
ús que hi ha en alguns dels casos. Amb els cossos de seguretat. També s’han fet reunions 
per al tema dels fraus i s’ha començat ja a actuar amb, si no m'equivoco que hi ha 5 
expedients, ja oberts i el Ban que vaig publicar jo des d’alcaldia amb totes les mesures 
prèvies a que se’ns demanessin, si no hi ha per una mica que poguéssim fer una 
disminució del consum que teníem. S’està treballant i hi ha algunes propostes sobre la 
taula amb tema de recuperar l’aigua de la mina de la font de Sant Domingo. Dic que 
s’està treballant, hem de veure després tema econòmic, però s’estan buscant solucions 
que siguin les més fàcils i menys costoses per poder recuperar-ho. Amb un projecte que 
tenim i que liderarem de Quatre Ribes, en aquest cas hi havia una subvenció de 
Diputació, i hi ha unes 35 hores de consultoria que té una empresa i el que s’ha quedat 
és que es puguin estudiar alternatives i propostes per les indústries, per temes de l’aigua, 
i es dedicaran a això, aquestes. Hi ha també a través d’una subvenció del POUS que hi ha 
uns diners que han sobrat un 76.500 € que en aquest cas, si ho justifiquem bé i crec que 
sí, que ho podrem justificar i fer, es poden destinar a compra directa per material per fer 
front a la sequera i en aquest cas estava estudiant també si era comptadors digitals o si 
era una part que es podia fer de reductor, s’està mirant el què. A part de tot això, hi ha 
un tema que també estem pendents d’unes subvencions que han de treure també noves 
l’ACA per a tema de recollida d’aigües pluvials i sinó, poder acabar de sectoritzar algunes 
parts que, en aquest cas, creiem que són necessàries i agilitzarien amb el tema del que 
són les pèrdues d’aigua. A part d’això, hem instaurat ja n’hem fet dues, des de fa dos 
mesos, hi ha reunions mensuals coordinades amb alcaldia, que les dirigeix amb la 
companyia d’aigües i amb la regidora d’acció climàtica, per tot el tema que hi ha coses 
que les tenim delgades a la companyia, però n’hi ha que són obligacions de l’Ajuntament. 
I, aquí llavors, es coordinen amb el que són territorials, per poder-ho portar a terme. 
Avui, fruit d’una reunió que després explicarà el president Sergi Blanco, hem pogut 
rescatar de vàries partides uns 10.000 € i que es destinaran a licitar per urgència una 
empresa de detecció de fuites, i això és d’avui, del matí, per veure la viabilitat. Vull dir que 
també estem posant recursos econòmics d’altres partides, on ara creiem que hi ha la 
necessitat de fer-ho. És molta feina i moltes reunions que s’han fet aquests mesos i 
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sabent que la companyia també l’havíem recollit amb unes deficiències que també hem 
hagut d’anar posant el dia. I que agraeixo també perquè els que estan al capdavant ara i 
també el Consell d’Administració que hi és, estem navegant junts per a poder sobreviure 
en aquesta sequera amb totes les mesures i acompanyant-los des d’aquí. Jo ara sí que 
passo la paraula, si un cas, a en Sergi, perquè acabi de completar. 

Sr. Sergi Blanco.- Sí, bon vespre. Gràcies, alcaldessa. Gràcies al PSC per presentar 
aquesta moció. Sé que estan sensibilitzats, com tots els partits en matèria d’aigua, com 
tot el país. Jo faig això, puntualitzo només unes qüestions, que són les que, bé, des de fa 
uns mesos ja hem anat a girant una mica de truita. Hem aconseguit que la companyia 
d’aigües es miri amb l’Ajuntament, que l’Ajuntament miri la companyia d’aigües. Els 
circuits estan funcionant, estan connectats. Hem hagut d’aixecar una companyia que 
estava en una situació complicada, en la qual s’ha trobat una situació encara més 
complicada, que és històrica. A partir d’aquí jo, ho he fet l’alcaldessa, vull tornar a agrair la 
posició proactiva dels consellers, també de regidors quan celebrem les Juntes Generals, 
perquè, d’aquesta qüestió, i jo ho va dir el director de l’ACA l’altre dia, que fem moltes 
conferències i moltes aparicions, de la qüestió de l’aigua, és a dir, ha d’aparèixer a 
l'agenda de política de tots, però no s’ha de fer política de l’aigua, creiem que ha de ser 
així. I penso que hem d’anar tots per aquesta línia. Dir-vos que l’ACA és cert que ha estat 
també donant moltes subvencions i ens hi estem apuntant gairebé a totes, o totes les 
que podem. Això també significa que la companyia ha d’estar en una posició també de 
comptes auditats, de tenir una estructura ben feta i de tenir un bon funcionament per 
poder ser un bon perfil. Agrair també la feina que es fa des dels serveis territorials, 
perquè l’Ajuntament és el titular de la nostra xarxa, i és qui ha de demanar les 
subvencions. Jo només no paro de demanar. I dir que un en va aprenent, i amb l’aigua el 
que també hem arribat a aquesta inclusió que també ens ha ajudat a partir de la 
informació que ens dona l’Agència Catalana de l’Aigua és que la lacra que tenim, el 
problema que tenim nosaltres a la nostra població és la pèrdua en xarxa, aquest famós 
45, 48%, perquè ben bé no sabem exactament el tant per cent perquè parlem d’una 
estructura que està soterrada, d’una estructura que no dona bots, d’una estructura que 
per a aigua. A partir d’aquí, dir-vos que el que ens dona oxigen i el que ens donarà a tots 
nosaltres, l’eina per poder saber on estem, el que ens donarà el temari i per saber el que 
hem d’estudiar per aprovar és aquesta auditoria, aquest estudi extern que es farà de la 
nostra xarxa, on amb un grau de fiabilitat, espero molt, puguem saber realment quina és 
la nostra mapa de les pèrdues que tenim. A partir d’aquí sabrem exactament on anem 
d’actuar. Perquè demanar consciència als vilatans ho estem fent. Estic segur que els 
vilatans estan responent i qui no ho faci, justament per això estem actuant amb aquesta 
morositat i amb aquests fraus que s’estan combatent, que és l’absoluta minoria. Volem 
dir que nosaltres som transmissors de les mesures que prenen l’Agència Catalana de 
l’Aigua, però que si la població d’Argentona segueix tenint aquestes xifres de resultats, 
d’aquesta dotació de consum d’aigua que estem tenint mensualment, que ens estem 
passant dels màxims i que tot ve d’una qüestió històrica i de pèrdua en xarxa, doncs dir 
que, bueno, nosaltres sí que haurem de seguir aplicant més restriccions, ho farem, però 
el govern som conscients que la major part de responsabilitat és l’administració i no de 
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les consumidores. Sí que demanem sempre la conscienciació. Us avanço ja que el Sr. 
Reyes, el propi director de l’ACA ens va dir que ells donen unes xifres globals, per 
exemple, de la famosa dotació de 200 litres per persona i dia, però aquí penseu que 
tenim en compte la pèrdua, el frau i tota l’aigua que no arriba a casa. Per tant, ja us ho 
avanço, que ens va dir que féssim una recomanació i aprofito, evidentment, el Ple, quin 
millor altaveu que aquest, per dir-vos que el propi president es va dir que, el propi 
director, perdó, de l’Agència Catalana de l’Aigua ens va dir que la recomanació que hem 
de fer a la població, a tota la població catalana, és que el consum hauria de ser de 90 
litres per persona i dia. A partir d’aquí, insisteixo, la X a l’equació, és la pèrdua en xarxa. I 
davant d’això, esperem que amb aquesta auditoria externa que farem i que podrem 
explicar amb propers Plens i que difondrem a través de la companyia d’aigües i de 
l’Ajuntament, sabrem a quins punts hem d’atacar. Pel que fa a la digitalització, que també 
surt a la moció. Bé, pensàvem que era un assumpte que no ens podíem permetre ara 
perquè també enteníem que no era tan important, però bé, la digitalització és tenir dades 
i control de la pròpia xarxa i això també ajudaria a reduir aquestes pèrdues. A. data 
d’avui no podem assegurar res, però sí que hi ha una publicació des del Departament de 
Presidència de la Generalitat, on també donarà una subvenció a les poblacions de fins al 
80% per a plantejar una, o sectorització de la xarxa, que estem començant a fer el carrer 
Badalona i que volem seguir fent perquè no tenim la nostra xarxa sectoritzada, que és un 
altre hàndicap que tenim, però ho estem fent, però sobretot també estem valorant i 
estudiant si tenim el perfil i podem i som capaços de poder demanar aquesta subvenció 
per la digitalització de la xarxa, que és establir els comptadors digitals, els quals són més 
precisos i els quals es donen tota la informació de la nostra xarxa. És veritat, i no em 
canso de dir-ho, i penso que el titular pot ser que la sequera es treu les vergonyes. És 
cert, de tot el passat, de tot el que no s’ha fet. En l’última conferència que vaig poder 
assistir hi eren els alcaldes o els presidents d’aigües o representants de tot Catalunya, i 
no em consola dir que la gran majoria estem igual, excepte de 3, 4 transatlàntics, de 3, 4 
grans ciutats, que no només per ser grans, sinó que han fet bé les coses, han invertit en 
aigua abans, han treballat abans, i nosaltres el que volem fer, com la majoria de 
municipis que integren una població mitjana com la nostra, és seguir avançant, 
demanant totes les subvencions, prenent consciència i actuant. Per tant, sabem que 
l’objectiu és la reducció dràstica de la pèrdua en xarxa, demanarem totes les subvencions 
i farem totes les actuacions conjuntament amb serveis territorials i amb la conscienciació 
de tot el govern i de tots els companys de l’oposició, perquè aquí penso que estem 
caminant tots cap al mateix sentit, i us anirem informant. També vull dir que en les 
properes setmanes, perquè des del consell d’administració ho hem treballat, ens hem 
vist amb l’obligació de fer una revisió de preus. Aquesta revisió de preus és cert que va 
sortir en premsa i en canals de comunicació i tothom, evidentment, se'n va fer eco, però 
la sequera ho ha tapat, perquè evidentment és una qüestió preferent. Dir-vos que ho 
estem treballant amb tota la sensibilitat i delicadesa possible, i que és una qüestió que 
també anirem treballant i explicant. Dir-vos que tindrem en compte la situació de la 
població i les realitats que tenim, però és una qüestió que també anirem treballant, 
perquè, en aquest cas, la companyia d’aigües no feia unes revisions de preus anuals o 
bianuals, sinó que no hem revisat preus des del 2013 i és una qüestió que també estem 
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treballant i que en tindrem plena consciència el moment d’aplicar. Bé, seguirem 
informant, cada dia hi ha molta actualitat a l’assumpte de l’aigua. Sabem que és una 
situació que esperem que sigui aquesta situació de tanta emergència, aquesta 
emergència de fase 1, sigui una situació que pugui millorar i que som conscients que no 
és una qüestió que durarà poc temps, perquè la sequera, i crec que ho ha dit la 
companya López, ha vingut per quedar-se també, el que volem fer és resoldre aquesta 
pèrdua sistemàtica que tenim a la població. Anirem informant en següents Plens i 
seguiran treballant. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, Sra. López.

Sra. Susana López.- No sé si algú més... Era per agrair...

Sra. alcaldessa.- Ah, no sé si hi ha més paraules dels altres, Sr. Travesa?

Sr. Héctor Travesa.- Sí, nosaltres des del nostre grup també ho veiem viable, ho 
aprovarem també, la moció. Ja el dia 27 de novembre de l’any passat, ja vam fer menció 
de la problemàtica del tema de l’aigua, vam fer un intens comunicat que hi havia una 
problemàtica molt greu. El dia d’avui no s’ha pal·liat. Estem en una situació pitjor que la 
que teníem. Estem en 14% de reserves d’aigua. Formo part, també, del consell d’aigües 
d’Argentona. I lo que sí que volem és demanar i ja ho hem comentat vàries vegades amb 
el president, de que aigües d’Argentona penja del que és, a nivell empresa, perquè és una 
empresa privada, però de caire públic, moltes vegades es deslliga una mica de 
l’Ajuntament, però ja es va manifestar en l’anterior consell de que l’Ajuntament li doni 
pulmó econòmic a l’empresa. Una empresa que s’ha d’alimentar no només de l’aigua que 
es ven al ciutadà, que, a més, no ha de tindre cap tipus d’increment per guanyar diners 
amb la venda de l’aigua, i està suportant, Aigües d’Argentona, un manteniment d’una 
xarxa que no és propietària i, evidentment, això li suposa un greuge econòmic. Seria bon 
de que es tingui en compte aquests punts. Ja es va comentar, també, el dia 27 de 
novembre que un dels punts vitals per a conèixer les pèrdues i frau és sectoritzar la 
xarxa. A partir d’aquí, no volem ja donar més voltes al tema, sinó senzillament animar al 
govern que doni més pulmó econòmic a Aigües d’Argentona i que pugui resoldre’s tot. 
Moltes gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí, abans de passar la paraula a la Sra. López per contestar el que 
comentava el regidor Travesa. La companyia d’aigües és una empresa municipal. Per 
tant, no és privada, és municipal. Només és per aclarir el concepte. El tema del 
manteniment de la xarxa sí que és quelcom que s’ha estat comentant també aquests dies 
i se'ns ha fet en el govern, aquest retorn de lo que es va parlar i també és cert que una 
mica el sistema que estava muntat fins ara i que s’ha d’estudiar, com tot el que a la casa 
hi ha, és que amb les encomanes s’havia de fer aquest manteniment i, per tant, no 
resultar una pèrdua econòmica per la companyia. Això ara s’estudiarà, si hi ha alguna 
altra manera de poder-ho gestionar. Amb la pèrdua d’aigua, que en aquest cas fa molt 
que se'n parla en aquest Ple, el desembre del 2022 ja es va aprovar una moció i ja hi 
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havia el 40% de pèrdua que ja s’havia detectat. Per tant, és quelcom en què ens hem de 
posar tots. No només el Govern i l’oposició, sinó, des del consell d’administració també, 
recolzar i portar les propostes corresponents que hagin de ser, perquè evidentment la 
xarxa s’ha de fer càrrec l’Ajuntament, però la companyia també ha de fer el seu esforç. 
Ara sí, passo la paraula a la Sra. López. 

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Primer de tot agrair tots els grups que 
donin suport a la moció. I només vull fer unes quantes pinzellades. És veritat que la 
situació d’Argentona és molt greu, que tenim molta pèrdua d’aigua per com tenim la 
xarxa i per frau. Però també em sap greu ser jo la dolenta, el poli malo d’aquesta 
intervenció. També hem de continuar demanant a tots, ens hem de demanar a nosaltres 
i demanar als nostres veïns i veïnes, que això de que es perdi molta aigua no pot ser un 
missatge que fomenti que la resta, els veïns i veïnes ens relaxem. El malbaratament de 
l’aigua, que s’estigui tirant aigua, a fi de comptes va al subsol i d’alguna manera recupera 
pels aqüífers. Això és una cosa i una altra cosa és que fem un mal ús de l’aigua. Personal i 
familiarment. Per tant, que no serveixi d’excusa el fet que la xarxa no estigui en 
condicions i s’estigui perdent aigua, he vist alguns comentaris a la xarxa que a mi em 
demanen que faci això, però el govern permet que es perdi aigua. Sí, sí, el govern no ha 
de permetre que es perdi aigua, estem d’acord. Però a tu no et demana ningú que faci 
això, tu has de fer perquè si no arribarà el moment que no tindrem aigua de boca, que 
no ens podrem dutxar cada dia, que no podrem fer servir aigua. I sembla que sigui 
catastrofista el que estic dient, però estem a un 14%. Però quan passi l’estiu ja veurem 
com estem. Sí, jo no soc ningú per donar lliçons a ningú, perquè segurament jo faig coses 
molt malament, però vull separar els dos missatges, una cosa és que estem perdent 
l’aigua perquè hi ha una infraestructura per manca d’inversió i per mala gestió de, com ha 
dit ve l’alcaldessa, de reiterats, de diferents governs, de manera reiterada i una altra cosa 
és que no hem de fer tots un esforç d’aprofitament de l’aigua i del bon ús de l’aigua, que 
és una altra cosa separada. Després, quan el regidor Blanco ha dit el tema de que hi ha 
poblacions que ho han fet molt bé, jo conec una que tenim molt a prop i que ho han fet 
molt bé perquè tenen una empresa pública de gestió de l’aigua. I és una ciutat que surt 
bastant, com a exemple, de bona gestió de l’aigua. Quina llàstima, que nosaltres, amb un 
mitjà propi, com és la companyia d’aigües, per la nefasta gestió, i ho dic públicament, no 
d’un sinó de com a mínim dos, és que al final no sé si és director tècnic, com es diu, 
gerent, no sé què, i d’alguns polítics que estaven al darrere, no puguem estar sent 
exemple com a poble que ha fet una bona gestió de l’aigua, sabem que tenim, jo sempre 
dic que és com una joia de la corona, la nostra empresa que pot donar-nos molts bons 
fruits en el futur. Ens hem de posar a treballar, hem de ser valents, hem de fer inversions 
que poden semblar barbaritats, però que en un futur ens farà moltíssima falta, perquè 
com ja hem dit, això no anirà enrere, sinó que cada vegada anirà pitjor. I això de parlar 
amb propietaris de pou per aprofitament de l’aigua, que ara sembla una tonteria, però 
s’ha fet en altres ocasions i crec que ens ho hauríem d’apuntar i fer-ho. I reitero 
l’agraïment de la moció i la voluntat d’aquest partit d’ajudar al govern a construir, no 
posar pals a les rodes. Gràcies. 
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Sra. alcaldessa.- Sr. Travesa?

Sr. Héctor Travesa.- Moltes gràcies, Sra. alcaldessa. Només em queda un dubte, perquè 
diu que és una empresa pública, municipal, però és Aigües d’Argentona S.A. que és una 
empresa societat anònima, és privada, però de servei públic, veritat? Llavors, jo només lo 
que indicava és que l’empresa, vaig equivocat?

Sra. alcaldessa.- Amb el que és privada, sí

Sr. Héctor Travesa.- Si és societat anònima, és pública o...? 

Sra. alcaldessa.- No, és públic.

Sr. Héctor Travesa.- De totes maneres

Sra. alcaldessa.- Per si un cas al president, a veure si ho pot aclarir. 

Sr. Sergi Blanco-Societat Anònima vol dir que és mercantil, simplement. Pública 
municipal, la característica principal és que està participada al 100% per regidors, en 
aquest cas, que són les que constitueixen la junta general. La companyia d’Aigües és una 
entitat municipal que té un consell d’administració, que és la part executiva, on hi ha 
representats els set regidors de cada partit polític electe que hi ha hagut aquesta última 
convocatòria d’eleccions, i després tenim la Junta General, que és l’òrgan superior, on es 
prenen decisions que podem dir més rellevants i segons els estatuts de la companyia, on 
hi han representat els 17 regidors electes. Però és veritat que hi ha un híbrid, quant a si 
valorem treballadors i situacions, però és una societat mercantil, però és en aquest cas 
pública perquè és participada al 100% en aquest cas per regidors. 

Sr. Héctor Travesa.- D’acord, ho agraeixo perquè sempre estem parlant de que sigui 
privada. De fet, la qüestió principal que em ve al cap és que Aigües d’Argentona, que és 
una empresa mercantil que dona servei públic a l’Ajuntament d’Argentona, es veu molt 
dificultada econòmicament, i quan dic dificultat econòmicament per avançar, degut a que 
lo que no són encomanes, ja són pròpiament les reparacions pròpies de moments 
d’urgència, de reparació de l’aigua de la xarxa d’aigua d’Argentona, l’assumeix Aigües 
d’Argentona, no assumeix a l’Ajuntament, m'explico? Llavors, en aquest aspecte, queda 
debilitada econòmicament a aigües d’Argentona, i això s’hauria de mirar. Moltes gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Jo crec que ho he explicat, que s’hauria de mirar com s’havia fet fins ara. 
Crec que ja ho he dit així. Passaríem a la votació si no hi ha més paraules sobre aquesta 
moció.

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per de tots els presents (Montserrat 
Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan 
Loshuertos, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco 
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Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. Montserrat 
Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat 
Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

4.3. Moció del grup municipal Partit Popular d’Argentona, per reactivar la Festa del 
Pubillatge al municipi d'Argentona

Sra. alcaldessa.- Sr. Travesa.

Sr. Héctor Travesa.- Moltes gràcies. A veure, hem preparat una moció que és en relació 
al reactivar la Festa de Pubillatge del municipi d’Argentona. A les comissions informatives 
vam presentar una moció que era una miqueta més completa i donava peu que a 
l’Ajuntament d’Argentona es fes càrrec de més punts i assumís punts de lo que és la 
reactivació de la Festa de Pubillatge. Tot i així l’hem modificat, l’hem adaptat d’acord amb 
el que es va comentar a les comissions informatives i la passo a llegir. 

“”Exposició dels motius:

Considerant la riquesa cultural que representa i sempre ha representat la Festa del Pubillatge 
per a la nostra comunitat i reconeixent-ne el valor històric tant a Catalunya com a la vila 
d’Argentona, com a representació de la tradició jurídico-familiar Catalana i reconeixent el 
valor històric del dret foral català, representant l’hereu i la pubilla (els fills grans de les 
famílies) les persones que heretaven el patrimoni familiar.  

Considerant que la preparació de la Festa del Pubillatge ha suposat, des de sempre, la 
vinculació dels nostres infants amb la nostra vila, en un context essencialment festiu i cultural, 
essent-ne famosa la crida entre els infants i els joves de la Vila d’Argentona per tal que surtin 
aspirants a pubilla, hereu, pubilleta i hereuet per a representar el nostre poble i la nostra 
cultura davant la resta de terres catalanes i, donar-los la oportunitat de descobrir nous racons 
i costums durant any. 

Considerant que fa més de quatre anys que no s’ha celebrat la Festa del Pubillatge i que cap 
representant polític ha mostrat interès per a recuperar aquesta tradició, el Grup del Partit 
Popular Català proposa l’adopció dels següents acords per a la reactivació de la Festa del 
Pubillatge i es proposa al ple l’adopció dels següents

ACORDS

Primer.- Posar de manifest la voluntat d’aquest plenari de donar suport a la reactivació de la 
Festa del Pubillatge, i en aquest sentit, instar al govern municipal a realitzar les següents 
actuacions:
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1.- Planificació i participació comunitària: Promoure la formació d’un comitè de planificació 
per coordinar i executar les activitats relacionades amb la reactivació de la Festa del 
Pubillatge, configurat per entitats i/o vilatans a títol particular de la nostra vila, amb l’objectiu 
de fomentar la participació activa de la comunitat tant en la planificació com en l’organització 
de la celebració, i organitzar reunions obertes per recollir suggeriments i opinions dels 
residents. 

2.- Promoció i difusió: Crear les corresponents estratègies de màrqueting per promoure la 
participació en l’esmentat comitè i promoure també la Festa del Pubillatge a nivell local 
utilitzant plataformes de xarxes socials, fulletons i mitjans de comunicació locals per tal de 
difondre informació sobre la festa. 

3.- Recursos i finançament: Constituït el comitè, preveure una subvenció en el pressupost 
municipal destinada a la reactivació i manteniment de la Festa del Pubillatge, sens perjudici de 
la cerca de patrocinadors locals i possibles subvencions per garantir-ne la viabilitat financera. 

4.- Seguiment i avaluació: Establir un sistema de seguiment per avaluar l’èxit de la reactivació 
de la Festa del Pubillatge i obtenir retroalimentació de la comunitat després de l’esdeveniment 
per fer millores en futures celebracions.””

Bé, després de tot això, havent presentat aquesta moció, se’ns ha sol·licitat per alcaldia 
de que la retiréssim, la moció, per tal de treballar-la conjuntament, si és així? 

Sra. alcaldessa.- No. El tema era que demanaven que la retiréssiu, per poder parlar amb 
l’entitat. Aquí hi ha una entitat que està amb els seus càrrecs, encara que estigui, doncs, 
com has comentat, inactiva ara, i que, a més, com a govern, no com alcaldia, sinó com a 
govern el que creiem, com totes les entitats que hi ha en el poble, que el que hem de fer 
és posar-nos al costat i a treballar amb ells, no nosaltres, agafar el lideratge d’una entitat, 
sigui la que sigui. Per tant, de retirar-la, poder parlar amb l’entitat, a veure quin és el punt 
on es troben, com ells veuen la necessitat d’accions a fer, i nosaltres com fem amb totes, 
donar el suport, sigui logístic, sigui d’espai, sigui el que sigui. A nivell també de la moció, 
parla d’un punt, de donar una subvenció. Nosaltres ja sabem que estem en una 
irregularitat amb totes les subvencions nominatives que tenim i que hem d’anar mirant 
una altra fórmula de com recolzar segons quins programes o projectes que portin les 
entitats. També perquè hi ha subvencions en concurrència, que són les que la llei sí que 
avala. I és per això que demanàvem de retirar aquesta moció, perquè com a govern no 
veiem l’opció de poder-la tirar endavant. I més havent-hi una entitat que, en aquest cas, 
s’ha de tenir en compte, encara que ara estigui inactiva. 

Sr. Héctor Travesa.- D’acord. Nosaltres ja hi vam parlar, amb la presidència de la 
comunitat d’aquesta associació, i llavors vam entendre que podíem tirar-ho endavant. De 
fet, ens van proposar de si volíem agafar l’associació. No obstant, i tenint en compte que 
no volem entrar en conflicte, la retirarem, a l’espera de fer la reunió aquesta amb 
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l’associació i el pròxim mes, si s’escau, la tornarem a presentar d’acord amb lo que 
s’acordi. 

Sra. alcaldessa.- Sí, però segueixo dient que l’objectiu del govern no és agafar el 
lideratge d’una associació o tenir nosaltres la... 

Sr. Héctor Travesa.- No, no, és que en aquesta moció no...

Sra. alcaldessa.- Sí, sí que hi ha coses que nosaltres veiem que no ens podem 
comprometre perquè es tenen una diferència diferent a altres entitats. Nosaltres 
recolzarem, per això hem dit de retirar-la, poder parlar amb l’entitat, que hi pot ser 
tothom que vulgui, per a poder mirar en quin punt ens trobem i quin és l’objectiu que 
volem aconseguir recolzar l’entitat com hem fet sempre. No sé si hi ha paraules, crec que 
Bernat Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Bé, tampoc intervindré molt atès que l’Héctor Travesa ha proposat la 
retirada, simplement que jo també havia parlat amb la presidenta de l’entitat per 
intercanviar impressions i que crec que sí que potser és una bona solució aquesta de 
retirar la moció, sobretot per no donar la imatge que potser no tirava endavant aquesta 
moció quan jo crec que la majoria de tots els aquí presents sí que alguna manera o altra 
donen suport a la festa, però, clar, tenint compte que un tradicionalment ha funcionat 
aquesta festa a Argentona des de fa diverses dècades que es portava per l’entitat, moltes 
vegades suportada per una persona o un matrimoni, des de fa uns quants anys, és, 
naturalment, una tasca esgotadora. Jo ho entenc, i naturalment hi ha d’haver un suport 
darrere de l’Ajuntament, perquè això pugui tirar endavant. Però és important 
naturalment que el govern s’ho cregués perquè pogués arribar fins a l’extrem de portar-
ho a ell. Jo crec que és bona la solució d’intentar que sigui la mateixa entitat, revitalitzar-la 
des del Covid, com moltes altres festes, moltes altres traïcions i entitats han quedat 
paralitzades o hivernant, com és el cas dels amics del Pubillatge. Crec que pot ser una 
bona gestió, el fet de que es retiri la moció, però s’opti perquè es facin les gestions, per a 
intentar buscar un relleu primer, que es contacti amb la mateixa gent de l’entitat i a la 
vegada, mirar quin relleu perquè jo sé que la presidenta estaria molt content que hi 
pogués haver-hi un relleu i ella ha manifestat vàries vegades que, si cal, donarà un suport 
al primer, al segon any, etc. perquè pugui haver-hi un relleu factible, no deixar tirats a 
qui, vingui. Però crec que si es fan les gestions pertinents per intentar buscar un relleu i 
és un equip variat, doncs crec que pot arribar a bon port. Així que, també em felicito que 
es pugui arribar a aquesta solució i tant de bo serveixi per a trobar gent que estigui 
engrescada. Moltes gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, no sé si hi ha més paraules per allò. Sinó, donem per retirada per 
poder treballar amb l’entitat, Sr. Travesa?

Sr. Héctor Travesa.- Sí, la deixem en retirada i treballem amb conjunt a veure què 
podem fer.
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Sra. alcaldessa.- Gràcies

Aquesta moció es retira de l’ordre del dia

4.4. Interpel·lació del grup municipal PSC-CP relativa als requeriments de l’Oficina 
Antifrau i del Síndic de Greuges

Sra. alcaldessa.- Sra. Rodríguez.

Sra. Mar Rodríguez.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Aquesta interpel·lació que presentem ve 
donada en relació a la resposta que vàrem rebre per part de l’equip de govern, a 
l’anterior Ple, quan vam manifestar la pregunta de quina intenció tenia l’equip de govern 
en relació a la continuació del Consell d’Infància. Passo a llegir-la. En el Ple ordinari 
anterior del dia 29 de gener, arran d’una pregunta que va fer el grup municipal socialista 
sobre la necessitat de posar en funcionament el Consell d’Infància, com a òrgan de 
participació, l’alcaldessa va manifestar que no era una prioritat i que no ho seria, en tot 
cas, fins al 2025, ja que la prioritat del Govern Municipal en l’àmbit de transparència i 
participació era, va dir, no és que haguem abandonat la participació, sinó que és que hi 
ha una oficina antifrau al darrere i un Síndic de Greuges que no ens treuen l’ull de sobre, 
sinó que tenim això al dia, perquè no s’havia fet la feina Per tant, nosaltres hem donat 
prioritat a això i no estarà durant el 2024, i estarà el 2025 si ha estat tot com ha de ser. El 
grup municipal socialista demana que el Govern municipal vulgui fer públic i explicar en 
el Ple, per a general coneixement de la ciutadania, quins són els requeriments que els 
òrgans referits, oficina antifrau i Síndic de Greuges, han fet a l’Ajuntament d’Argentona, i 
quins són actualment els presumptes incompliments per part de l’administració 
municipal. Quins són els canvis necessaris que ha adoptat l’Ajuntament d’Argentona 
d’acord amb els requeriments fets per l’oficina antifrau i el Síndic de Greuges. Segons va 
exposar l’alcaldessa. Quines són les tasques que requereixen la dedicació exclusiva dels 
polítics i els tècnics municipals en l’àmbit de participació i transparència durant tot l’any 
2024, com a mínim. Vist el que van argumentar el darrer Ple municipal. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí, gràcies. Contestaré les preguntes que es fan, tot i que a la 
introducció hi ha alguna barreja de coses, perquè no s’agafa el text sencer del que vaig 
dir. Però, en el primer punt, on es comenta el tema de l’oficina antifrau, jo crec que ho he 
dit aquí, està sota investigació i són requeriments que venen establers per la companyia 
d’aigües i que nosaltres, en aquest cas, estem obligats a donar la informació que se’ns 
requereix, és aquí. Amb el tema del Síndic de Greuges i que sí que va lligat el tema de 
transparència i participació, que penja de la mateixa tècnica que també porta el tema de 
comunicació, aquí, al portal de transparència, el tenim sense actualitzar des de fa més 
d’un any, amb una complexitat molt gran perquè no hi ha res estructurat a dins. Per tant, 
tots els requeriments que se’ns fan des del Síndic de Greuges, que en tenim molts des 
que hem entrat, llegiré alguns exemples perquè es vegi la magnitud de com està, és que 
el termini per transmetre informació és de 15 dies. Quan rebem aquest document on 
se’ns diu això, se’ns remet a la llei, on es diu que la llei esmentada considera que hi ha 
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una obstaculització de l’actuació del Síndic de Greuges en el supòsit que s’impedeixi 
l’accés del Síndic o dels seus adjunts als expedients, a les informacions, a les dades i a la 
documentació necessària en el curs d’una investigació. Aquí és perquè, com que no està 
res penjat, hi havia moltes dades sense donar resposta de requeriments, doncs encara 
ens segueixen arribant perquè puguin tancar aquests expedients. Un altre document és 
el document d’un qüestionari que s’ha d’omplir obligatòriament, que és un qüestionari 
que el 2022 no es va omplir i ara ens arribarà també el del 2023, on és molt laboriós, on 
hi han de participar molts tècnics de la casa i que la tècnica de transparència en aquest 
cas ho ha de recollir, i on no hi ha la informació classificada. Per tant, també és alguna 
cosa que implica ara poder-ho posar al dia per tots aquests requeriments que tenim. Tot 
això sense comptar en que hi ha un munt de queixes antigues, que són de gener de 
febrer del 2023, d’altres més actuals, les quals tampoc s’han contestat i que la gent se'n 
va al Síndic de Greuges, perquè no s’havien contestat instàncies o no s’havia fet, doncs el 
retorn al ciutadà que corresponia amb la informació que demanaven. Amb tot això, la llei 
de transparència, que no la llegiré tota, només un petit resum, posa que hi ha un article 
que és el 75 on hi ha l’actuació del Síndic de Greuges, de la sindicatura de comptes i de 
l’oficina d’antifrau. On ja se sap que els tres casos estem amb temes diversos. Aquests 
organismes són els que ha de vetllar pel compliment de les obligacions i dels drets 
establers per aquesta llei, d’acord amb les funcions que estan atribuïdes. Les infraccions 
per no complir amb aquesta llei i que el síndic de greu ja són els que més vetllen perquè 
es compleixi, el no facilitar la informació que s’ha sol·licitat és com una infracció greu i si 
en el termini de 6 mesos de la petició no donem resposta, s’activa aquesta sanció. 
Infracció lleu és demorar l’enviament de la informació, per tant, també ens hem de posar 
a fer-ho amb el temps que ells ens requereixen. Si amb 3 mesos tampoc de la petició de 
requeriment no s’ha fet, també hi ha una altra sanció. I si el Síndic de Greuges o els altres 
organismes tenen coneixements de fets que puguin constituir amb aquestes infraccions, 
doncs en aquest cas ens poden fer referència a un procediment sancionador més gran. 
Amb això què vull dir? Que en defensa que nosaltres hem de vetllar per la bona gestió i 
per la informació pública, la prioritat com a govern és posar el dia aquest portal de 
transparència. Aquest portal ve amb una coordinació entre la tècnica, una administrativa 
que ara hem començat a estructurar l’àrea i amb el suport d’un altre tècnic de la casa, 
que també en breu acabarem de coordinar quines tasques fa un i un altre. Això lliga molt 
amb cada pregunta, que comentàveu amb quina dedicació exclusiva, perquè no s'entén 
molt bé, dels polítics no, en aquest cas, la dedicació és la que és, i sempre és més de la 
que el percentatge que se’ns posa en un paper, doncs ens obliga. I que la dels tècnics, en 
aquest cas, tenen un horari i hi ha una fitxa valorada amb les tasques que han de 
complir. En el cas de la tècnica que hi és, aquesta fitxa, ara mateix està amb un 50% de 
comunicació i un 50% de transparència per poder posar al dia tot això i també el tema de 
la web i xarxes i altres informacions que no estaven tampoc actualitzades. Ara ja 
comencem a tenir-les en ordre. La participació no és que l’haguem abandonat del tot. Hi 
ha altres maneres que l’estem començant a treballar, sobretot perquè hi ha alguna altra 
estructura a través de mitjans de comunicació que s’ha aproximat amb diferents 
col·lectius i entitats per a començar a treballar alguna cosa a nivell de participació, hi ha 
algun treball, fins que no puguem estructurar amb la tècnica el tema dels consells, que és 
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el que ara tenim aturat i que no podem dedicar-hi el temps que ens agradaria si ens 
haguéssim trobat l’àrea aquesta de transparència en el seu lloc, on tocava la informació. 
Amb tot això també s’ha treballat conjuntament amb la tècnica, amb engegar la creació 
de la bústia ètica, que també és un dels requeriments que tenim al darrere que ens van 
apretant. Aquesta és la prioritat que, com a govern, vam intentar explicar quan se’ns 
preguntava la reactivació del Consell de la Infància o la creació del Consell de Joves o el 
repensar del Consell de la Vila. Quan els tècnics els tinguem una mica lliures, les 
propostes s’ho compartirà.

Sra. Mar Rodríguez.- La pregunta és, Sra. alcaldessa, comenta que hi ha un tècnic i un 
administratiu i un tècnic que dona suport aquí en aquest, 

Sra. alcaldessa.- Aquest tècnic ara hem començat a veure si pot encabir a donar suport 
per anar més àgils a l’hora...

Sra. Mar Rodríguez.- A transparència, que és més urgent, s’entén. No, és a dir, donar 
suport a la transparència perquè és el que hem de tenir més. 

Sra. alcaldessa.- Si el Síndic de Greuges ens sanciona, ja no serà urgent, serà que només 
serà dedicació exclusiva. 

Sra. Mar Rodríguez.- No hi ha cap expedient, en principi, iniciat amb sanció per part del 
Síndic? 

Sra. alcaldessa.- No, però tenim molts requeriments. 

Sra. Mar Rodríguez.- Esteu arribant a temps per tal de presentar documentació i que no 
arribi a ser una sanció, vull dir, o en quin extrem estem? 

Sra. alcaldessa.- Ara no. S’ha anat actualitzant coses, però falta molta feina a fer, és que 
és d’un any i mig i començarem a posar coses del 2024 perquè arreglar un any i mig 
enrere quan la informació està dispersa és molt més complexa. 

Sra. Mar Rodríguez.- D’acord, moltes gràcies. 

Sra. alcaldessa.- De res. 

6. Precs i Preguntes

Sra. alcaldessa.- Ara sí que les propostes urgents no hi ha, perquè ja les hem passat, 
abans de passar el tema de preguntes, van quedar algunes dades que ens va semblar 
que com a govern eren necessàries donar a nivell de la ciutadania amb el retorn 
d’informació dels serveis que prestem cap a ells, per a les peticions que tenim i, per tant, 
avui sí que tenen la còpia, crec que els regidors no només de l’altre dia sinó de lo d’avui i 
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passarem una mica a donar dades que en aquest cas són d’ocupació, empresa i d’acció 
climàtica. Doncs comencem, començarà la regidora Mercè Juan.

Sra. M. Mercè Juan.- Gràcies. Transmetem les dades estadístiques del servei local 
d’ocupació de l’any 2023. I a l’any 2023 vam tenir 131 demandants, dels quals 75 eren de 
gènere femení i 56 eren homes. La situació laboral era 84% d’atur, 14,5% treballant per a 
altri i 1,5% autònom. Aquesta diapositiva, jo crec que cal recalcar-la, és l’estadística per 
franja d’edat. Veureu que de 16 a 19 la principal font de problema és l’atur juvenil. Veieu 
que hi ha 32 homes, 20 dones, i com es reverteix a partir de la franja de 30 anys on la 
dona té serioses dificultats per tornar o incorporar-se al món laboral. Hi ha qui diu fins i 
tot que és l’empresa que expulsa la dona del mercat laboral. Veieu, 30, 39, 15, 40, 54. La 
diferència és abismal. 55 més es redueix, també perquè ja la dona s’ha cansat d’intentar 
entrar al mercat laboral, desisteix. Municipi dels llocs de treball, que ens han vingut 
ofertes d’Argentona, bàsicament, també de tota l’àrea de Quatre Ribes, Dosrius, Cabrera, 
bàsicament, arenys de Mar, i Mataró. Veureu que hi ha ofertes i en llocs de treball. Una 
oferta pot tenir més d’un lloc de treball. I són bàsicament els mateixos. Ofertes obertes, 
ofertes tancades. Ens arriben 83 ofertes, corresponents a 103 llocs de treball. En 
tanquem 75, respecte a 94 llocs de treball. Veureu que hem separat les ofertes tancades 
per trimestre. Els trimestres més productius a l’hora de fer tancament i tancar el cicle de 
la feina és el segon i el quart, sempre. Primer i el tercer són trimestres fluixos. Hem fet 93 
insercions i hem inserit 74 persones úniques. Una persona única pot ser inserida en més 
d’un període. En un any pot ser inserida més d’una vegada. La separació per trimestres, 
tant en insercions com persones úniques inserides, es repeteix el patró. El segon i el 
quart trimestre són els trimestres més productius. Passem a emprenedoria i empresa. 
Hem atès 121 usuaris, hem fet 351 accions, hem tramitat 19 expedients de constitució 
d’empresa, des del punt d’atenció a l’emprenedor, hem fet 10 intervencions en mediació 
de finançament extern i, a través de la subvenció Argentona Impuls de finançament 
intern, hem atès 16 expedients. Número de serveis, accions, 5 de prospecció comercial, 
37 accions formatives, 74 de consolidació, de seguiment tècnic, 84 de servei 
d’assessorament i 106 de servei d’informació i orientació. Usuaris atesos, directament 
emprenedoria i empresa, 121, dels quals 79 són emprenedors a través del punt PAE i 42 
empreses. Finançament extern que hem ajudat a aconseguir i assolir. Amb ajuts de 
garantia juvenil, 13.636. Amb microcrèdits i préstecs, els quals fem un seguiment i 
ajudem, a nivell formatiu i de tramitació de documentació, 115.000 €. I hem donat suport 
amb una capitalització de 28.000 €. Hem tingut un finançament extern de 156.000 €. El 
finançament intern el fem a través de les subvencions Argentona Impuls. Argentona 
Impuls està dotada en 35.000 €, del qual hi ha dues àrees, una de foment de l’ocupació i 
l’altra és foment de l’autoocupació i nova activitat econòmica. El desglossament és a 
foment de l’ocupació, s’han subvencionat en 21.000 €, foment de l’autoocupació 13.000 
fent el muntant dels 35. Hem ajudat 10 contractes subvencionats i a la creació de noves 7 
empreses. El punt PAE. Cal dir que a Argentona tenim un punt PAE, el punt PAEU de 
sempre. No tots els municipis el tenen. Això s’aconsegueix a través d’un conveni entre la 
Diputació de Barcelona i el Ministeri d’Indústria, Energia i Turisme. És un servei totalment 
gratuït, el qual facilita una alta com empresari individual de forma immediata a través del 
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canal CILFET i alta de societats mercantils en un termini de 4 a 7 dies. Vull fer esment el 
punt PAE, és un punt molt important de cara a l’emprenedoria. Aquí hem donat suport a 
15 projectes, d’empresa individual i 4 de societat limitada. Aquí canviem. Entrem a la 
formació. Fem una comparativa de la formació que es va donar l’any 2023 amb la que ja 
hem projectat aquest primer semestre del 2024. La formació d’aquest semestre 
l’arranquem ara el 14 de març, és d’àmbit de Quatre arribes, a Argentona, Cabrera, Òrrius 
i Dosrius, es realitzarà igualment que la que vam fer el 2023 al Punt Tic i amb una 
inversió, que hem canviat el projector. O sigui, si veieu la comparativa, tot el 2023 es van 
fer 7 cursos, ara aquest primer semestre en farem 14. La periodicitat de la formació 
durant el 2023 va ser de dos mesos, ara en contemplem 5 fins al mes de juliol, de març, a 
principis de juliol. Les hores de formació, de 89, al primer semestre, en passem a 133,5 i 
donem una oferta d’un 126% més, passem d’una oferta de formació de 93 a 210. Aquí 
vull destacar la feina dels tècnics de promoció econòmica. La formació és una àrea 
transversal. Per tant, hi han participat tots. I cal fer esment de l’oferta formativa que 
teníem i la que tindrem, d’acord? Com ho hem aconseguit? Aquí teniu les dades bàsiques. 
Apostant per les subvencions. Això sempre hem dit que havien de treballar les 
subvencions. La qual cosa genera un procés administratiu molt més dificultós, costos, 
però sí que ens permet donar més servei. Per tant, el 2023 es treballava directament amb 
l’única subvenció derivada, tot el que arribaves gastava, el 2024 partim d’un pressupost 
d’11.000 € amb un valor total de la formació valorat en 10.900, però amb un joc de 
subvenció de 8.600 €, És curs per curs que haurem d’anar justificant, un per un. La qual 
cosa ens significa un cost final de la formació d’aquestes 133 hores de 2.300 €. I, a través 
de la justificació de la subvenció, tindrem un restant encara de 8.600 € per abordar el 
segon semestre. Això és tot. 

Sra. Mariona Pasqual.- Ui, quasi. Jo tinc només 3 dies positives, anirà ràpid, va. O dues, 
ara no me'n recordo si són dues o tres. Bé, medi ambient. Aquí veieu el total de visites a 
la deixalleria. Bé, les d’Argentona. Total. Què és aquesta diferència? Perquè a la 
deixalleria d’Argentona també hi va Òrrius i Dosrius. Tenim el gran gruix de visites a la 
deixalleria són nostres i després el restant, que són una de 6.000 visites, no arriba, són 
els restant i després les visites a la deixalleria mòbil. Després a les visites a l’oficina 
ambiental, veieu aquestes 1.247 visites, que són visites presencials. Després tenim 
aquests 600 i pico de trucades i després, a part, les 900 de gent que va buscar les bosses 
de rebuig. D’acord, per tant... Digues. 2023, són totes del 23. Per tant, si sumem totes 
aquestes tres, fa total de 2.781. Aquestes xifres que veieu són en tones. Per tant, fem 704 
tones de rebuig, 1.729 d’orgànica, etc. I aquí veieu el percentatge. Per tant, nosaltres de 
percentatge reciclatge, Argentona, aquest 2023 han sigut 5.900 tones, o sigui, casi 6.000, i 
un 88,6% de reciclatge. I després, en relació a l’orgànica, si us fixeu, veieu el percentatge 
d’impropis, coses que trobem dintre de brossa d’orgànica que no haurien d’anar a 
orgànic. Si us fixeu és baixíssim, excepte el tercer trimestre, que, si teniu en compte, és 
època d’estiu. Potser segones residències, que venen i els dies que vinc, doncs mira, no 
reciclo, o marxo de vacances i ho poso tot junt i ho tiro, etc. Però es veu clarament la 
diferència. I, com podeu veure, doncs hi ha una taxa d’impropis d’un 2,19% o sigui que 
està súper bé, tenint en compte l’esforç que fa tothom, la veritat és que val la pena veient 
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els resultats. I en principi això és tot. I l’Isa té una pregunta. Quantes inspeccions? Ostres, 
t’ho buscaré, no t’ho sé dir. Segurament ho tinc, que en dades, t’ho miro i t’ho comento. 

Sra. alcaldessa.- Bé, doncs ara sí que ja hem acabat amb les dades que volíem facilitar. 
Mentre tornen els regidors al seu lloc, que estaven mirant les dades. Sí, passarem al torn 
de preguntes. Si aneu aixecant el braç, vaig mirant. Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- Dos preguntes que ara farà el regidor Joan Boba, una pregunta que 
farà la regidora Isa i dues preguntes després que faré jo. Comencem per en Joan? 

Sra. alcaldessa.- No, jo dono el torn per la gent que m'ha demanat, Sr. Segarra. Sr. Raül 
Tornay. 

Sr. Raül Tornay.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Doncs res, dir que aquest dissabte vas fer la 
formació DEA a les Ginesteres i va estar molt bé. I res, puntualitzar que un vilatà es va 
queixar que encara no estava posat el desfibril·lador a Can Cabot i em va comentar que 
va parlar amb el Sr. Xevi Collet i res, només preguntar-li que doncs, perquè hi han al Cros 
o l’Argentona, hi ha llocs que ja estan posats els desfibril·ladors i hi ha urbanitzacions que 
no estan posats, si és que no ho posareu o és que encara no s’ha pogut posar, en fi. 
Gràcies. 

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs contesto jo perquè és la meva àrea, la veritat és que jo 
tenia constància que s’havia posat, la veritat és que ho revisaré perquè juraria que, a més 
a més, m'havien enviat fotografia. Ara ja m'estan trenant el dubte, me l’he imaginat jo, 
però ho repassaré, perquè hauria d’estar posat. 

Sr. Raül Tornay.- Perdona, la informació m'ha donat un vilatà, no el puc comprovar, va 
ser aquest dissabte i no m'ha donat temps

Sra. Mariona Pasqual.- Ara m’ho ha recordat la regidora Mar Rodríguez que Can Raïmi i 
Can Cabot era conjunt es posava per al bus de Can Raïmí, té raó. Gràcies. Quan es van 
repartir, es va mirar una mica per nuclis de població, com es repartien i Can Cabot i Can 
Raïmi es va decidir posar-ho conjuntament. 

Sr. Raül Tornay.- Això crec que no està bé perquè, bé, vaig fer el curs i en una situació 
d’aturada cardíaca i tal amb la necessitat que aquest aparell estigui ben a prop, no sé si a 
lo millor és lo més convenient, tenint en compte que les urbanitzacions que estan com... 
però bé, molt separades... Ja està, només puntualitzar 

Sra. Mariona Pasqual.- No, però ho comento. Això, tant de bo en poguéssim posar a tot 
arreu, però, per exemple, si algú té un problema a Can Barrau, a Can Barrau no n’hi ha 
cap, només a prop que tindria, potser, és l’escola de les Fonts. Ara, situant-me, a Madà no 
n’hi ha. Algú de Sant Sebastià, doncs anirien al CAP, vull dir que clar, tant de bon, 
tinguessin tots a la cantonada de casa, però no, clar, al final hi ha els recursos que són i 
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és anar posant, i de mica en mica hi haurà més, però no podem omplir tampoc el poble 
de desfibril·ladors.

Sr. Raül Tornay.- Molt bé, doncs bé, doncs la meva proposta seria que una mica en una 
mica, 

Sra. Mariona Pasqual.- Anem posant.

Sr. Raül Tornay.- Doncs exactament, merci. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Boba.

Sr. Joan Boba.- Sí, bé, la primera seria més que una pregunta, seria un prec. Ens han fet 
arribar que a la pàgina web no hi ha les actes penjades dels Plens, l’últim és del mes 
d’octubre, que el tinguem en compte. Hi ha l’ordre del dia, però no hi ha les actes 
penjades. 

Sra. secretària.- Ho comprovaré perquè els vaig firmant periòdicament cada mes. No sé 
si és un tema de l’actualització de la pàgina web en transparència.

Sr. Joan Boba.- Jo ho he comprovat aquest matí, és veritat, l’últim és d’octubre.

Sra. secretària.- No, gràcies per avisar perquè en el moment que les firmo, dono per fet 
que es pengen i si no és així...

Sra. alcaldessa.- Oh, mirarem, gràcies.

Sr. Joan Boba.- Perfecte. I llavors l’altre seria un prec també per a la Sra. Cervantes. Si ens 
podria fer arribar per escrit, un quadrant calendari de les activitats i tallers organitzats 
per l’Ajuntament, adreçats a la gent gran d’ara i fins al mes de juny, tant al centre com al 
Cros. D’acord, gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Sunyer.

Sra. Isabel Sunyer.- Sí, gràcies. És una pregunta, em sembla, per la Mariona, perquè 
últimament la gent em ve a veure i jo els he dit que vagin a l’Ajuntament i entren 
instàncies perquè han trobat erugues processionàries, que sobretot a la Plana, van estar 
potser fa tres setmanes, la policia va donar una solució, ara no recordo quina era, van 
anar a l’Ajuntament, van fer una instància, no se’ls hi ha contestat. I com que és un tema 
molt preocupant, perquè passeges pel bosc, i ara amb la saquera els arbres es van 
debilitant i les erugues van guanyant terreny. Hi ha hagut alguns incidents, a la planta hi 
va haver un gos que li va caure a la cara. Hi ha hagut bastants problemes. I llavors també 
referent a insectes, hi ha un vesper de vespes asiàtiques, que està al Sant Crist davant del 
Burguer. És que no sé mai el nom, perdoneu, eh? Bill...Com, Joan? El Bejbúk? I, bé, que 
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volíem saber que encara hi és, i, bé, volíem saber com estaven els tràmits, i allò que 
dèiem, no?, de contestar, sobretot, contestar són coses així, les erugues, les vespes 
asiàtiques. 

Sra. Mariona Pasqual.- Doncs el tema de les vespes. En teníem localitzats dos al 
municipi, aquest del Beerburg i un altre que no recordo on era. El del Beerburg es va 
mirar. Què passa? Que quan no hi ha vespes asiàtiques en el niu o en el rusc, això és que 
ja no tornaran. Es veu que un colonitzen allò i marxen i ja no tornen. Llavors es va mirar 
que l’alçada ja no era la que, per molt que estigués buit, que no era obligatori treure-ho 
per l’alçada i a més perquè no hi havia vespes. Però igualment vam recordar que quan es 
fes la poda s’aprofitaria per treure-ho, però no hi ha vespes dins i es va comprovar. I 
després, en canvi, l’altre que hi havia, no recordo on, si era una alçada inferior a la que sí 
que s’havia de treure, i tot i no haver-hi vespes, sí que s’ha tret. Però el de Beerburg, si 
està localitzat, l’única com que no té vespes i no tornaran, en el moment de poda, 
s’aprofitarà i es traurà. I el tema de les erugues, hi estem treballant perquè clar, realment, 
és un problema difícil de controlar, d’on venen les erugues exactament i com sí que a 
medi ambient em van explicar que hi havia aquest problema, els tècnics, i estem mirant a 
veure com ho resolem.

Sra. alcaldessa.- Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- Un prec i una pregunta. El prec. Jo he tingut ocasió d’observar 
diverses vegades, més de quatre, que quan un policia s’adreça a una persona, se li adreça 
amb castellà. Si l’altre li contesta en català, llavors canvia l’idioma a català. Personalment, 
penso que hauria de fer exactament al revés. Se li tindria que adreçar sempre amb una 
persona en català, i només en el cas que aquella persona demostrés que no entén el 
català, llavors, canviar d’idioma al policia. I, per tant, jo faria el prec de que, si es creu que 
ha de ser així, es donessin les instruccions perquè ho fessin així. La pregunta, amb un Ple, 
ja fa mesos, vam aprovar que es faria un cens dels habitatges buits del municipi per a 
poder negociar amb els propietaris i veure quina possibilitat tenen de posar aquests 
habitatges a lloguer. Llavors la pregunta era saber més o menys això amb quina situació 
està, si s’ha fet alguna cosa i en quin grau estan aquests moments. 

Sra. alcaldessa.- Sí, pel que fa el prec, si és així segurament passi que algun agent que el 
primer que fa és parlar en castellà, jo ho recordaré perquè tenen la instrucció que sigui 
en català, com han d’atendre. Per tant, jo ho recordaré. Ara sí que passo per l’altra 
pregunta. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Van fer aquesta petició, ho recordo, era una moció que vam 
aprovar. Hem demanat un recurs a la Diputació per fer aquest cens d’habitatges buits, i a 
partir d’aquí em sembla que era això el que em demanaven, cens habitatges buits, és que 
ara em confonc, era això. Doncs hem demanat aquest recurs a la Diputació, esperem que 
quan ens diguin que ens el cedeixen, començar-hi a treballar. 
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Sra. alcaldessa.- Sra. Rodríguez. 

Sra. Mar Rodríguez.- Aquesta és una pregunta pel Sr. Collet. És en relació al pàrquing 
que hi ha on estan els metges, que està ple de forats. Teniu intenció d’arranjar el 
pàrquing on està l’àrea bàsica, El pàrquing que li diuen el pàrquing dels metges, on està, 
el carrer Joan Fuster, crec que és aquest carrer, està ple de forats, ple de sots, i els cotxes 
passen per allà contínuament i si teniu alguna intenció de fer algun arranjament allà? 

Sr. Xavier Collet.- Doncs no la teníem perquè no havíem rebut cap notificació. És veritat 
que alguna vegada hi he passat i els he vist, però no ha anat més enllà i no hi havia 
pensat. Ho apuntarem com una de les incidències que ha de fer la brigada que n’hi ha 
moltes, però ho tindrem amb llista per poder-ho fer. 

Sra. Mar Rodríguez.- D’acord, gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso. 

Sr. Héctor Travesa.- Només a títol de curiositat. 

Sra. alcaldessa.- Ah, però primer vostè, doncs parla el Sr. Travesa

Sr. Héctor Travesa.- Pel Sr. Collet. De Josep Soler, com és que han aixecat de nou una 
part del carrer de Josep Soler? 

Sr. Xavier Collet.- No, vol dir la rampa de sortida? Perquè ja es va veure que no estava 
bé. Bé, no estava ben feta. I s’ha aixecat per fer la rampa amb un pendent més suau 
perquè els cotxes no rasquin quan passen per allà. 

Sr. Héctor Travesa.- Va ser un, crec que es va comentar que ja s’havia detectat abans 
d’executar les obres que el diferencial d’alçada era bastant gran, però bé. 

Sr. Xavier Collet.- No sé què es refereix, abans d’executar les obres? 

Sr. Héctor Travesa.- Sí, no, en el moment que s’estaven executant ja es va comentar que 
es veia un diferencial bastant important, que evidentment, ja era evident que no estava 
ben executat. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, sí, clar, quan es va executar estava malament i ara s’ha corregut. 

Sr. Héctor Travesa.- D'acord. Merci.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.
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Sr. Francisco Fragoso.- Sí, gracias, Sra. alcaldesa. Una pregunta y una felicitación. La 
pregunta es para cuando puedas que nos pase todas las actuaciones que se han hecho 
hace poco, hará un par de meses, le pasaste a Raúl el tema de desratización. Y es por el 
tema de La Plaça Nova, yo no sé si a vosotros os llegarán. A nosotros que nos llevan cada 
día mensaje, y bueno, en lo que hay por las redes, para ver si actuaciones han hecho y 
cuando puedas que no las pases, también por las actuaciones. 

Sra. Mariona Pasqual.- Mira, aprofito per a una cosa que fa temps que us volia 
comentar, i quan tornés a sortir el tema, em vau demanar tota aquesta informació, 
perquè us vau reunir amb el senyor Bote, i això em vau fer dir. Llavors explico, vaig anar 
al Consorci General de Residus, que van venir el regidor Joan Boba amb mi, perquè ell és 
el suplent del Consorci, Joan, si dic algun malament corregeix-me. Doncs allà hi havia el 
Sr. Bote, i com que vostès s’havien reunit, que m'havien demanat un seguit d’informació, 
bé, deixem acabar. Doncs... 

Sr. Francisco Fragoso.- Perdona, en ningún momento he dicho yo de mi boca que me he 
reunido con el Bote, que me reuniría

Sra. alcaldessa.- Deixin acabar de parlar la regidora

Sra. Mariona Pasqual.- Bueno, quan jo tinc un, que no cal posar-lo aquí, però tinc un 
àudio al senyor Raül Tornay, i demà la reunión con Bote ha ido bien y me ha dicho esto, 
esto y esto. Del Sr. Tornay, tinc un àudio amb això. Doncs bé, jo arribo després d’aquests 
missatges del Sr. Tornay que havien anat bé, que li havien dit que Mataró feia això o això 
altre, doncs jo, tota il·lusa, vaig a presentar-me el senyor Bote i li dic que gràcies per 
atendre el regidor del PP, que estàvem col·laborant i em va dir no. Jo em vaig quedar una 
mica a quadros i em va dir esperi’s, que potser he parlat amb el regidor de medi ambient, 
que li presento que està aquí. Llavors anem al Sr. Boba i jo i li preguntem, i diu no, jo sí 
que conec el Sr. Tornay, per un tema al pipi-can de fa temps que vam parlar, però no li 
poso ni cara, vam parlar per WhatsApp o per telèfon, desconec. I em va dir, però esperis 
un moment que potser han parlat amb la regidora de salut pública, que no està aquí, 
però m'apunto el seu telèfon i li trucarà. Em va trucar aquesta regidora i tampoc coneixia 
res de vostès. Ostres, em vaig quedar simplement, em vaig endur un xasco, així de clar, 
perquè jo estava fins i tot contenta pensant, com vam parlar aquell dia amb el Sr. Boba, 
que més que oposició, companys de consistori, i de dir, ostres, si vostè sent una 
coneixença, doncs jo encantada que vagin a parlar i tal i em trobo que en veritat m'han 
demanat la documentació per una reunió que no ha existit. Jo després m'he reunit amb 
la regidora pública, em va passar informació, anem en sintonia i ells fan, més o menys el 
mateix que nosaltres, potser en compte que és un municipi 10 vegades més gran, però 
actuen mensualment, fem servir, més o menys, treballem amb la mateixa empresa o una 
empresa similar. Vam veure que no era un problema, només nostre, sinó que estàvem 
actuant com s’estava actuant a la resta de municipis del Maresme. Però clar, a mi em va 
saber greu això, que vostès em diguessin que tenien la reunió amb el Sr. Bote i no fos 
veritat. Jo, perquè penso que no cal deixar ningú malament. Vaig tornar-me, arrel d'això, 
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a escoltar tots els àudios que tenia, a veure si ho vaig entendre malament. I no, el Sr. Raül 
Tornay em va dir “la reunió con Bote bien” i bla, bla, bla. Si em diuen que m'ajuden, ajudin 
de veritat, perquè què passa? Que jo confio en què vostès col·laboren amb mi en aquesta 
àrea i després em trobo que jo quedo en un cantó perquè confio que vostès m'ajuden, y 
después resulta que uno por el otro de casa sin barrer. O m’ajuden, o no m’ajuden, però 
no em diguin que ho fan i després no ho fan, gràcies. 

Sr. Francisco Fragoso.- Puedo contestar, Sra. alcaldesa. Dígame en cualquier momento 
de un Pleno que yo ya le ha dicho que yo haya hablado con Bote. Bueno, eso es lo 
primero. Segundo, yo tengo todo mi derecho a pedir toda la información de las 
actuaciones que se han hecho y le dije que yo cuando pudiera hablaría con Bote. Yo con 
Bote ha hablado pero de otras cosas, porque somos muy amigos y he hablado de otras 
cosas. Es verdad, el tema de desratización yo no ha hablado con él todavía, pero yo 
quiero saber las actuaciones que se hacen aquí en la Plaça Nova, porque yo sé, o sea, al 
menos yo veo y los vídeos de cada día cada vez hay más y más. Yo no sé lo que harán en 
Mataró y lo dije así en aquel Pleno. Yo no sé lo que harán en Mataró y en otras 
poblaciones. El tema de las ratas sé que no se va a acabar nunca, porque eso es 
imposible. Pero se hacen actuaciones, por ejemplo, en el Pla de Boet se han hecho unas 
actuaciones y han vuelto a desaparecer. Que tardaran tres meses? Que tardan cuatro 
meses? Mire, pues tres o cuatro meses que estamos sin esto. Pero aquí el tema de la 
plaça Nova yo creo que bastante preocupante.

Sra. Mariona Pasqual.- Si això no li trec la raó, que el tema és preocupant, però a mi, ei 
em diuen mira, ho vull per saber-ho, però no em diguin que ho volen per fer una reunió 
perquè tenen un contacte i llavors jo no moc fil. La veritat, no cal que els busqui, però la...

Sr. Francisco Fragoso.- El tema de la información, lo queremos para nosotros saber qué 
actuaciones se están haciendo. 

Sra. Mariona Pasqual.- Però és que no em va demanar per això. A mi, si la volen, jo els 
hi dono, però que no m'enganyin dient que fan una reunió i llavors jo no la convoco

Sr. Francisco Fragoso.- Però a mi no em fa culpable d’una cosa que jo no he dit.

Sra. Mariona Pasqual.- No, però que estic dient que va ser de Raúl Tornay, 

Sr. Francisco Fragoso.- Bueno, eso lo habla ahora después con Raúl Tornay, pero qué 
nosotros lo que queremos saber son las actuaciones es que se han hecho, para ver qué 
se ha hecho durante estos meses. Ya está. El programa lo tiene que buscar a usted. 
Nosotros le podemos ayudar, sí. 

Sra. alcaldessa.- Jo creo que ja està sol·licitada la informació i y se la facilitarà quan la 
tinguin. No sé si hi havia alguna altra pregunta. Sr. Tornay
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Sr. Raúl Tornay.- Muy buenas, hola. Primero decirle que en el Cros están haciendo las 
actuaciones. Me encontré con los de las ratas y les pregunté directamente la periodicidad 
y tal. En principio me dijeron que vinieran una vez al mes y lo único que pregunta él, 
precisamente porque le digan quejas y tal, creo que lo único que te ha preguntado es, 
oye mira por favor me puedes dar los informes de lo que de lo que de lo que se está 
haciendo para que para poder decirle a la gente mira que la Sra. Mariona está haciendo 
bien su trabajo y tal y cuál. Eso es lo primero. Lo segundo, el mensaje, ahora me lo 
enseñarás. Segundo, yo no lo recuerdo, pero en el caso de que fuera verdad pudiera ser 
que él tenía un día una cita con David Bote, vale que él no pudo ir y yo no sé si a lo mejor 
tú me pusieras en un mensaje que como ha ido la reunión y a lo mejor la hubieran 
pospuesto y a lo mejor yo te dijera eso, pues mira, ha ido bien, yo si ha ido bien, yo si te 
contesté ha ido bien y se han reunido, me extraña a mí que no te hubiese dicho, pues 
mira, ha ido bien y han quedado en esto y han quedado en lo otro. No lo quiero 
desmentir, no, no, no, no lo quiero desmentir. Pero dicho esto, dicho esto, si tengo que 
pedir disculpas, porque a lo mejor la cosa se queda en standby. Te la pido, vale, en 
definitiva, vale, que se quedan, pero que el hecho de darte, oye, una idea, de decir, oye, 
pues ves a preguntar aquí, que eso sí que es verdad, que previamente yo me había 
informado de que ahí estamos haciendo una serie de intervenciones que estaban 
funcionando, que después a lo mejor no hemos acabado de ayudarte como te dijimos y 
tal, yo te pido disculpas. Pero sobre todo puntualizar que al final el trabajo este lo tienes 
que hacer tú, o sea, quiero decir, tú eres la regidora que tiene que hacerlo, yo te pido 
disculpas si en un momento te pedí ayuda, o sea, te vamos a hacer de una ayuda, una 
colaboración. Quiero que una parte la hicimos, que fuese "Oye, ves aquí, infórmate aquí 
que te van a ayudar". Después, a lo mejor, por el motivo que sea, no pudimos intervenir 
nosotros y haberte hecho una ayuda como nos hubiera gustado. Y ahí te pido disculpas. 
Pero recuerda que al final este trabajo, o sea, esto lo tienes que hacer tú, uno de 
nosotros, ¿vale? Gracias. 

Sra. Mariona Pasqual.- Vale, disculpes acceptades, però jo en cap moment he dit que he 
deixat de la meva feina. Això són les notes de la reunió amb l’Ajuntament de Mataró. Vull 
dir que encara que vostès no s’hi reunissin encara que em van dir que sí, jo vaig tirar 
milles igualment i m'hi vaig reunir. Si una cosa no treu l’altra. Però vull dir que jo segueixo 
indagant quines són les millors maneres de fer-ho. Ja està. Deixem-ho estar perquè són 
punts de vista diferents. Home, jo, des d’un moment que em diuen la reunió amb Bote ha 
ido bien, nos ha dicho esto, es mentir, això. Això és mentir. 

Sra. alcaldessa.- Bueno, mirem de tancar el tema en aquí. No sé si...

Sr. Francisco Fragoso.- Tenía la pregunta y una felicitación

Sra. alcaldessa.- Pues vinga, acabem bé.

Sr. Francisco Fragoso.- Vamos a acabar con una felicitación. Bueno, el pasado 18 de 
febrero, de madrugada, entraron a robar en una empresa de Argentona. Pero la rápida 
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actuación de la policía local, este ladrón fue detenido. Desde mi grupo queremos felicitar 
a los agentes, ya veo que hubo momentos de mucha tensión y de que nuestros agentes 
peligrasen su vida. Por todo esto, queremos felicitar a los agentes implicados en la 
detención, así como a todo el cuerpo de la policía local de Argentona. De verdad, 
muchísimas gracias porque cada día veláis por nuestra seguridad. También queremos 
felicitar a las policías locales de los municipios que ayudaron a su detención, la policía 
local de la Roca del Valles, la policía local de l’Ametlla del Valles, la policía local de las 
Franquesas, la policía local de la Vilanova y el cos de los Mossos d’Esquadra. Me gustaría, 
por si no se ha hecho a día de hoy, que no lo sé, por eso le quiero hacer esta pregunta, si 
el Ayuntamiento ha mandado una felicitación a estas policías locales que se han 
madrugado ayudaron a la detención de este ladrón, gracias. 

Sra. alcaldessa.- A la pregunta si hem enviat una felicitació, no ho hem fet, tot i que ells 
saben que es va agrair la feina que fan, i en aquest cas, l’actuació que van tenir perquè el 
seu cap, sí, que està en contacte amb nosaltres, els hi ha fet arribar. Hi haurà el 
reconeixement públic quan correspongui, amb altres reconeixements que han d’haver-hi 
a la casa. 

I no havent-hi res més per tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió quan són 
les 21:58 hores, en el lloc i data UT-SUPRA que com a secretària en certifico

Vist–i-plau
La secretària L’alcaldessa 
Míriam Tenas i Camps Montserrat Capdevila Cañadas
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